
روزنامه

فرماندار قم هشدارداد:

افزایش تجمعات درآرامستان ها 
نگران کننده است

2

فرماندار نسبت به افزایش تجمعات در آرامستان های قم هشدار 
داد و گفــت: برای مقابله با کرونا و جلوگیری از انتشــار ویروس 
تجمعات در آرامســتان ها باید کاهش یابد.مرتضی حیدری  در 
جلسه چگونگی بررســی رعایت شیوه نامه های بهداشتی بر 

ضرورت استفاده از ماسک و رعایت فاصله اجتماعی تاکید کرد 
و گفت: زمان برگزاری مراســم در آرامستان ها باید حداکثر ۴۵ 
دقیقه باشــد، و اجتماعات در ارامستان ها حداکثر ۷۰ نفر و از 
آوردن آلات و موسیقی و زدن نی و نگهداری جمعیت خودداری 

مراسم تشییع و بزرگداشت بدون ازدحام جمعیت برگزار شود
حداکثر زمان برگزاری مراسم باید ۴۵ دقیقه باشد 
ازآوردن آلات و موسیقی و زدن نی خودداری شود

رحلت پیامبراکرم)ص( وشهادت امام حسن )ع( وامام رضا)ع( را تسلیت می گوییم
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شهرداری قم 
در نظر دارد نسبت به واگذاری املاک و مستغلات با مشخصات و شرایط کلی زیر، از طریق 

مزایده عمومی به متقاضیان واجد شرایط اقدام نماید.

1-متقاضیان محترم می توانند از طریق مراجعه به سامانه مناقصه گران شهرداری قم به نشانی 
peyman.qom.ir نسبت به خرید اسناد مزایده به مبلغ 500/000 )پانصد هزار( ریال اقدام 

نمایند.)هزینه خرید اسناد غیر قابل استرداد است( . 
2-تضمین شرکت در فرآیند ارجاع کار هر یک از معاملات: به صورت 1- ضمانت نامه بانکی 
2- مطالبات بلوکه شده تائید شده 3- وجه نقد مورد قبول است. جهت واریز وجه نقد به حساب 
اقدام  ایران  بانکی  به  شماره حساب  بانک شهر  نزد  انجام کار(  شهرداری قم )سپرده حسن 

فرمایید.
.) – 0610 – 0000 – 0010 – 0300 – 4300 – 54 07IR ( :شهرداری قم )3-شماره حساب بانکی ایران)شبا

4-مهلت خرید و تحویل اسناد:
-مهلت خرید اسناد: از روز  یک شنبه  مورخ   ۷/18/  1۴۰۰ لغایت روز یک شنبه  مورخ  

1400/7/25
-مهلت ارائه پیشنهاد: از روز  یک شنبه  مورخ 1۴۰۰/۷/18  لغایت  روز  چهارشنبه  مورخ 

1۴۰۰/۷/28
5-شرایط و ویژگی های هر یک از املاک و مستغلات در شرایط عمومی درج گردیده است 
و متقاضیان محترم مکلف اند پس از خرید و مطالعه، کلیه اسناد و مدارک را امضاء کرده و به 

همراه پیشنهاد قیمت ارائه نمایند . امضاء اسناد و مدارک به منزله قبول تمامی شرایط است.
6-متقاضیان محترم برای سوالات تخصصی با اداره کل املاك به شماره 36104482 – 025 
و سوالات عمومی با مدیریت امور قراردادها و پیمان ها )اداره پیمان ها و کمیسیونها( با شماره 

تلفن 36104336- 025 تماس حاصل فرمایند.
 ، بنیادی  شهید  بوستان  جنب   ، صدر  موسی  امام  بلوار   ، قم  پیشنهادها:  تسلیم  7-محل 

شهرداری مرکزی ، طبقه ششم ، اداره کل حراست.
*لازم به ذکر است ساعت تحویل پاکت توسط حراست روزهای شنبه لغایت چهارشنبه از ساعت 

7:30 الی 14:00و روزهای پنج شنبه ساعت 13:00 است.

شناسه آگهی   1201485اداره کل ارتباطات و بین الملل شهرداری قم

آگهی مزایده  عمومی) نوبت اول(

»آگهی تملک زمین مسیر خط لوله گاز جهت گازرسانی به صنایع محور خلجستان«

شرکت گاز استان قم در راستای تحقق اهداف دولت و به منظورگازرسانی به صنایع محور 
خلجستان، با اختیارات حاصله از قانون اساسنامه شرکت ملی نفت ایران؛ لایحه قانونی نحوه 
و نظامی دولت مصوب 1358 و سایر  برای اجرای طرح های عمرانی  اراضی  و تملک  خرید 
مقررات موضوعه قصد تصرف و تملک قانونی در مسیرهای تعیین شده به طول 93 متر و عرض 
5 متر به مساحت 456 متر مربع را طبق نقشه ذیل دارد. به همین منظور از کلیه اشخاص 
حقیقی و حقوقی مدعی حق/مالکیت تقاضا دارد جهت کسب اطلاع از مسیر و رفع هر گونه 
ابهام با همراه داشتن اصل مدارک مالکیت و حقوق قانونی ظرف مدت 15 روز از تاریخ انتشار 
دومین آگهی به امور حقوقی این شرکت مستقر در ساختمان مرکزی به نشانی قم خیابان امام 
خمینی - حد فاصل میدان امام خمینی )ره( و میدان شهید زین الدین - کوچه شماره 18 
مراجعه نمایند. بدیهی است در صورت استنکاف از واگذاری و عدم مراجعه در مهلت مقرر، برابر 

قوانین و مقررات اقدام خواهد شد.

شناسه آگهی:1199819

آگهی تملک )نوبت اول ( 

  

معاون مالی و اقتصادی شهرداری قم گفت: پروژه قطار شهری قم یک طرح کلان 
و پرهزینه است که اجرای آن از توان استان و شهرداری قم به تنهایی خارج است 
و رایزنی های همزمانی با هیئت دولت برای تأمین بخشی از هزینه های اجرایی آن 
در حال انجام است. سیدمرتضی حسام نژاد با اشاره به تخصیص اوراق مشارکت 
به شهرداری قم در سال جاری اظهار داشت: شهرداری قم برای پیشبرد اهداف 
چشم انداز خود طی سال جاری درخواست یک هزار میلیارد تومان اوراق مشارکت 
کرده بود که در نهایت ۶۵۰ میلیارد تومان مصوب شد. معاون مالی و اقتصادی 

مدیرکل آموزش فنی و حرفه ای استان قم  از ارائه آموزش های مهارتی به بیش 
از ۷ هزار ۴۰۰ کارآموز و جویندگان کار در ۶ ماهه نخست امسال در قم خبر داد. 

محمود تقی پور اظارداشت : با توجه به ماهیت آموزش های فنی و حرفه ای که 
موجب فراگیری مهارت یا ارتقاء مهارت ها می گردد، نقش به سزایی در کاهش 
نرخ بیکاری دارند که دانشجویان و فارغ التحصیلان دانشگاهی بر اساس آمار های 
موجود سهم قابل توجهی از ظرفیت مراکز آموزش فنی و حرفه ای استان را به 
خود اختصاص داده اند. مدیرکل آموزش فنی و حرفه ای استان قم با اشاره به 

معاون مالی و اقتصادی شهرداری قم :
اتمام کامل پروژه مترو قم نیازمند عزم ملی است

مدیرکل آموزش فنی و حرفه ای  استان قم: 
۷ هزار کارآموز قمی آموزش های مهارتی را فرا گرفتند 
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مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان قم:

10 فیلم جشنواره کودکان و نوجوانان
 درقم اکران می شود 

قم جزء 5 استان اول کشور دراستقبال مردم از سینما

فرمانده کل قوا در مراسم دانش آموختگی نیروهای مسلح:

راه حل حوادث شمال غرب؛ جلوگیری از دخالت ارتش های بیگانه است
 کسانی که توهم تأمین امنیت بوسیله بیگانگان را دارند سیلی خواهند خورد

رهبر انقلاب اسلامی با بیان اینکه ارتش های منطقه نباید اجازه دهند که ارتش های بیگانه برای حفظ منافع خود، 
دخالت یا حضور نظامی داشــته باشند، گفتند: حوادثی که در شــمال غرب ایران، در برخی کشورهای همسایه در 
جریان اســت باید با همین منطق پرهیز از دادن مجوز حضور بیگانگان حل شــود.  به گزارش پایگاه اطلاع رسانی 
دفتر مقام معظم رهبری، حضرت آیت الله خامنه ای فرمانده معظم کل قوا صبح روز )یکشنبه( در ارتباط تصویری با 
مراسم مشترک دانش آموختگی دانشجویان دانشگاه های افسری نیروهای مسلح در دانشگاه افسری امام حسین 
علیه السلام، این نیروهای پر افتخار را »قلعه مستحکم امنیت ملت سربلند ایران و میهن مقتدر و عزیز« خواندند و 
افزودند: دخالت بیگانگان در منطقه مایه اختلاف و خسارت است و همه مسائل و حوادث باید بدون دخالت بیگانه و 
با الگوپذیری کشورهای منطقه از اقتدار و عقلانیت ایران و نیروهای مسلح جمهوری اسلامی حل شود. رهبر انقلاب 
2اسلامی با ابراز امیدواری برای توفیق دانش آموختگان و ارتقای جوانان نیروهای مسلح در مکتب و دانشگاه حسینی، 
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سومین طلای جهان بر گردن یوزپلنگ ایرانی ؛

یزدانی تیلور را به زانو درآورد
یزدانی: امیدوارم کام تلخ مردم شیرین شده باشد

عکس:عباس فرامرزی

WWW.QOM.IR    

شماره مجوز: 1400/4195
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 فرماندار قم هشدارداد:

افزایش تجمعات در آرامستان ها نگران 
کننده است

فرماندار نسبت به افزایش تجمعات در آرامستان های قم هشدار داد و گفت: برای 
مقابله با کرونا و جلوگیری از انتشار ویروس تجمعات در آرامستان ها باید کاهش یابد.

مرتضی حیدری  در جلسه چگونگی بررسی رعایت شیوه نامه های بهداشتی بر 
ضرورت استفاده از ماسک و رعایت فاصله اجتماعی تاکید کرد و گفت: زمان برگزاری 
مراسم در آرامستان ها باید حداکثر 45 دقیقه باشد، و اجتماعات در ارامستان ها حداکثر 

70 نفر و از آوردن آلات و موسیقی و زدن نی و نگهداری جمعیت خودداری شود.
حیدری تسریع درروند امور اداری در آرمستان ها و پزشکی قانونی با هدف پیشگیری 
از تجمعات تاکید کرد و گفت: روند امور اداری باید سرعت گیرد و بدون تاخیر مانع 
از ازدحام جمعیت شود. وی با اشاره به ارتباط مستقیم افزایش تجمعات در افزایش 
سرعت انتشار کرونا گفت: با هدف کاهش خطر افزایش تعداد مبتلایان به کرونا باید 
تجمعات در آرامستان ها کاهش یابد. فرماندار قم با اشاره به اینکه در موج 5 کرونا 
افزایش فوتی ها باعث افزایش تجمعات و برگزاری مراسم ها و در آرامستان ها شده است 
افزود: بر اساس گزارش ها با ادامه روند کنونی تجمعات در آرامستان ها به خصوص در 
بهشت معصومه)س( وضعیت کرونایی قم وضعیت خطرناکی پیدا می کند. حیدری 
با تاکید بر اینکه ممنوعیتی در خصوص برگزاری مراسم ها در آرامستان ها وجود ندارد 
افزود: موضوعی که بسیار اهمیت دارد این است که مراسم تشییع و بزرگداشت در 
آرامستان ها به دور از شلوغی و ازدحام جمعیت برگزار شود تا شاهد اوج گیری کرونا 
نباشیم. فرماندار قم با بیان اینکه کرونا باعث تغییر خیلی از رسوم و آیین ها شده است 
افزود: با استفاده از ظرفیت حوزه های علمیه و بهره گیری از فقه و آیات و روایات رسم و 

آیینی جدید، با توجه به شرایط امروز دایر شود.
 

مدیر کل ورزش و جوانان استان قم خبرداد:

حضور ۳۲۰ شهید سر افراز ورزشکار
 در بین شهدایاستان قم

مدیرکل ورزش و جوانان استان قم بابیان اینکه شهداو ایثارگران قهرمانان واقعی 
ارزشهای  تجلی  بیانگر  قم  استان  در  ورزشکار  هستند، گفت: حضور 320 شهید 

فرهنگی در میان ورزشکاران و ورزش دوستان قم است.
مدیر کل ورزش و جوانان استان قم بعد از ظهر یکشنبه در مراسم تقدیر از برخی 
خانواده جانبازان، ایثارگران و رزمندگان اداره کل ورزش و جوانان استان قم با بیان اینکه 
شهدا و ایثارگران قهرمانان واقعی و ستارگان درخشان آسمان نظام مقدس جمهوری 
اسلامی ایران هستند، گفت: بحمدالله با هدایت های رهبر کبیر انقلاب و رهنمودهای 
مقام معظم رهبری، نهضت حسینی در ایران اسلامی و در قلب های مردم ایران ریشه 
شده است. رسول منعم با اشاره به اینکه نمونه بارز اعتقادات مردم را می توان بارها و بارها 
هم در دفاع از کیان اسلامی و هم در مبارزه با متجاوزین به حرمین شریفین و اکنون نیز 
در حوزه سلامت و حمایت از هموطنان آسیب دیده در حوادث متعدد مشاهده نمود، 
افزود: اخیراً شنیدیم که جان فشانی، ایثار و از خود گذشتگی نوجوان شهید علی لندی، 
دو بانوی گرفتار در آتش رو نجات داد که این نشأت گرفته از بیداری اسلامی می باشد 
که یک نوجوان برای دفاع و حفاظ از جان دیگران از جان خود گذشته و جان به جان 
آفرین تسلیم کرد. وی با اشاره به اینکه باید از هر فرصتی در معرفی و ترویج فرهنگ ایثار 
و شهادت در جامعه استفاده کنیم و به سمتی برویم که همواره ارزش های اخلاقی را در 
ورزش و جامه به مرحله ظهور و بروز برسانیم، افزود: خوشبختانه در ورزش کشور توجه به 
مسائل فرهنگی مورد تاکید بوده و حضور کاروان ایران در مسابقات المپیک و پار المپیک 
با نام سردار دل ها و حضور مادر شهید بابایی به عنوان سرپرست معنوی کاروان جمهوری 
اسلامی ایران یک اقدام فرهنگی ارزشمند در این راستا بوده است.منعم با بیان اینکه 
شهدا، جانبازان، ایثارگران و خانواده این عزیزان به عنوان پهلوانان واقعی در عرصه ورزش 
هستند و خواهند بود، گفت: شرایط امن و آرامش امروز در کشور عزیزمان به خاطر وجود 
جوانمردی این عزیزان در هشت سال دفاع مقدس و مدافعان حرم است. گفتنی است در 
پایان این مراسم از برخی خانواده شهدا، جانبازان و ایثارگران و بسیجیان ورزشکار اداره 

کل ورزش و جوانان استان قم در عرصه های دفاع مقدس تقدیر و تجلیل به عمل آمد.
 

سرپرست سازمان مدیریت و نظارت بر تاکسیرانی شهرداری قم خبرداد:

احداث مجتمع فروشگاهی و تعمیرگاهی 
تخصصی برای تاکسیداران 

سرپرست سازمان مدیریت و نظارت بر تاکسیرانی شهرداری قم از احداث مجتمع 
فروشگاهی و تعمیرگاهی تخصصی برای تاکسی داران در قم خبر داد.

علی نیک با تأکید بر لزوم رسیدگی به نیازهای 18 هزار تاکسیداران شهر قم اظهار داشت: 
خانواده تاکسیرانی یکی از مظلوم ترین اقشار جامعه بوده و متأسفانه امروز با مشکلات 
از چالش های  را یکی  تعمیرات  و هزینه  لوازم یدکی  روبه رو هستند. وی گرانی  زیادی 
تاکسی داران و رانندگان تاکسی دانست و گفت: برای رفع مشکلات تاکسی داران در 
تأمین لوازم یدکی و تعمیر خودرو، سازمان مدیریت بر تاکسیرانی شهرداری قم اقدام به 
ساخت مجتمع تعمیرگاهی و فروشگاهی کرده است. سرپرست سازمان مدیریت و نظارت 
بر تاکسیرانی شهرداری قم تصریح کرد: در این مجتمع، فروشگاه لوازم یدکی و تعمیرگاه 
تخصصی تعریف شده تا رانندگان تاکسی بتوانند با کمترین هزینه و به قیمت تمام شده و 
بدون سود لوازم یدکی موردنیاز خود را تهیه و در تعمیرگاه مشکل خودرو خود را برطرف 
کنند. وی نحوه پرداخت در این مجتمع را نقد و اقساط اعلام کرد و یادآور شد: رانندگان 
تاکسی در این مجتمع می توانند هزینه ها را به صورت نقد و اقساط پرداخت کرده و 
هزینه ها بر اساس نرخ شرکت تعاونی محاسبه می شود. نیک، زمان آغاز به کار این مجتمع 
را موردتوجه قرارداد و خاطرنشان کرد: مجتمع تعمیرگاهی و فروشگاهی سازمان به زودی 

به بهره برداری رسیده و خانواده تاکسیرانی می توانند از این امکان بهره مند شوند.
  

رئیس کمسیون عمران و حمل ونقل و ترافیک شورای اسلامی شهر قم :

سهم حمل ونقل عمومی در سفرهای 
درون شهری افزایش یابد

رئیس کمسیون عمران و حمل ونقل و ترافیک شورای اسلامی شهر قم گفت: در دو 
سال گذشته بیش از دو هزار و 500 میلیارد تومان برای حمل ونقل و ترافیک در شهر قم 
هزینه شده است. سید محمدحسین دهناد در مراسم تکریم و معارفه سرپرست جدید 
سازمان اتوبوسرانی شهرداری قم که با حضور مسعود طبیبی معاون حمل ونقل و ترافیک 
شهرداری برگزار شد، با اشاره به اهمیت ناوگان اتوبوسرانی در شبکه حمل ونقل عمومی 
شهر قم اظهار داشت: ناوگان اتوبوسرانی مهم ترین شبکه حمل ونقل عمومی شهر قم 
است. وی توسعه ناوگان حمل ونقل عمومی را یک مأموریت مهم در حوزه حمل ونقل 
دانست و گفت: با توجه به اهمیت حوزه حمل ونقل، عمده بودجه و منابع مالی شهر قم 
در این حوزه هزینه شده و در دو سال گذشته بیش از دو هزار و 500 میلیارد تومان برای 
حمل ونقل و ترافیک در شهر قم هزینه شده است. رئیس کمسیون عمران و حمل ونقل 
و ترافیک شورای اسلامی شهر قم ادامه داد: با توجه به شرایط اقتصادی و مشکلات 
شهرداری در کسب درآمد، باید بودجه با مدیریت صحیح و با اولویت بندی در این حوزه 
هزینه شود تا بیشترین بهره را برای شهروندان داشته باشد. وی با ابراز رضایت از اقدامات 
انجام شده در حوزه حمل ونقل در شهر قم تصریح کرد: متأسفانه شاهد وضعیت مطلوبی 
در حوزه حمل ونقل در کل کشور نیستیم و شرایط کرونا نیز بر این بحران اضافه کرده و 

باید تلاش کنیم سهم حمل ونقل را در سفرهای درون شهری افزایش دهیم.
 

عضو شورای اسلامی شهر قم :

به زودی قم به عنوان شهر دوستدار
 سالمند معرفی می شود 

عضو شورای اسلامی شهر قم گفت: با همکاری بین شورا و شهرداری به زودی قم 
به عنوان شهر دوستدار سالمند معرفی می شود. معصومه آمره با اشاره به نیاز توجه 
بیشتر به سالمندان در جامعه، به عنوان افرادی که دارای محدودیت هایی در حضور و 
عبور و مرور هستند، اظهار داشت: در فضای شهری، توزیع خدمات باید متناسب با 
نیازها و محدودیت های افراد باشد و امکانات به شکلی ارائه گردد که سالمندان بدون 
وابستگی یا با دریافت حداقل کمک از سوی دیگران بتوانند از امکانات شهری بهره مند 
شوند. وی با بیان اینکه بهسازی محیط  شهری، مناسب سازی معابر، برنامه های ویژه 
فرهنگی و خدمات ویژه حمل ونقل برای افراد سالمند ازجمله الزاماتی است که باید در 
برنامه ریزی  شهری موردتوجه قرار گیرد، تصریح کرد: به یاری خدای متعال و با همکاری 

بین شورا و شهرداری به زودی قم به عنوان شهر دوستدار سالمند معرفی می شود.

باکو و ضرورت توجه به سیاست
 همسایگی نیک

در این بین علی رغم تمایل همیشگی و دوستانه ایران به توسعه روابط با آذربایجان، 
اما باکو همواره تحت تاثیر برخی از بازیگران شرور منطقه ای و فرامنطقه ای از جمله 
آمریکا و اسرائیل، سیاست همسایگی نیک را در قبال ایران به خوبی به جا نیاورده و با 
اقداماتی چون اتخاذ مواضع ملی گرایانه و قرائت متفاوت تاریخی و قوم گرایانه، توسعه 
روابط با رژیم صهیونیستی و استقبال از حضور و نفوذ آمریکا و رژیم اسرائیل در منطقه، 
در کنار برخی اقدامات ریز و درشت دیگر، موجب نگرانی و نارضایتی ایران شده و 

مباحث جدی امنیتی را برای مرزهای جمهوری اسلامی ایران به وجود آورده است.
جدیدترین رویکرد باکو در بازداشت دو راننده ایرانی و اقدام به مزاحمت برای تردد 
کامیون دارهای ایرانی صورت گرفت که به نظر می رسد این اقدام برنامه ریزی شده، 
با طراحی و تشویق بازیگران فرامنطقه  ای از جمله رژیم  صهیونیستی رخ داده است. 
این اقدام جمهوری آذربایجان در حالی صورت گرفت که جمهوری اسلامی ایران طی 
دهه  های گذشته همواره امکان حمل  و نقل  امن و آسان را برای رانندگان آذربایجانی 
فراهم کرده و حتی با مساعدت و بدون هیچ گونه مزاحمتی دسترسی باکو به نخجوان 
را فراهم کرده است. اکنون جا داشت که بعد از این همه روابط دوستانه و حسن نیت 
جمهوری اسلامی ایران، به رسم قدردانی، حداقل اقداماتی که جمهوری آذربایجان 
می توانست انجام دهد این بود که تحت تاثیر برخی بازیگران چنین اقدامی که 
هیچگونه توجیهی در عالم همسایگی ندارد را مرتکب نمی شد. بدون شک این اقدام 
جمهوری آذربایجان محرک به خصوصی دور از مرزهای دو کشور دارد که در درجه 
نخست یک سر آن قطعاً به رژیم اسرائیل برمی  گردد که می خواهد هزینه خصومت 

متقابل خود را با جمهوری اسلامی، به مردم ایران و همسایگان تحمیل کند.
حال با توجه به مرور پیشینه موضوع مورد اختلاف، به نظر می رسد این اقدام طراحی 
شده رژیم صهیونیستی، سرآغاز ایجاد تنش بین دوکشور همسایه شده باشد. این در 
حالی است که جمهوری اسلامی ایران همیشه پرچم دار برادری و حسن همجواری 
با همسایگان شمالی خود بوده است، و بارها نسبت به تحرکات نامتعارف برخی 
عناصر تروریستی و اقدامات مخرب نهادهای امنیتی رژیم صهیونیستی در نزدیکی 
مرزهای خود به جمهوری آذربایجان هشدار داده و همواره تاکید داشته است که نمی 
تواند حضور طرف های متخاصم از جمله رژیم صهیونیستی را در نزدیکی مرزهای 
خود تحمل کند. این تحرکات فزاینده که به نحوی در حال شکل گیری است این 
فرضیه را برای کشورمان به وجود آورده که ممکن است از خاک آذربایجان به عنوان 
سرپل عملیاتی برای اقدامات مخرب علیه جمهوری اسلامی ایران استفاده شود. در 
همین خصوص حضور برندا شیفر؛ تئوریسین سازمان امنیتی رژیم صهیونیستی که 
در خصوص هویت سازی جعلی و اختلافات قومیتی کار می کند، به دعوت علی اف 
در منطقه مرزی ایران و گرفتن عکس یادگاری با پل خدآفرین، در کنار تعرض برخی از 
عناصر بدخواه به سفارت ایران، به این فرضیه دامن می زند و موید این نظریه است که 
نهادهای امنیتی رژیم صهیونیستی در پی تخریب و توطئه چینی برای افزایش تنش 

بین دو کشور فعال شده  اند.
سران جمهوری آذربایجان باید به این نکته واقف باشند که قفقاز جنوبی همواره یک 
محیط امنیتی مستقیم برای جمهوری اسلامی ایران است و از آنجا که احتمال تسری 
بحران های منطقه به کشورمان وجود دارد، بنابراین تهران براساس منافع خویش، 
و برای تامین امنیت همسایگان، با برگزاری مانور، اخطار داد تا بدانند که خویشتن 
داری از سوی ایران تا زمانی ادامه دارد که باکو خطوط قرمز تهران را رد نکند و قطعاً 
حضور رژیم اسرائیل در جوار مرزهای خود را خط قرمز تلقی کرده و با قاطعیت به این 
امر واکنش نشان خواهد داد. با کنار هم گذاردن این موضوعات و با توجه به درهم 
تنیدگی مباحث امنیت منطقه ای، در این مرحله ضرورت دارد تا دو کشور با دقت و 
احتیاط کامل گام برداشته و از طریق کانال های متعدد دیپلماسی، موضوعات پیش 
آمده را حل و فصل نموده و با اولویت سنجی و تاکید بر مناسبات برادرانه خود، و به دور 
از دخالت سایر بازیگران، فضای تنش آمیز به وجود آمده بین خود را مدیریت کنند. 
در همین راستا برخورد قاطع جمهوری آذربایجان با معترضین به سفارت کشورمان 
در باکو می بایست در دستورکار جدی دولت آذربایجان قرار گیرد. طبیعی است که 
احساسات ملی ایرانیان از این نوع رویدادها سخت متاثر می شود و دولت باکو باید 
با مجازات عاملین پشت پرده  این قبیل اقدامات که عمدتاً به صورت سازمان یافته 
صورت پذیرفته، مسئولیت و حسن همجواری خود را در قبال مردم ایران نشان دهد.
کارشناس مسائل قفقاز 

بازگشت فردوسی پور که برجام نیست... 

واقعا کمتر کسی تصور می کرد که صداوسیما، مهم ترین و پر بیننده ترین برنامه 
تاریخ تلویزیون را تعطیل کند. اما چون ایران سرزمین تصمیم های عجیب است، نود 
عادل فردوسی پور تعطیل شد و فوتبال برتر با اجرای محمد حسین میثاقی که یار 
غار عادل بود، جایگزین آن شد. مدیران تلویزیون به ویژه فروغی جوان فکر می کرد 
»از دل برود، هر آنکه از دیده برفت.« اما داستان »نود« فرق می کرد. عادل تبدیل به 
معشوقی شده بود که فراموشی آن ممکن نبود و با بهانه و بی بهانه نام او توسط افراد 
مختلف به میان می آمد. حتی برخی برای کنایه زدن به مجری برنامه فوتبال برتر، 
از نام فردوسی پور استفاده می کردند.   در عصر تازه صداوسیما؛ جبلی رئیس این 
سازمان عریض و طویل می گوید که »بازگشت فردوسی پور به تلویزیون منعی ندارد.« 
البته منظور آقای رئیس بازگشت عادل به برنامه نود بود و گرنه که فردوسی پور تهیه 
کننده برنامه فوتبال 120 است. حالا که بازگشت این مجری باسابقه به تلویزیون 
منعی ندارد، پس بهتر است تا قبل از آغاز لیگ برتر فوتبال، برنامه نود وارد جدول 
پخش شبکه سه شود. بازگشت عادل که برجام نیست که احتیاج به مذاکره و بالا 
و پایین کردن  های دیپلماتیک داشته باشد. با کلمه »به زودی« هم نمی شود در این 
داستان چندان بازی کرد. اگر او می تواند به شبکه سه برگردد، این اتفاق با گزارش 
یک بازی فوتبال باید کلید بخورد. فکر می کنم تا الان فهمیده اید که مردم چقدر عادل 
فردوسی پور را دوست دارند. او یک ستاره درخشان در عرصه فوتبال ایران است. واقعا 
هر مجری دیگری جای او بود، قطعا به فراموش خانه می رفت اما بخشی از مردم هر 
هفته دوشنبه ها با خود مرور می کنند که این هفته هم نود نداریم. نکته جالب در مورد 
عادل این است که او برخلاف خیلی ها با دیدن بی مهری، قهر نکرد و با وجود داشتن 
پیشنهادی مالی خوب از آن سوی آب، در کشور ماند و به کارش ادامه داد. یادمان 
نرفته که عده ای با شنیدن یک بالای چشمت ابروست راهی فرنگ شدند. پیش از 
این هم نوشتم که نود تنها برنامه ای بود که همه سلایق مختلف سیاسی و فرهنگی 
را در یک ساعت مشخص پای تلویزیون ایران می نشاند و جریانی با بی سلیقگی تمام 
این فرصت استثنایی را گرفتند و کاری کردند که نود به تعطیلی کشیده شود. برنامه 
جایگزین آنهم با تمام تلاش هایی که کرد، با تمام نمک  هایی که ریخت نتوانست نظر 
مثبت مردم را جلب کند. قطعا اگر برنامه میثاقی موفق بود، شاهد نظرسنجی های 
پیامکی فوتبال برتر بودیم. آمار معمولا دروغ نمی گوید به جز مواردی که دست هایی 
آن را تغییر می دهد. امیدوارم بازگشت فردوسی پور هرچه زودتر اتفاق بیفتد تا بعد از 

مدت ها یک خبر خوب بشنویم و لبخندی به لب بیاوریم.

بیانیه قدردانی نمایندگان مجلس از برگزاری رزمایش صلح فاتحان خیبر:

تغییرات در مرزهای کشورهای همسایه و 
منطقه، خط قرمز ایران است

165 نماینده مجلس شورای اسلامی با قدردانی از برگزاری رزمایش صلح فاتحان 
خیبر اعلام کردند: هرگونه تغییرات ژئوپولتیکی منطقه و تغییر در مرزهای کشورهای 
همسایه خط قرمز نظام مقدس جمهوری اسلامی ایران است و ما در مقابل هرگونه 

اقدام بیگانگان در این خصوص کوتاه نمی آییم. 
»روح اله متفکرآزاد« در نشست علنی روز یکشنبه مجلس شورای اسلامی بیانیه 
بیش از 165 نماینده مجلس در حمایت از رزمایش فاتحان خیبر در مرزهای شمال 

غرب کشور و هشدار به فتنه گران به ویژه رژیم صهیونیستی را قرائت کرد.

اخبار

رضا رسولی*

 
 کسانی که توهم تأمین امنیت بوسیله بیگانگان را دارند سیلی خواهند خورد

که  دهند  اجازه  نباید  منطقه  ارتش های  اینکه  بیان  با  اسلامی  انقلاب  رهبر 
ارتش های بیگانه برای حفظ منافع خود، دخالت یا حضور نظامی داشته باشند، 
گفتند: حوادثی که در شمال غرب ایران، در برخی کشورهای همسایه در جریان 

است باید با همین منطق پرهیز از دادن مجوز حضور بیگانگان حل شود. 
به گزارش پایگاه اطلاع رسانی دفتر مقام معظم رهبری، حضرت آیت الله خامنه ای 
فرمانده معظم کل قوا صبح روز )یکشنبه( در ارتباط تصویری با مراسم مشترک 
دانش آموختگی دانشجویان دانشگاه های افسری نیروهای مسلح در دانشگاه 
افسری امام حسین علیه السلام، این نیروهای پر افتخار را »قلعه مستحکم امنیت 
ملت سربلند ایران و میهن مقتدر و عزیز« خواندند و افزودند: دخالت بیگانگان در 
منطقه مایه اختلاف و خسارت است و همه مسائل و حوادث باید بدون دخالت 
بیگانه و با الگوپذیری کشورهای منطقه از اقتدار و عقلانیت ایران و نیروهای مسلح 

جمهوری اسلامی حل شود.
رهبر انقلاب اسلامی با ابراز امیدواری برای توفیق دانش آموختگان و ارتقای 
جوانان نیروهای مسلح در مکتب و دانشگاه حسینی، به ملت ایران به خاطر داشتن 
افزودند:  و  تبریک گفتند  و بصیرت  و دارای عزم  جوانان مؤمن، صالح، شجاع 
فرماندهان عزیزی که جوانان میهن را اینگونه تربیت می کنند، شایسته افتخار و 

تقدیرند.
نیروهای مسلح به معنای واقعی سپر دفاعی ملت و کشور هستند

فرمانده کل قوا با اشاره به تحقق فرموده امیرمؤمنان درباره نیروهای مسلح 
افزودند: به فضل الهی، نیروهای مسلح ایران امروز به معنای واقعی کلمه سپر 

دفاعی ملت و کشور در مقابل تهدیدهای سخت دشمنان بیرونی و درونی هستند.
حضرت آیت الله خامنه ای سربازی ملت ایران را موجب سرافرازی و عزت دانستند 
و گفتند: آمادگی برای دفاع از ملت ایران و هویت اسلامی، ملی و انقلابی کشور 

افتخار بزرگ نیروهای مسلح است.
ایشان امنیت را زیرساخت اساسی همه فعالیت های ضروری برای پیشرفت کشور 
برشمردند و با مهم خواندن تحقق امنیت کشور بدون تکیه بر بیگانگان افزودند: این 
مسئله البته برای ملت ایران عادی است اما کشورهای مختلف حتی کشورهای 

اروپایی از این مشکل رنج می برند.
فرمانده معظم کل قوا در ادامه به بگو مگوهای اخیر اروپا و آمریکا اشاره کردند و 
گفتند: برخی اروپایی ها، اقدام آمریکا را خنجر از پشت خواندند و به نوعی گفتند 
اروپا باید بدون اتکا به ناتو و در واقع به آمریکا، مستقلًا امنیت خود را تأمین کند. 
وقتی کشورهای اروپایی به علت اتکاء به آمریکا، یعنی کشوری که با اروپا مخالف هم 
نیست در تحقق امنیت پایدار احساس کمبود می کنند، حساب کشورهای دیگر که 
نیروهای مسلح خود را تحت کنترل آمریکا و دیگر بیگانگان قرار داده اند، مشخص 

است.
 تکیه بر دیگران در تامین امنیت توهم است

حضرت آیت الله خامنه ای تأمین امنیت با تکیه بر دیگران را فقط یک توهم 
خواندند و گفتند: کسانی که به این توهم دچارند سیلی آن را به زودی خواهند 
خورد چرا که دخالت مستقیم یا غیرمستقیم بیگانگان در امنیت و جنگ و صلح هر 

کشوری، فاجعه ای مصیبت بار است.
ایشان با تجلیل از اقتدار و سربلندی نیروهای مسلح در آزمایش های بسیار مهم و 
دشوار به ویژه جنگ تحمیلی 8 ساله گفتند: اقتدار نیروهای مسلح به مسائلی نظیر 
آموزش ها، ابتکارات و پیشرفت های علمی، تجهیزات و انضباط سازمانی وابسته 
است اما مهمترین عامل اقتدار نیروهای مسلح، روحیه، معنویت و مسائل دینی و 

اخلاقی است.
رهبر انقلاب اسلامی، خروج ارتش مجهز و بدون روحیه اخلاقی و معنوی آمریکا 
از افغانستان را نمونه ای از نتایج اقتدار ظاهری و نه واقعی خواندند و گفتند: 
آمریکایی ها 20 سال قبل برای سرنگونی طالبان به افغانستان لشکرکشی کردند و 
در این اشغالگری طولانی مدت، کشتار  و جنایت و خسارات فراوانی به بار آوردند اما 
بعد از این همه هزینه مادی و انسانی، حکومت را به طالبان دادند و خارج شدند که 

این واقعیت برای همه کشورها درس آموز است.

 تصاویر هالیوودی از ارتش آمریکا فقط نمایش است
فرمانده کل قوا، اوضاع ارتش آمریکا هنگام خروج از افغانستان را نشان دهنده 
ماهیت واقعی این ارتش دانستند و گفتند: آن تصاویر هالیوودی از ارتش آمریکا و 
کشورهای امثال او، فقط نمایش است چرا که ماهیت واقعی آنها همین است که در 

افغانستان دیده شد.
رهبر انقلاب اسلامی، نفرت مردم شرق آسیا از ارتش آمریکا را یادآور شدند و 

گفتند: آمریکایی ها هر جا دخالت کنند، منفور ملت ها هستند.
ایشان حضور نظامی بیگانگان در منطقه را نیز مایه اختلاف و خسارت و ویرانی 
برشمردند و تأکید کردند: صلاح منطقه در این است که همه کشورها از ارتشی 

مستقل و متکی به ملت خود و هم افزا با ارتش های همسایگان برخوردار باشند.
رهبر انقلاب با بیان اینکه ارتش های منطقه می توانند امنیت منطقه را تأمین کنند 
و نباید اجازه دهند که ارتش های بیگانه برای حفظ منافع خود، دخالت یا حضور 
نظامی داشته باشند، خاطرنشان کردند: حوادثی که در شمال غرب ایران، در برخی 
کشورهای همسایه در جریان است باید با همین منطق پرهیز از دادن مجوز حضور 

بیگانگان حل شود.
 اگر کسی برای برادران خود چاه بکند اول خودش در چاه می افتد

فرمانده کل قوا گفتند: نیروهای مسلح کشور عزیز ما همواره با اقتدار همراه با 
عقلانیت عمل می کنند و این عقلانیت باید الگویی برای دیگر کشورها و عامل حل 
مسائل موجود باشد و همه بدانند که اگر کسی برای برادران خود چاه بکَند اول 

خودش در چاه می افتد.
رهبر انقلاب اسلامی در پایان سخنانشان نیروهای مسلح را برای تداوم افتخار 
خدمت به ملت و کشور، و افزایش روزافزون توانایی های مادی و معنوی توصیه مؤکد 
کردند. پیش از سخنان فرمانده کل قوا، سردار سرلشکر محمد باقری رئیس ستاد 
کل نیروهای مسلح با بیان گزارشی از توانمندی ها و آمادگی های رزمی، دفاعی 
و امنیتی نیروهای مسلح و همچنین خدمات اجتماعی این نیروها به مردم، به 
شکست آمریکا در افغانستان اشاره کرد و گفت: این شکست خفت بار و تخلیه بخش 
بزرگی از تجهیزات و پایگاههای آنها در منطقه، و شکست رژیم صهیونیستی در نبرد 

12 روزه موسوم به شمشیر قدس، نشانه های تسریع در افول آمریکا است.
در این مراسم که همزمان در دانشگاه های افسری نیروهای مسلح از طریق 
ارتباط تصویری دریافت می شد، سردار سرتیپ پاسدار غلامی فرمانده دانشگاه 
امام حسین)ع(، امیر سرتیپ دوم خلبان رودباری فرمانده دانشگاه شهید ستاری و 
سردار سرتیپ دوم پاسدار بختیاری فرمانده دانشگاه علوم انتظامی امین گزارشی از 

فعالیت ها، اقدامات و برنامه های تحصیلی این دانشگاه ها بیان کردند.
قرائت سوگندنامه، اعطای پرچم توسط دانشجویان قدیم به جدید، اجرای سرود 
مشترک توسط دانشجویان مستقر در میدان از دیگر برنامه های مراسم مشترک 

دانش آموختگی نیروهای مسلح بود.
همچنین رئیس ستاد کل نیروهای مسلح با کسب اجازه از فرمانده کل قوا به 

تعدادی از برگزیدگان دانشگاه های افسری درجه و سردوشی داد.

فرمانده کل قوا در مراسم دانش آموختگی نیروهای مسلح:

راه حل حوادث شمال غرب؛ جلوگیری از دخالت ارتش های بیگانه است

رییس مجلس شورای اسلامی گفت: با تصویب طرح 
تسهیل صدور مجوز کسب و کار دوران تاریک مجوزهای 
رانتی، حلقه های بسته صنفی و انحصارهای شغلی به 

امضاهای طلایی پایان رسید. 
محمد باقر قالیبافدر آغاز نشست علنی روزیکشنبه 
به تصویب  با اشاره  مجلس شورای اسلامی قالیباف 
»طرح تسهیل صدور مجوز کسب و کار« اظهارداشت: 
این طرح موانع پیش روی مردم برای راه اندازی کسب و 
کار و خلق ثروت را برمی دارد و در این زمینه تحول ایجاد 
می کند. همه کسانی که فقط یک بار برای کسب و کار 
کوچک، مراحل پر پیچ و خم اخذ مجوز را طی کرده 
باشند خوب می دانند که شروع هر کسب و کاری به 
ده ها مجوز نیاز داشت و اخذ  این مجوزها با سختی های 

فراوان بوده است.
وی افزود: مجلس شورای اسلامی با تصویب طرح 

تسهیل صدور مجوزهای کسب و کار تمامی این موانع 
زائد را حذف کرد و دوران تاریک مجوزهای رانتی حلقه 
های بسته صنفی و انحصارهای شغلی به امضاهای 
طلایی پایان داد. با تسهیل صدور مجوزها  کسب و کار 
زنجیرها از پای تولید و اشتغال باز خواهد شد و بدین 
ترتیب فضای رقابتی در بازار به جوانان اجازه خواهد داد 

که بدون معطلی کسب و کار خود را راه بیاندازند.
رییس مجلس شورای اسلامی خاطر نشان کرد: این 
تصمیم شجاعانه و تاریخ ساز مجلس یازدهم بی گمان 
در سپر قانونگذاری کشور ستاره درخشان و ماندگار 
خواهد شد و مسیر اتخاذ چنین تصمیماتی را در عرصه 

حکمرانی باز خواهد کرد.
مجلس  که  بدهم  را  نوید  این  باید  افزود:  قالیباف   
یازدهم تصمیم دارد به زودی اقدام مهم دیگری را  به 
سرانجام برساند در هفته های آتی بررسی مجدد طرح 

شفاف سازی آرای نمایندگان در دستور کار قرار خواهد 
گرفت.

رییس مجلس شورای اسلامی اضافه کرد: مراحل 
اصلاح این طرح با اعمال نظر نمایندگان در کمیسیون 
آیین نامه داخلی به پایان رسیده و به رای نمایندگان 
شود،  تصویب  طرح  این  اگر  شد.  خواهد  گذاشته 
مجلس در مقایسه با تمام دستگاه های اداری کشور 
در عرصه شفافیت روندها و فرآیندها فاصله غیرقابل 
مقایسه پیدا خواهد کرد. نماینده مردم تهران در مجلس 
شورای اسلامی تصریح کرد: هدف این طرح این است 
که علاوه بر شفافیت آرای نمایندگان در حوزه های بسیار 
مهم، فرایندهای تصمیم سازی مجلس را شفاف کند در 
صورت تصویب نهایی این طرح جلسات کمیسیون ها به 
صورت علمی برگزار خواهد شد و برای پخش این جلسه 
از طریق  صدا و سیما بستری قانونی فراهم خواهد شد.

محمد باقر قالیباف: 

مجلس یازدهم به دوران تاریک مجوزهای رانتی پایان داد

رئیس جمهور در جلسه هیات دولت بر ضرورت حاکمیت انضباط مالی در همه 
دستگاه های دولتی تاکید کرد.

دکتر سید ابراهیم رئیسی بعدازظهر یکشنبه در جلسه هیات دولت با تاکید بر 
ضرورت حاکمیت انضباط مالی در همه دستگاه های دولتی گفت: کار انقلابی به 
معنای بی نظمی نیست و پیشرفت در کار ها فقط با نظم و انضباط ممکن است و اگر 
در جایی لازم بود از راه میانبر استفاده شود، آن هم باید بر پایه راهکار قانونی صورت 

گیرد.
افزایش صادرات  به وعده دولت سیزدهم برای  با اشاره  ادامه  رئیس جمهور در 
غیرنفتی و حمایت از سرمایه گذاری در کشور، گفت: دستگاه های اجرایی باید همه 
تلاش خود را برای توسعه صادرات غیرنفتی به ویژه به کشور های همسایه به کار گیرند.
رئیسی گفت: حمایت قانونی، حقوقی و قضایی از سرمایه گذاری باید به بهترین 
نحو صورت گیرد تا سرمایه گذاران و به ویژه ایرانیان خارج از کشور در عمل ببینند که 

ایران امن ترین و بهترین نقطه برای سرمایه گذاری آنان است.
تاکید برتضمین امنیت سرمایه، سرمایه گذار و سرمایه گذاری 

دکتر رئیسی با تاکید بر تضمین امنیت سرمایه، سرمایه گذار و سرمایه گذاری در 
کشور گفت: دولت به بهترین شیوه، نقش خود را در تسهیل سرمایه گذاری ایفا 

خواهد کرد و ضوابط پیچیده اداری باید از مسیر سرمایه گذاری برچیده شود.
تامین  برای  کشاورزی  جهاد  وزارت  مدیران  و  وزیر  از  همچنین  جمهور  رئیس 
نهاده های دامی کشور و آغاز خرید دام عشایری که در سفر های استانی وعده داده 

شده بود، قدردانی کرد و گفت: پشت هر کمبودی علتی نهفته است، اما گاهی 
شناسایی و رفع اساسی مشکل زمانبر است و باعث می شود کار از کار بگذرد و مردم 

در تنگنا قرار بگیرند. 
 رئیسی از وزیران خواست اجازه ندهند هیچ کالایی با کمبود مواجه شود و هرجا 
کمبودی پیش آمد، ابتدا به سرعت کمبود را برطرف کنید و سپس به دنبال علت یابی 

اساسی مشکل باشید.
دکتر رئیسی در ادامه با بیان اینکه باید به اجتماعات صنفی که خواسته های 
منطقی دارند توجه شود، گفت: البته اگر خواسته اجتماع کنندگان منطقی نبود باید 

آنان را آگاه کرد، اما نباید به خواسته های غیرمنطقی تن داد.
هرگونه توسعه در کشور باید منوط به حفظ محیط زیست باشد

رئیس جمهور گفت: در هر صورت باید با کسانی که خواسته ای دارند و تجمع 
می کنند، گفتگو شود و نسبت به خواسته آن ها روشنگری صورت گیرد.

رئیسی در ابتدای سخنان خود با تبریک و خوشامد به رئیس جدید سازمان صدا و 
سیما، گفت: رسانه ملی، پل اطمینان بخش و امیدآفرین بین دولت و مردم است که 
انتظارات و نظرات مردم را به دولت منتقل و دیدگاه ها و اقدامات دولت را برای مردم 
تبیین می کند. آقای رئیسی افزود: پیشبرد اهداف دولت در گرو ارتباط با مردم است و 

رسانه ملی می تواند در شکل دهی و کیفیت این ارتباط بسیار موثر باشد.
رئیس جمهور همچنین با تبریک و خوشامد به رئیس جدید سازمان حفاظت محیط 

زیست، گفت: هرگونه توسعه در کشور باید منوط به حفظ محیط زیست باشد.

رئیس جمهور در جلسه هیات دولت تاکید کرد :

ضرورت حاکمیت انضباط مالی در همه دستگاه های دولتی 

مصطفی داننده*

وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی گفت: برخی از محدودیت ها برای 
افرادی که واکسن تزریق کرده اند، برداشته می شود و مردم راحت تر بتواند به 

زندگی و کسب و کار خود بپردازند.
 بهرام عین اللهی در حاشیه بهره برداری از 50 طرح بیمارستانی، بهداشتی 
و درمانی برکت در سراسر کشور اظهارداشت : روزشنبه در جلسه ستاد ملی 
مقابله با کرونا، رییس جمهور در مورد مدیریت هوشمند کرونا صحبت کرد. 

در این طرح به دنبال این هستیم که برخی از محدودیت ها را برای افرادی که 
واکسن تزریق کرده اند، برداریم و مردم راحت تر بتواند به زندگی و کسب و کار 
خود بپردازند. وزیر بهداشت افزود: یکی از افتخارات وزارت بهداشت، همراهی 
و همکاری دستگاه ها، ارگانها و سازمان های مختلف با این وزارتخانه است 
و امروز در واکسیناسیون می بینید که همه دستگاه ها و گروه های مردمی، 

جهادی و داوطلب به وزارت بهداشت کمک می کنند.

وزیر بهداشت:
برخی محدودیت ها برای افراد واکسینه برداشته می شود
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 به این 7 دلیل واکسن بزنید چرا هرگز نباید هدفون خود را
 با دیگران شریک شد؟

با استفاده  اشتراکی از هدفون ممکن است در خطر انواع بیشتر و جدیدی از 
باکتری ها قرار گیرید.

 تقریباً هر نقطه ای از بدن از جمله داخل گوش ها می تواند جوش بزند. گوش های 
شما به دلایل مختلفی ممکن است جوش بزنند، مثل استفاده ی مشترک از هدفون 

یا پاک نکردن جرم های گوش.
از  استفاده  با  خانه  در  می توان  اوقات  بیشتر  را  گوش  جوش  آنکه  خوب  خبر   
محصولات ضد باکتری درمان کرد. اما در مورد بعضی جوش ها ممکن است نیاز به 

مراجعه به پزشک باشد. 
علت جوش زدن گوش چیست؟

شدن  مسدود  خاطر  به  است  ممکن  هم  گوش ها  جوش،  انواع  همه ی  مانند 
فولیکول های مو یا هجوم باکتری ها جوش بزنند. 

برخی ازعلل رایج جوش زدن گوش ها عبارتند از:
استفاده از هدفون: هدفون داخل گوش می رود و به پوست مجرای گوش فشار 
و  امر می تواند باعث مسدود شدن فولیکول های موی درون گوش  این  می آورد. 
محبوس شدن آلودگی ها و باکتری ها شود. به دلیل گرم و مرطوب بودن محیط 

گوش، باکتری های جوش زا در آنجا رشد می کنند.
 استفاده ی مشترک از هدفون: با استفاده ی اشتراکی از هدفون هم ممکن است 
در معرض انواع بیشتر و جدیدی از باکتری ها قرار گیرید، امری که می تواند باعث 
افزایش جوش ها شود. اگر مجبور بودید از هدفون مشترک استفاده کنید، ابتدا آن را 

با یک پد الکلی یا دستمال ضد باکتری تمیز کنید.
 جرم زیاد گوش: جرم گوش هم می تواند باعث مسدود شدن منافذ پوست داخل 
گوش شود. جرم انباشته شده در گوش را باید پاک کرد، در غیراینصورت می تواند 

منجر به جوش زدن گوش ها شود.
 جوش گوش را چطور درمان کنیم؟

بنزوئیل  همچون  نسخه ای  بدون  محصولات  باکتری:  ضد  پماد های  از  استفاده 
پروکساید می توانند به از بین رفتن باکتری های روی پوست و کاهش جوش ها کمک کنند.
 تمیز کردن گوش ها: اگر متوجه انباشت جرم در گوش های خود شدید، هفته ای 
یک یا دو بار گوش هایتان را با گوش پاک کن تمیز کنید. اما هیچ چیزی را بیش از 
حد داخل مجرای گوش فرو نکنید، چون این کار می تواند باعث فرو رفتن هر چه 
بیشتر جرم ها در داخل گوش شود. برای شستشوی گوش ها هم می توانید به پزشک 

مراجعه کنید.
 دارو های تجویزی: گاهی برای درمان جوش های بزرگ و دردناک ممکن است 
نیاز به استفاده از پماد های آنتی بیوتیک تجویزی یا حتی آنتی بیوتیک های خوراکی 
باشد. یکی از آنتی بیوتیک هایی که متخصصان پوست ممکن است تجویز کنند 

افلوکساسین است.
 استروئیدها: متخصص پوست همچنین ممکن است یک استروئید ضد التهاب 
مثل کورتیزون به درون جوش تزریق کند تا التهاب آن فروکش کند. با این کار معمولًا 

جوش و درد آن در عرض تقریباً یک روز برطرف می شود.
 با جوش گوش با احتیاط رفتار کنید

از آنجایی که مجرای گوش به طور مستقیم به گوش حساس داخلی منتهی 
می شود، باید با جوش گوش هایتان با احتیاط رفتار کنید.  با جوش گوش تان خیلی 
با خشونت رفتار نکنید. اگر بترکد و عفونت 
و  باعث عفونت خارجی  است  کند ممکن 
در  هرگز  بنابراین  شود؛  گوش  در  داخلی 
خانه چیزی را داخل جوش فرو نکنید.  به 
خاطر داشته باشید که عفونت داخل گوش 
در برخی موارد می تواند دردناک باشد و اثر 
تان داشته  بر شنوایی  یا همیشگی  موقت 
باشد.  اگر اندازه و درد جوش به مرور بیشتر 
به یک متخصص  اسرع وقت  باید در  شد، 
پوست معتبر مراجعه کنید. این امر می تواند 
یا  باکتریایی  پوستی  عفونت  یک  نشانه ی 

انباشت چرک باشد.

التهاب لوزه زمانی است که لوزه ها دچار عفونت و التهاب می شوند. لوزه  ها، دو گره 
لنفی با بافت نرم هستند که در دو طرف پشت حلق قرار دارند. شما می توانید جلوی 

آینه دهان خود را باز کنید و زبانتان را درآورید و لوزه هایتان را ببینید.
لوزه ها به عنوان بخشی از سیستم ایمنی بدن، بعضی از میکروب های بیماری زا 
را گیر می اندازند. وقتی لوزه ها دچار عفونت شوند، متورم شده و دردناک می شوند. 
التهاب لوزه و حلق، تونسیلوفارنژیت نیز نامیده می شود؛ اما بیشتر افراد آن را گلودرد 

می نامند.
التهاب لوزه چقدر شایع است؟

التهاب لوزه بسیار شایع است. بیشتر افراد دست کم یک بار در زندگی خود به التهاب 
لوزه دچار می شوند.

چه کسانی به التهاب لوزه دچار می شوند؟
التهاب لوزه در کودکان شایع تر است؛ اما همه ی افراد در هر سنی می توانند دچارش 

شوند. التهاب لوزه به ندرت در بچه های کوچک تر از سه سال روی می دهد.
علائم التهاب لوزه چیست؟

علائم التهاب لوزه معمولا ناگهانی بروز می کنند و شامل موارد زیر می شوند:
. درد و خارش گلو . درد یا مشکل در بلع . قرمزی و تورم لوزه ها و گلو . لکه های سفید 
رنگ روی لوزه ها یا پوششی سفید یا زردرنگ روی لوزه ها . تب بالای 38 درجه . تورم 

گره های لنفاوی )غده هایی که در طرفین گردن و زیر گوش ها قرار دارند(
. شکم درد یا استفراغ )در بچه های کوچک شایع تر است(

علت التهاب لوزه ها چیست؟
یک ویروس یا باکتری می تواند باعث التهاب لوزه ها شود. التهاب لوزه دو نوع دارد:

. التهاب ویروسی لوزه: بیشتر موارد )70 درصد( التهاب لوزه ناشی از یک ویروس 
مثلا سرماخوردگی یا آنفلوانزا هستند.

از  ناشی  لوزه  التهاب  موارد  دیگر  تروت(:  )استرُپ  لوزه  باکتریایی  التهاب   .
باکتری های استرپتوکوک گروه A هستند. التهاب لوزه باکتریایی معمولا استرپ تروت 

نامیده می شود.
چگونه به التهاب لوزه دچار می شویم؟

ویروس ها و باکتری هایی که باعث التهاب لوزه می شوند بسیار واگیردارند. آن ها از 
طریق زیر انتقال داده می شوند:

. بوسیدن یا استفاده از ظروف مشترک
. تماس نزدیک با کسی که بیمار است

. لمس یک سطح آلوده و سپس دست زدن به بینی یا دهان
. تنفس ذرات ریزی که با عطسه یا سرفه فرد بیمار در هوا پخش شده

التهاب لوزه چگونه تشخیص داده می شود؟
پزشک برای تشخیص التهاب لوزه اقدامات زیر را انجام می دهد:

. گلو و حلق را از جهت قرمزی، تورم یا لکه های سفید روی لوز ه ها معاینه می کند
. در مورد علائمی که دارید سوال می کند؛ مثلا تب، سرفه، آبریزش بینی، کهیر یا 

شکم درد
. گوش ها و بینی تان را از جهت دیگر علائم عفونت معاینه می کند

. دو طرف گردنتان را معاینه می کند تا ببیند غده های لنفاوی تان متورم یا حساس 
به لمس هستند یا نه

بعد از تائید تشخیص التهاب لوزه، پزشک باید مشخص کند عفونت موجود ویروسی 
است یا باکتریایی )استرپ تروت(.

استرپ تروت چگونه تشخیص داده می شود؟
پزشک ممکن است دستور تست استرپ بدهد تا معلوم شود استرپ تروت دارید یا 
نه. تست استرپ تست ساده ای است که در آن نمونه هایی از حلق و لوزه ها  برداشته 

می شود تا از جهت حضور باکتری های خاصی بررسی شود.
. با یک سواپ بلند از پشت حلق، بزاق و سلول ها نمونه گیری می شوند، این تست 

شاید ناراحت کننده باشد؛ اما درد ندارد.
. پزشک این سلول ها را از جهت وجود باکتری ها چک می کند. این تست، تست 

سریع استرپ نام دارد و نتیجه تقریبا پنج یا ده دقیقه بعد حاضر است.
. اگر نتیجه مثبت بود و در تست، باکتری ها شناسایی شدند، پزشک برای درمان 

استرپ تروت آنتی بیوتیک تجویز می کند.
. اگر نتیجه تست منفی بود و در تست سریع استرپ هیچ باکتری شناسایی نشد، 
پزشک نمونه را برای آزمایشات بیشتر به لابراتوار می فرستد. اعلام نتیجه ی این تست 

طولانی تر، دو تا سه روز طول می کشد.
. اگر نتیجه ی تست لابراتوار منفی بود، التهاب لوزه ویروسی است نه باکتریایی.

از کجا بدانید التهاب لوزه دارید؟
اگر گلودردی دارید، لوزه های تان متورم شده و دردناکند، ممکن است دچار التهاب 
لوزه شده باشید. شما باید به پزشک مراجعه کنید تا معلوم شود التهاب لوزه تان ناشی 

از ویروس است یا باکتری. درمان بر اساس نوع عفونت، متفاوت است.
درمان التهاب لوزه چیست؟

درمانی که برای التهاب لوزه در نظر گرفته می شود بستگی به علت عفونت دارد. هر 
چند علائم التهاب لوزه ویروسی و باکتریایی مشابهند؛ اما درمان  های متفاوتی دارند.

درمان استرپ تروت
می شود.  درمان  آنتی بیوتیک  با  باکتری(  از  ناشی  لوزه  )التهاب  تروت  استرپ 
آنتی بیوتیک ها باید توسط پزشک تجویز شوند. معمولا لازم است به مدت تقریبا ده 
روز آنتی بیوتیک خوراکی مصرف شود. معمول ترین آنتی بیوتیک ها برای استرپ تروت 

شامل موارد زیر می شوند:
. پنی سیلین . کلیندامایسین . سفالوسپورین

خیلی مهم است که طبق دستور پزشک عمل کرده و دوره درمان با آنتی بیوتیک را 
کامل کنید، حتی اگر بعد از دو سه روز حالتان بهتر شد. شما باید آنتی بیوتیک ها را تا 
آخر مصرف کنید تا عفونت عود نکند، بدتر نشود یا به دیگر قسمت های بدن سرایت 

نکند.
عوارض جانبی درمان استرپ تروت:

عوارض جانبی مصرف آنتی بیوتیک برای درمان استرپ تروت شامل موارد زیر 

می شود: . ناراحتی معده . اسهال . استفراغ . سردرد . خارش واژینال و عفونت قارچی
درمان التهاب لوزه ویروسی

آنتی بیوتیک های مورد استفاده برای درمان استرپ تروت روی التهاب لوزه با منشا 
ویروسی اثری ندارند. برای کاهش علائم التهاب لوزه ویروسی، پزشک موارد زیر را 

توصیه می کند:
. استراحت زیاد . نوشیدن مایعات برای هیدراته نگه داشتن بدن . مصرف داروهای 
مسکن OTC مانند ایبوپروفن یا استامینوفن . قرص های مکیدنی برای نرم کردن گلو

عوارض ناشی از التهاب لوزه چیست؟
عوارض ناشی از التهاب لوزه معمولا به استرپ تروت و باکتری استرپتوکوک مربوط 

می شوند:
. التهاب مزمن لوزه: افرادی که بیشتر از هفت بار در سال به التهاب لوزه دچار 
می شوند، التهاب لوزه مزمن دارند. پزشکان معمولا توصیه می کنند عمل جراحی 
برای برداشتن لوزه ها انجام شود، خصوصا اگر بیمار خروپف کند یا شب ها هنگام 

خواب مشکل داشته باشد. این عمل جراحی، تونسیلکتومی نام دارد.
. تب اسکارلت: استرپ تروت می تواند پیشرفت کرده و به تب اسکارلت یا مخملک 
تبدیل شود که باعث کهیرهای قرمز رنگ و تب خواهد شد. تب اسکارلت بیشتر در 

بچه ها روی می دهد تا بزرگسالان؛ اما شایع نیست.
. آبسه پری تونسیلار: در موارد شدیدتر التهاب لوزه، یک آبسه می تواند در اطراف 
لوزه ها تشکیل شود. آبسه های پری تونسیلار بیشتر در نوجوانان و بزرگسالان روی 
می دهند تا کودکان. پزشکان در این موارد معمولا عمل جراحی برای تخلیه ی آبسه 

را توصیه می کنند.
. تب روماتیسمی: تب روماتیسمی هر چند نادر است؛ اما در صورتی که استرپ 
تروت کاملا درمان نشود یا بیمار دوره درمان با آنتی بیوتیک را کامل نکند می تواند رخ 
دهد. تب روماتیسمی در کودکان بیشتر از بزرگسالان روی می دهد و می تواند موجب 

آسیب دائمی به قلب شود.
. پخش عفونت: باکتری استرپتوکوک در صورتی که درمان کامل نشود می تواند از 
گلو به گوش میانی، سینوس ها و دیگر قسمت های بدن انتشار پیدا کند. این عفونت 
می تواند عوارضی مانند سینوزیت، گلومرولونفریت )نوعی بیماری کلیوی( یا فاشئیت 

نکروزان )بیماری گوشتخوار( ایجاد نماید.
برای تسکین علائم التهاب لوزه چه می توان کرد؟

برای تسکین علائم التهاب لوزه ویروسی و باکتریایی می توانید:
. داروی مسکن OTC مانند استامینوفن یا ایبوپروفن مصرف کنید

. مایعات گرم بنوشید مانند چای، دمنوش، سوپ و آب گوشت
. با آب نمک گرم غرغره کنید

. قرص مکیدنی برای نرم کردن گلو مصرف کنید
چگونه می توان از التهاب لوزه پیشگیری کرد؟

برای کاهش ریسک ابتلا به التهاب لوزه باید:
. دست ها را مکررا بشویید، خصوصا پیش از دست زدن به بینی یا دهان

. از وسایل مشترک با فرد بیمار استفاده نکنید
. مسواک خود را به طور منظم عوض کنید

بیشتر موارد التهاب لوزه ویروسی در عرض چند روز با مصرف مایعات و استراحت 
کافی درمان می شوند. آنتی بیوتیک ها معمولا التهاب لوزه باکتریایی را در عرض 
10 روز درمان می کنند. التهاب لوزه معمولا هیچ عارضه جانبی طولانی مدتی برای 

سلامتی ایجاد نمی کند.
چه زمانی باید به پزشک مراجعه کرد؟
در موارد زیر باید به پزشک مراجعه کنید:

. گلودردی که بیشتر از دو روز طول کشیده . تب بالای 38 درجه . درد یا مشکل 
هنگام بلع . تورم و دردناک شدن لوزه ها

تونسیلیت یا ورم لوزه؛

بر طبق مطالعات علمی چه زمانی از روز برای غذا خوردن مناسب تر است؟التهاب لوزه و آنچه باید در مورد آن بدانید

بهترین ساعات روز برای خوردن 
وعده های غذایی

عادت کردن به خوردن وعده های غذایی در ساعات مشخصی از روز، بخشی 
از یک سبک زندگی سالم است. بدن دارای سیستمی از تایمرهای بیولوژیکی 
در هر سلول می باشد که برنامه ی خواب، ترشح هورمون ها، عملکرد قلب و 

حتی خوردن را کنترل می کنند.
به طور کلی ما اغلب بیشتر به این توجه می کنیم که چه چیزی باید بخوریم و 
چقدر باید بخوریم و توجه چندانی به زمان غذا خوردن نداریم؛ اما پژوهش های 
علمی نشان می دهند زمان خوردن وعده های غذایی نیز نقش مهمی در 
حفظ سلامتی دارند. مثلا مطالعات نشان داده اند خوردن وعده های غذایی 
در بهترین زمان ممکن می تواند استراتژی خوبی برای مقابله با دیابت نوع دوم، 

بیماری قلبی و چاقی باشد.
عادت کردن به خوردن وعده های غذایی در ساعات مشخصی از روز، بخشی 
از یک سبک زندگی سالم است. بدن دارای سیستمی از تایمرهای بیولوژیکی 
در هر سلول می باشد که برنامه ی خواب، ترشح هورمون ها، عملکرد قلب و 

حتی خوردن را کنترل می کنند.
این تایمرها با سیگنال های خاصی از محیط نیز هماهنگ شده اند که مثلا 
دلالت بر بهترین زمان روز برای گوارش غذا دارند. همانطور که می بینید، 
بدن از نظر بیولوژیکی هم برای آن آماده است. بنابراین غذا خوردن در زمان 
نامناسب نه تنها بر گوارش اثر منفی می گذارد بلکه به نفع سلامت عمومی تان 

نیز نمی باشد.
بهترین زمان روز برای خوردن صبحانه

صبحانه در واقع غذا خوردن بعد از ساعت های طولانی چیزی نخوردن 
است. گروهی از کارشناسان ادعا می کنند تایمر بیولوژیکی بدن در صبح 
زود، بهتر و موثرتر می تواند غذا را هضم کرده، متابولیز کرده و مواد مغذی آن 
را جذب کند. این کارشناسان، صبح را زمانی می دانند که بدن از این جهت 
در فاز فعال خود است؛ مثلا، سطح انسولین که تنظیم کننده ی قند خون 
است بالاتر می باشد. بنابراین خوردن صبحانه کمک می کند سطح قند خون 
به اندازه ی درست و سالمی برسد و انرژی مورد نیاز بدن برای باقی روز کسب 

شود.
سعی کنید صبحانه را حتما بین ساعت 6 تا نهایتا 10 صبح میل کنید. در 
واقع شما باید در عرض حداقل یک ساعت بعد از بیدار شدن از خواب صبحانه 
بخورید و پروتئین و غلات کامل و میوه های تازه و چربی های سالم را در این 

وعده داشته باشید.
بهترین زمان روز برای خوردن ناهار

پزشکان توصیه می کنند برای وعده ناهارتان ساعت منظمی داشته باشید. 
تحقیقات علمی تائید می کنند که خوردن ناهار خارج از زمانی که تایمر 
بیولوژیکی بدن آن را مناسب می داند می تواند موجب چاقی شود. همچنین، 
خوردن ناهار بعد از ساعت 3 بعد ازظهر امکان کاهش وزن را از شما می گیرد. 
بنابراین بهترین زمان برای صرف ناهار بین دوازده و نیم و یک و نیم است. 
ضمنا فاصله زمانی بین صبحانه و ناهار باید حدود چهار تا پنج ساعت باشد. 
اگر نمی توانید ناهار بخورید، چیزی بخورید که پروتئین و کربوهیدرات داشته 

باشد تا زود گرسنه نشوید.
در زمان ناهار، متابولیسم بدن به اوج خود می رسد و این به نفع عملکرد 

گوارش است. ناهار باید سبُک تر از صبحانه و شام باشد.
بهترین زمان روز برای خوردن شام

پزشکان و کارشناسان توصیه می کنند شام را چهار تا پنج ساعت بعد از ناهار 
میل کنید. اما برای اینکه درگیر یک برنامه ی غذایی سخت و محدود هم نشوید 
می توانید شامتان را دست کم دو ساعت قبل از رفتن به رختخواب هم بخورید 
تا فرایند گوارش بهترین عملکرد خود را داشته باشد. کیفیت و کمیت غذا نیز 
اهمیت دارد زیرا چربی و کربوهیدرات زیاد می تواند شما را در معرض اضافه 
وزن قرار بدهد. بهترین زمان برای خوردن شام در زمستان بین شش تا هفت و 
نیم عصر و در تابستان کمی دیرتر است. خوردن شام بین این ساعت ها به بدن 
فرصت می دهد تا به جای فعالیت برای گوارش یک غذای سنگین و حجیم، 

روی استراحت و بازسازی بافت های خود متمرکز شود.
توانایی بدن برای تنظیم قند خون شب ها کاهش می یابد. از این رو افرادی 
که شیفت شب کار می کنند سریع تر وزن اضافه می کنند و بیشتر در معرض 
دیابت اند. به علاوه مطالعات نشان داده اند بهترین غذاها برای شام، ماهی، 
میوه ها، مغزها و بوقلمون هستند. این مواد غذایی حاوی تریپتوفان زیادی اند 
و ملاتونین کمک  ترشح هورمون سروتونین  به  و  بوده  آمینواسید  که یک 

می کند. تریپتوفان یک آرام بخش و خواب آور است.
این نکات را برای تعیین بهترین زمان وعده های غذایی به یاد داشته باشید

مهم است که یادتان باشد واکنش نسبت به یک الگوی غذایی مشخص 
در افراد متفاوت است. یعنی الگویی که برای عده ای خوب است لزوما برای 
بقیه هم جواب نمی دهد. به همین دلیل بهترین راه این است که با کمک یک 
متخصص تغذیه، یک برنامه ی غذایی مناسب تعیین کنید. در عمل، چندان 
ساده نیست که طبق یک برنامه ی از پیش تعیین شده بین وعده های غذایی 
تعادل ایجاد کنید. بنابراین نکاتی را به شما توصیه می کنیم که این کار برایتان 
راحت تر شده و بتوانید بهترین زمان وعده های غذایی روزتان را تعیین نمایید:

. تغییرات سالمی ایجاد کنید. وقتی متوجه شدید چه اشتباهاتی داشتید 
و می خواهید آن ها را اصلاح کنید، برنامه غذایی تان را تغییر دهید تا طبق 
نیازهایتان بهترین حالت را داشته باشد. همچنین، فعالیت بدنی را نیز در 
برنامه تان بگنجانید تا ببینید بدنتان چه واکنشی نشان می دهد. در صورت 
امکان برنامه ورزش و تمرین خود را از صبح به عصر تغییر دهید تا به استراحت 

و خوابتان کمک کند.
. غذاهایتان را از قبل آماده کنید تا بتوانید به موقع غذا بخورید. این کار هم 
به شما اجازه می دهد روی برنامه پیش بروید و غذاهای حاضری یا ناسالم 

نخورید.
را  آن  خوب  و  می خورید  غذا  آهسته  وقتی  ببرید.  لذت  غذاهایتان  از   .

می جوید، گوارش بهتری هم دارید.
. خوراکی های سالم را در دسترس قرار دهید تا اگر کاری پیش آمد که 

نتوانستید سر ساعت غذا بخورید، راحت تر سراغشان بروید.
. وقتی غذا را به محل کارتان می برید آن را در یخچال نگهداری کنید یا در 

اتومبیلتان یک یخچال مخصوص اتومبیل داشته باشید.
. اگر شب کار هستید یادتان باشد بین وعده های غذایی تان چهار تا پنج 

ساعت فاصله بیندازید.
پس فراموش نکنید که این فقط کیفیت و کمیت غذا نیست که اهمیت 
دارد بلکه زمان خوردن غذا نیز مهم است چون می تواند تاثیر چشمگیری 
بر سلامتی تان بگذارد. بنابراین تعیین یک برنامه ی غذایی باید بخشی از 

عادت های سالم تغذیه ای تان باشد.
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مدیرکل دامپزشکی استان قم  خبرداد:

آغاز طرح پیش سرد لاشه گوسفندی از مهرماه 
مدیرکل دامپزشکی استان قم گفت : اجرای جاری در استان طرح پیش سرد لاشه 
گوسفندی از مهرماه جاری در استان آغاز شده است که بر اساس این طرح لاشه هایی 
که در کشتارگاه کشته می شود باید 24 ساعت در دمای یخچال نگهداری و روز بعد وارد 

بازار شود.
با  گفت وگو  در  دامپزشکی  هفته  مناسبت  به  یکشنبه  روز  محمدی  رفیعی  مهدی 
خبرنگاران اظهارداشت :این طرح از انتشار بیماری کریمه کنگو که باعث خونریزی و 

مرگ در انسان می شود، جلوگیری می کند.
وی افزود : با اجرای این طرح همه مراکز بسته بندی که در شهرک شکوهیه استان قرار 

دارند و همه فروشگاه های زنجیره ای فقط باید گوشت پیش سرد شده عرضه کنند.
رفیعی  تصریح کرد افزود: در نیمه نخست امسال یک میلیون و 500 هزار راس دام 
سبک و سنگین واکسینه شدند و 12 هزار و 500 مورد تست سل و بروسلولز نیز در 

گاوداری های تحت پوشش دامپزشکی استان انجام شده است.
وی با بیان این که در این مدت 126 میلیون انواع دُز واکسن در مرغداری های استان 
تزریق شده است، اضافه کرد: 49 هزار و 600 مورد انواع آزمایش های تشخیصی توسط 
همکاران بخش خصوصی و دولتی انجام شده است که 16 درصد نسبت به سال گذشته 

افزایش نشان می دهد.
وی اضافه کرد :در نیمه نخست امسال 11 میلیون و 800 هزار قطعه جوجه ریزی انواع 

طیور گوشتی و تخم گذار در این استان انجام شد.
افزایش ۶9 درصدی کشتار دام های سنگین 

به گفته وی،  در کشتارگاه های طیور استان حدود پنج میلیون قطعه انواع طیور کشتار 
شده است.

رفیعی بیان کرد: در کشتارگاه های دام سبک شامل گوسفند و بز نیز حدود 350 هزار 
راس دام کشتار شده است که نسبت به نیمه نخست پارسال 98 درصد افزایش یافته 
است. وی خاطرنشان کرد: کشتار دام سنگین نیز هشت هزار و 366 راس شامل گاو، 

گوساله و شتر بوده که 69 درصد افزایش نشان می دهد.
وی اضافه کرد: از مجموع دام سبک و سنگین کشتار شده در کشتارگاه ها،  103 تُن 
گوشت فاسد از چرخه مصرف خارج شده است.  رفیعی تاکید کرد: گوشتی که مهر 

دامپزشکی دارد از نظر سلامتی مورد تایید است و هیچ مشکل بهداشتی ندارد.
محصولات صادراتی دام و طیور باید تاییدیه دامپزشکی  داشته باشند 

توسط  صادراتی  تاییدیه  باید  طیور  و  دام  صادراتی  محصولات  این که  بیان  با  وی 
دامپزشکی داشته باشند،  گفت: برای اولین بار تاییدیه صادراتی یک هزار و 10 تُن 

شیرخشک برای صادرات به کشورهای منطقه صادر شده است.
وی افزود: همچنین در سال جاری یک هزار تُن دنبه گوسفندی،  192 تُن تخم مرغ و 
98 نفر شتر نیز برای صادرات به کشورهای اطراف، تاییدیه های صادراتی دریافت کرده و 
صادر شده اند. مدیرکل دامپزشکی قم در ادامه بیان کرد: امسال تاییدیه ها و کنترل های 
بهداشتی برای فعالیت مجدد باغ پرندگان انجام شد و همه پرنده های این مجموعه نیز با 

واکسن آنفلوانزای فوق حاد پرندگان واکسینه شده اند.
به گفته وی،  در حال حاضر پروانه بهداشتی برای قسمت های محصور این باغ از جمله 
قفسه ها و استوایی صادر شده، ولی برای بخش های باز مثل برکه باید اقداماتی برای اخذ 

پروانه بهداشتی انجام شود.
واکسیناسیون رایگان نیوکاسل روستایی از هفته آینده 

وی ادامه داد: در حال حاضر همه آزمایش های پی سی آر برای تشخص آنفلوانزای فوق 
حاد پرندگان در اداره کل دامپزشکی استان انجام می شود و دیگر نیازی به ارسال نمونه 
به تهران نیست. رفیعی خاطرنشان کرد: واکسیناسیون رایگان نیوکاسل روستایی از هفته 
آینده در تمامی مرغداری های روستایی استان با همکاری دهیاران و شوراهای روستایی 

و اتحادیه مرغداران به صورت رایگان انجام خواهد شد.
وی با بیان این که طرح مجوز شروع پرواربندی در بخش جعفریه برای اولین بار در قم 
آغاز شد، گفت: این طرح سال گذشته در واحدهای صنعتی انجام شد که با توجه به 
اثرات مفید آن در کاهش کانون های بیماری، از نیمه مهرماه امسال به صورت کامل در 

همه دامداری های روستایی و صنعتی بخش جعفریه انجام خواهد شد.

رئیس دانشگاه شهاب دانش قم خبرداد:

حمایت از طرح های پژوهشی نو و خلاقانه
رئیس دانشگاه شهاب دانش قم گفت: دانشگاه شهاب دانش از طرح های پژوهشی نو 

و خلاقانه پشتیبانی علمی و مالی می کند.
دانشگاه های  دانشجویان  از  فراخوان  با  دانشگاه  :این  اظهارداشت  جراحی  دکتر 
مختلف بیش از 60 طرح پژوهشی دانش بنیان را جمع آوری می کند  و با حضور اعضای 

هیئت علمی و کارشناسان مربوط به بررسی این طرح ها می پردازد.
دکتر جراحی درخصوص آشنایی دانشجویان با مشاغل و صنایع گفت: همکاری های 
نزدیکی با کارخانجات صنعتی صورت می گیرد تا فارغ التحصیلان پس از پایان درس 

بتوانند مشاغل خود را با آگاهی بیشتری انتخاب کنند.
وی افزود: هم اکنون بیش از 3000 دانشجو در بیش از 60 رشته فنی و مهندسی 
در این دانشگاه در حال تحصیل هستند که امسال پیش بینی شده بیش از یک هزار 

دانشجوی جدید وارد دانشگاه شود.
این  جدی  برنامه های  از  را  دانشجویان  شهریه  پرداخت  دغدغه  رفع  جراحی  دکتر 
دانشگاه برشمرد و افزود: با تفاهم های صورت گرفته با بانک های عامل استان همه 
هیچگونه  تا  می شود  اعطا  آن ها  به  الحسنه  قرض  وام  قالب  در  دانشجویان  شهریه 

دغدغه ای در روند تحصیل آن ها به وجود نیاید.
وی وجود آمفی تئاتر مجهز و پیشرفته، آزمایشگاه، زمین ورزشی، فضای سبز و کتابخانه 
از دیگر امکانات و امتیازات دانشگاه شهاب دانش قم اعلام کرد و گفت: دانشگاه شهاب 
دانش در سال 96 با توجه به جایگاه علمی و امکانات و ویژگی های فرهنگی و آموزشی 
توانست با مجوز وزارت علوم از موسسه به دانشگاه ارتقا یابد و در سال تحصیلی گذشته 

نیز جزو 7 دانشگاه غیرانتفاعی برتر کشور شد.
 

 مدیر موسسه خیریه دارالاکرام حضرت ابوالفضل قم:

سیاست اصلی ما فراهم آوردن
 عدالت آموزشی است

 مدیر موسسه خیریه دارالاکرام حضرت ابوالفضل قم گفت: سیاست اصلی این خیریه 
فراهم آوردن عدالت آموزشی و احیای فرصت های برابر تحصیلی برای کلیه دانش آموزان 

است.
منوچهر دهشیری پیش از ظهر یک شنبه در جمع خبرنگاران گزارشی از عملکرد 

موسسه خیریه دارالاکرام حضرت ابوالفضل در قم ارائه داد.
مدیر موسسه خیریه دارالاکرام حضرت ابوالفضل قم گفت: سیاست اصلی این خیریه 
فراهم آوردن عدالت آموزشی و احیای فرصت های برابر تحصیلی برای کلیه دانش آموزان 
است. وی افزود: موسسه خیریه دارالاکرام یک موسسه مردم نهاد است که با حفظ کرامت 
و فارغ از مذهب، نژاد، ملیت و قومیت برای حمایت از تحصیل کودکان و نوجوانانی که به 

دلایل شرایط نامناسب اقتصادی از تحصیل بازمانده اند تلاش می کند.
دهشیری با اشاره به سابقه 8 این موسسه در قم تصریح کرد: در این مدت بیش از 530 
دانش آموز تحت پوشش موسسه دارالاکرام قم درآمده و 74 دانش آموز هم فارغ التحصیل 

و توانمند شده که از موسسه جدا شده اند.
مدیر موسسه خیریه دارالاکرام حضرت ابوالفضل قم گفت: علاوه بر کمک به دانش 
آموزان، این موسسه در ایام شیوع کرونا چندین خانواده را تحت پوشش قرار داده است 
و با تهیه کپسول اکسیژن و دستگاه اکسیژن ساز به یاری نیازمندان شتافته است. وی 
همچنین گفت: در پاسخ به فراخوان رهبر معظم انقلاب اسلامی در طرح کمک های 
مومنانه، این موسسه در 4 مرحله 2500 بسته معیشتی بین نیازمندان توزیع کرده است.

 
رئیس دانشگاه علوم پزشکی قم خبرداد:

آغازاجرای طرح واکسیناسیون سیار کرونا 
رئیس دانشگاه علوم پزشکی قم از آغاز طرح واکسیناسیون سیار کرونا، ویژه سالمندان 

یا افراد داری محدودیت حرکتی خبر داد.
دکتر محمدرضا روز یکشنبه در حاشیه اجرای طرح واکسیناسیون سیار کرونا، گفت: 
از امروز واکسیناسیون سیار در قم برای افرادی که برای مراجعه به مراکز واکسیناسیون با 

مشکل مواجه هستند، آغاز شد.
رئیس دانشگاه علوم پزشکی قم افزود: خانواده ها سالمند ناتوان، بیمار و یا معلول 
جسمی حرکتی و یا افرادی که شرایط حضور در مراکز تزریق واکسن ندارند، از امروز 
سیار  تیم  اعزام  درخواست  و  کرده  حاصل  تماس  شماره 36708012  با  می توانند 

واکسیناسیون کنند.

مدیرکل آموزش فنی و حرفه ای  استان قم: 

۷ هزار کارآموز قمی آموزش های مهارتی 
را فرا گرفتند 

مدیرکل آموزش فنی و حرفه ای استان قم  از ارائه آموزش های مهارتی به بیش از 7 هزار 
400 کارآموز و جویندگان کار در 6 ماهه نخست امسال در قم خبر داد. 

محمود تقی پور اظارداشت : با توجه به ماهیت آموزش های فنی و حرفه ای که موجب 
فراگیری مهارت یا ارتقاء مهارت ها می گردد، نقش به سزایی در کاهش نرخ بیکاری دارند 
آمار های موجود سهم قابل  بر اساس  التحصیلان دانشگاهی  که دانشجویان و فارغ 

توجهی از ظرفیت مراکز آموزش فنی و حرفه ای استان را به خود اختصاص داده اند.
مدیرکل آموزش فنی و حرفه ای استان قم با اشاره به مهمترین فعالیت ها و عملکرد آموزشی 
این اداره کل و مراکز آموزشی تابعه در6 ماهه نخست امسال گفت: 7 هزا ر و 441 نفر در 
قالب 1 میلیون و 234 هزار و 931 نفر ساعت در بخش دولتی و آموزشگاه های آزاد فنی و 
حرفه ای این استان از آموزش های فنی و حرفه ای بهره مند شدند که این آموزش ها در چهار 
بخش صنعت، خدمات، فرهنگ و هنر و کشاورزی به متقاضیان ارائه شده در حوزه های فنی 
و تخصصی است. تقی پور بیان کرد: از مقدار آموزش یاد شده 3 هزار و 569 نفر در بخش 
دولتی شامل آموزش در پادگان، آموزش در زندان های استان، آموزش در صنایع و اصناف، 
آموزش جوار دانشگاه، آموزش در روستا ها و آموزش های ثابت در مراکز 8 گانه آموزشی که 
از این تعداد یک هزار و 344 نفر زن و 2 هزار و 225 نفر مرد بوده اند و 3 هزار و 872 نفر در 
آموزشگاه های آزاد فنی و حرفه ای استان قم آموزش های مهارتی را فرا گرفته اند که از این 
تعداد دو هزار و 23 نفر زن و یک هزار و 849 نفر مرد بوده اند. مدیرکل آموزش فنی و حرفه ای 
قم ادامه داد: توانمندسازی افراد فاقد مهارت و ارائه آموزش های مهارتی در راستای یاری 
رساندن به ایجاد اشتغال پایدار در جامعه و حفظ آن در جامعه شغلی کشور مهمترین رسالت 
سازمان آموزش فنی و حر فه ای کشور است. تقی پور با اشاره به بازار محور بودن آموزش های 
فنی و حرفه ای استان عنوان کرد: خصیصه این آموزش ها، نوعی پرورش »کارآفرین« است 
به این معنی که افراد پس از کسب مهارت و دانش فنی، قادر به کسب فرصت های شغلی 

مناسبی خواهند بود و یا در نهایت فرصت شغلی ایجاد می نمایند.

با حضور فرماندار قم ؛

هیئت رییسه شورای اسلامی شهرستان 
قم انتخاب شدند

اعضای هیئت رئیسه شورای اسلامی شهرستان قم با حضور فرماندار قم معیین شدند.
اعضای هیئت رییسه شورای اسلامی شهرستان قم، با حضور نمایندگان شورا های 

اسلامی شهرستان قم تعیین شدند.
در جلسه تحلیف و انتخاب اعضای هیئت رییسه شورای اسلامی شهرستان قم در 
تقی  محمد  شهرستان،  اسلامی  شورای  رییس  عنوان  به  دانشفر  ،اصغر  فرمانداری 
محمدی کاشانی به عنوان نایب رییس و مصطفی کریمی به عنوان منشی شورای اسلامی 
شهرستان قم تعیین شدند. جلسه انتخاب هیئت رییسه شورای اسلامی شهرستان قم 
با حضور 7 نفر ازنمایندگان شهرستان قم و بخش های مرکزی، خلجستان، سلفچگان 
برگزار شد. فرماندار قم در این مراسم شورای شهرستان را اتاق فکری شورا های استان و 
شورا های پایین دست عنوان کرد و گفت: شورای شهرستان با هدف تصمیم سازی برای 
شورای بالادست و هدایت و راهبری شورای پایین دست فعال است. حیدری به جایگاه 
مهم شورای شهرستان برای تغذیه نظری، فکر، برنامه و ایده برای شورا های بالادستی 
استان و شهر اشاره کرد و افزود: برنامه ها و ایده های این شورا در موضوعات فرهنگی، 
اجتماعی، اقتصادی و عمران و توسعه می تواند بسیار کمک کننده باشد. بر اساس قانون، 
ارائه پیشنهادات مختلف اقتصادی، اجتماعی، شهری و فرهنگی به دستگاه های اجرایی، 
هماهنگی و حل و فصل مشکلات و اختلافات بخش و شهر و نظارت بر عملکرد شورا های 

بخش و شهر از مهمترین وظایف شورای اسلامی شهرستان است.
  

معاون بازرسی سازمان صمت استان قم: 

نظارت ها برای برخورد با عرضه کالای 
قاچاق افزایش می یابد

معاون بازرسی و نظارت سازمان صنعت،  معدن و تجارت قم گفت: به منظور جلوگیری 
از فساد و حمایت از تولید کالاهای ساخت داخلی،  نظارت  بازرسان سازمان صمت و سایر 

دستگاه های متولی برای جلوگیری از عرضه کالای قاچاق در بازار قم افزایش می یابد. 
به گزارش روز یکشنبه روابط عمومی سازمان صنعت، معدن و تجارت قم، احمدرضا 
سمیعی نسب در گفت و گویی بیان داشت: بازرسان این سازمان از ابتدای سال جاری 
تا پایان شهریور ماه چهارهزار و 426 مورد بازرسی به منظور جلوگیری از تخلف)عرضه، 
نگهداری و فروش کالای قاچاق( انجام دادند که از این تعداد بازرسی، 27 مورد، تشکیل 
پرونده تخلف به ارزش 35 میلیارد و 760میلیون ریال را درپی داشته و همه آن ها برای 

رسیدگی، به تعزیرات حکومتی استان معرفی  شده است.
وی با اشاره به روند افزایش نظارت بازرسان در سال جاری، افزود: آمار بازرسی ها نسبت 
به مدت مشابه سال قبل، حدود 12.36 درصد و تعداد پرونده  ها 107 درصد افزایش 
یافته است. سمیعی نسب ادامه داد: در این رابطه مواد غذایی 20هزار و 989 قلم کالا، 
منسوجات)پارچه( 2هزار و 240 متر، روغن موتور سه هزار و 15 قوطی، سیگار 74هزار 
و 488 نخ و بنزین 2هزار لیتر، آرایشی و بهداشتی 513 قلم کالا، لوازم خانگی 467 

دستگاه و لوازم پزشکی 299هزار و 902 قلم کالا قاچاق کشف و ضبط شده است.
وی تاکید کرد: بازرسان این سازمان تعداد یک هزار و 46 مورد تذکر و اخطار کتبی به 
واحدهای خرده فروش دادند و 10 صورتجلسه قاچاق ماده 21)پرونده زیر 10 میلیون 
ریال ( تنظیم کردند.  وی با اشاره به این که بازرسان سازمان صمت قم 229 گشت 
مشترک با دستگاه  های نظارتی استان برگزار کردند،  ادامه داد: بیشتر گشت های مشترک 
با دستگاه  هایی همچون تعزیرات حکومتی، جهاد کشاورزی، معاونت غذا و دار دانشگاه 

علوم پزشکی و اطلاعات بسیج قم بوده است.
 

مدیر کل بیمه سلامت استان قم :

تمدید سیستمی اعتبار بیمه سلامت
 از ابتدای دی متوقف می شود

مدیر کل بیمه سلامت استان قم گفت: تمدید سیستمی اعتبار بیمه سلامت همگانی و 
روستائیان از ابتدای دی متوقف می شود و متقاضیان برای پیگیری امور خود می توانند به 

دفاتر پیشخوان طرف قرارداد یا سامانه غیر حضوری مراجعه کنند.
دکتر محمدرضا فخاریان قمی در گفت و گویی اظهارداشت : از ابتدای دی ماه تمدید 
بیمه سلامت همگانی که به خاطر شیوع کرونا به صورت سیستمی از انجام می شد 
متوقف می شود. وی ادامه داد: بیمه شدگان محترم بیمه سلامت یا افراد فاقد پوشش 
بیمه ای از ابتدای دی ماه برای پیگیری امور خود می توانند با مراجعه حضوری به دفاتر 
پیشخوان طرف قرارداد یا سامانه غیرحضوری نسبت به ثبت درخواست یا تمدید پوشش 
بیمه ای اقدام کنند. مدیر کل بیمه سلامت استان قم تصریح کرد: اضافه می نماید بیمه 
شدگانی که پوشش بیمه آن ها به صورت سیستمی تمدید اعتبار گردیده و نیز سایر بیمه 
شدگانی که هم اکنون دارای بیمه معتبر هستند صرفا در بازه زمانی 40 روز مانده به پایان 
اعتبار می توانند از طریق سامانه خدمات غیرحضوری نسبت به تمدید اعتبار پوشش بیمه 
خود اقدام نمایند)اعتبار پوشش بیمه این افراد 6 ماهه خواهد بود( بیمه شدگان قبلی 
سازمان هم که اکنون پوشش بیمه ایشان فاقد اعتبار است می توانند از هم اکنون وارد 

سامانه خدمات غیرحضوری شده و نسبت به تمدید اعتبار بیمه خود اقدام کنند.

سه شنبه شب در صحن جامع امام مهدی)عج( ؛

مراسم بزرگداشت علامه حسن زاده آملی 
در جمکران برگزار می شود 

حسن  امام  شهادت  و  اسلام)ص(  الشأن  عظیم  پیامبر  ارتحال  سالروز  با  همزمان 
مجتبی)ع( مراسم بزرگداشت علامه حسن زاده آملی در مسجد مقدس جمکران برگزار 

می شود. 
مراسم بزرگداشت علامه حسن زاده در روز سه شنبه 14 مهرماه بعد از نماز مغرب و عشاء 
به صورت مردمی و با پشتیبانی برخی نهادهای استان در صحن جامع امام مهدی)عج( 
مسجد مقدس جمکران برگزار می شود. مدیرکل تبلیغات اسلامی استان قم در جلسه 
هماهنگی برگزاری این مراسم با بیان این که علامه حسن زاده آملی پیام آور معنویت شیعی 
بودند، اظهار کرد: اگر بخواهیم در حوزه معنویت شیعی چند مدرسه قابل اعتماد را نام 
ببریم، یکی از مهم ترین آنها مدرسه معرفتی علامه حسن زاده آملی است. ایشان معنویت 

شیعی را بر پایه فقاهت و بدون انحراف به مردم معرفی می کردند.

28صفر سالروز رحلت پیامبر اکرم)ص( به عنوان 
آخرین پیامبر الهی، کامل کننده رسالت پروردگار 
برای بشریت است که انسان را به سعادت و تکامل 

می رساند.
کتب  برخی  و  تورات  در  محمد)ص(  حضرت 
آمنه، دختر  نامیده شده است.  آسمانی »احمد« 
وهب، مادر حضرت محمد)ص( پیش از نامگذاری 
را  وی  محمد،  به  عبدالمطلب  توسط  فرزندش 
محمد)ص(،  حضرت  کنیه  بود.  نامیده  »احمد« 
رسول  القاب  و  است  ابوابراهیم  و  ابوالقاسم 
اکرم)ص(: رسول الله، نبی الله، مصطفی، محمود، 
امین، امی، خاتم، مزمل، مدثر، نذیر، بشیر، مبین، 
منذر،  مبشر،  شاهد،  نعمت،  رحمت،  نور،  کریم، 

مذکر، یس، طه  هستند.
 زندگی رسول اکرم)ص(

بیش از هزار و 400 سال پیش در روز 17 ربیع 
در  ( کودکی  آوریل 570 میلادی  برابر 25  الاول) 
شهر مکه چشم به جهان گشود، پدرش عبد الله 
در بازگشت از شام در شهر یثرب) مدینه ( چشم از 
جهان فروبست و به دیدار کودکش) محمد ( نایل 
بن عبد  آمنه دختر وهب  الله،  عبد  نشد. همسر 
مناف بود، برابر رسم خانواده های بزرگ مکه 'آمنه' 
پسرش محمد را به دایه ای به نام حلیمه سپرد تا 
در بیابان گسترده و پاك و دور از آلودگی های شهر 
پرورش یابد. ' حلیمه' زن پاك سرشت مهربان به این 
کودك نازنین که قدمش در آن قبیله مایه خیر و برکت 
و افزونی شده بود، دلبستگی زیادی پیدا کرده بود و 

لحظه ای از پرستاری او غفلت نمی کرد.
کسی نمی دانست این کودك یتیم که دایه های 
دیگر از گرفتنش پرهیز داشتند، روزی و روزگاری 
پیامبر رحمت خواهد شد و نام بلندش تا پایان روزگار 
نفر مسلمان  میلیونها  زبان  بر  بزرگی  و  با عظمت 
جهان و بر مأذنه ها با صدای بلند برده خواهد شد، و 

مایه افتخار جهان و جهانیان خواهد بود .
حلیمه بر اثر علاقه و اصرار مادرش، آمنه ، محمد را 
که به سن پنج سالگی رسیده بود به مکه باز گردانید، 
دو سال بعد که ' آمنه' برای دیدار پدر و مادر و آرامگاه 
شوهرش عبد الله به مدینه رفت، فرزند دلبندش را 
نیز همراه برد. پس از یك ماه، آمنه با کودکش به مکه 
برگشت اما دربین راه در محلی بنام ' ابواء' جان به 
جان آفرین تسلیم کرد و محمد در سن 6 سالگی از 
پدر و مادر هر دو یتیم شد و رنج یتیمی در روح و جان 

لطیفش دو چندان اثر کرد.
سپس زنی به نام ام ایمن این کودك یتیم را همراه 
خود به مکه برد، این خواست خدا بود که این کودك 
در آغاز زندگی از پدر و مادر جدا شود تا رنج های تلخ 
و جانکاه زندگی را در سرآغاز زندگانی بچشد و در بوته 
آزمایش قرار گیرد تا در آینده، رنج های انسانیت را 
به واقع لمس کند و حال محرومان را نیك دریابد. از 
آن زمان در دامان پدر بزرگش 'عبد المطلب' پرورش 

یافت.
'عبد المطلب' نسبت به نوه والاتبار و بزرگ منش 
خود که آثار بزرگی در پیشانی تابناکش ظاهر بود، 
مهربانی عمیقی نشان می داد، دو سال بعد بر اثر 
درگذشت عبد المطلب، 'محمد' از سرپرستی پدر 
در  المطلب'  'عبد  نگرانی   . شد  محروم  نیز  بزرگ 
واپسین دم زندگی به خاطر فرزند زاده عزیزش محمد 

بود، به ناچار 'محمد' در سن هشت سالگی به خانه 
عموی خویش)ابو طالب( رفت و تحت سرپرستی 

عمویش قرار گرفت.
'ابوطالب' پدر حضرت علی بود، ابو طالب تا آخرین 
با  لحظه های عمرش یعنی تا چهل و چند سال 
نهایت لطف و مهربانی از برادرزاده عزیزش پرستاری 

و حمایت کرد .
حتی در سخت ترین و ناگوارترین پیشامدها که 
برای  دل  سیه  گردنکشان  و  قریش  اشراف  همه 
نابودی 'محمد' دست در دست یکدیگر نهاده بودند، 
برادر زاده اش سپر بلا  را برای حمایت  جان خود 
کرد و از هیچ چیز نهراسید و ملامت ملامتگران را 

ناشنیده گرفت.
 آغاز بعثت

محمد امین) ص ( قبل از شب 27 رجب در غار 
حرا به عبادت خدا و راز و نیاز با آفریننده جهان می 
پرداخت و در عالم خواب رویاهایی می دید، راستین 

و برابر با عالم واقع.
روح بزرگش برای پذیرش وحی، کم کم آماده می 
شد، در آن شب بزرگ جبرئیل فرشته وحی مامور شد 
آیاتی از قرآن را بر محمد) ص ( بخواند و او را به مقام 

پیامبری مفتخر سازد.
سن محمد)ص( در این هنگام چهل سال بود، در 
سکوت و تنهایی و توجه خاص به خالق یگانه جهان 
جبرئیل از محمد)ص( خواست این آیات را بخواند » 
اقرأ باسم ربك الذی خلق . خلق الانسان من علق . 
اقرأ وربك الاکرم . الذی علم بالقلم . علم الانسان ما 
لم یعلم«) بخوان به نام پروردگارت که آفرید، او انسان 
را از خون بسته آفرید، بخوان به نام پروردگارت که 
گرامی تر و بزرگتر است، خدایی که نوشتن با قلم را 
به بندگان آموخت.به انسان آموخت آنچه را که نمی 

دانست(.
محمد) ص ( از آنجا که امی و درس ناخوانده بود، 
گفت: من توانایی خواندن ندارم؛ فرشته او را سخت 

فشرد و از او خواست که 'لوح' را بخواند.
اما همان جواب را شنید، در دفعه سوم حضرت 
که  را  لوحی  تواند  می  کرد  احساس  محمد)ص( 
در دست جبرئیل است، بخواند. این آیات سرآغاز 

ماموریت بسیار توانفرسا و مشکلش بود .
جبرئیل ماموریت خود را انجام داد و محمد)ص( 
نیز از کوه حرا پایین آمد و به سوی خانه خدیجه 
رفت، سرگذشت خود را برای همسر مهربانش باز 
گفت، خدیجه دانست که ماموریت بزرگ ' محمد' 

آغاز شده است.
او را دلداری و دلگرمی داد و گفت: ' بدون شك 
خدای مهربان بر تو بد روا نمی دارد، زیرا تو نسبت 
به خانواده و بستگانت مهربان هستی و به بینوایان 

کمك می کنی و ستمدیدگان را یاری می نمایی'.
سپس محمد) ص ( گفت: 'مرابپوشان ' و حضرت 
خدیجه او را پوشاند و اندکی به خواب رفت و خدیجه 
نزد 'ورقه بن نوفل' عمو زاده اش که از دانایان عرب 

بود رفت و سرگذشت محمد)ص( را به او گفت.
ورقه در جواب دختر عموی خود چنین گفت: 
آغاز  است  آمده  پیش  محمد)ص(  برای  آنچه 
پیغمبری است و 'ناموس بزرگ' رسالت بر او فرود می 

آید، خدیجه با دلگرمی به خانه برگشت.
اسلام  دین  تبلیغ  در  ها  سال  اسلام  مکرم  نبی 
کوشید و متحمل دشواری و رنج های بسیاری شد 
چرا که عده ای از مردم در آن جهالت و نادانی وصف 
ناشدنی داشتند و همین موضوع موجب رنجش 

پیامبر اسلام شده بود.
 وداع با مردم

پیامبر اکرم)ص( در یکی از آخرین روزهای حیات 
و  راست  دست  علی)ع(  حالی که  در  مبارکشان، 
به  بودند  گرفته  را  او  چپ  دست  عباس  بن  فضل 
مسجد آمدند و برای مردم خطابه  ای را با این عبارت 
خواندند: »ای مردم طولی نخواهد کشید که من از 
میان شما به عالم بقا منتقل شوم. بنابراین به هرکس 
وعده  ای دادم یا به هرکس مدیونم، آن را از من طلب 

کند تا به جای آورم.
ای بندگان خدا، جز از طریق اطاعت خدا کسی به 
خیری دست نیافته، از شر و بدی ها دور نمی  شود، 

کسی ادعا نکند که بدون عمل رستگار شده است.
هیچ آرزومندی بدون تبعیت از احکام الهی رضای 
خدا را به  دست نمی  آورد، سوگند به خدایی که مرا 
به پیامبری مبعوث کرد، انسان از عذاب الهی جز از 
طریق رحمت خدا و عمل صالح نجات پیدا نخواهد 
آلوده  و معصیت  گناه  به  اگر  پیامبر هم  کرد، من 
شوم هلاك خواهم شد. تاریخ رحلت رحلت پیامبر 
اکرم)ص( را شیعیان 28 صفر سال یازدهم هجری و 
علمای اهل سنت ماه ربیع الاول می دانند و در روز 

آن اختلاف نظر دارند.
چیزی که در منابع تاریخی ثبت شده آن است که 
آن حضرت مدتی بیمار شدند و پس از آن رحلت 
نمودند اما در روایات که از ائمه)ع( نقل شده بیان 

گردیده که آن حضرت در اثر خورانده شدن 

به مناسبت  سالروز رحلت پیامبر اکرم)ص( ؛

محمد رسول الله)ص( ختم نبوت، اکمال رسالت

28 ماه صفر، سالروزشهادت امام حسن مجتبی)ع( والامقامی از نسل خوبان و آیینه تمام 
نمای صبر و بردباری در جهان هستی است. دومین امام شیعیان در مسیر عدالت و مبارزه با 

حکومت وقت گام برداشت و به حفظ نیروهای کارآمد، اصلح و تفسیر صحیح اسلام پرداخت.
بی تردید از شخصیت های تاثیرگذار در همه ابعاد تاریخ اسلام، خاندان اهل بیت)ع( به ویژه 
یکی از جوانان اهل بهشت امام حسن مجتبی)ع( دومین پیشوای شیعیان است. اسلوب ها و 
روش های زندگی این بزرگوار به عنوان بهترین الگوی زندگی بعد از سیره پیامبر)ص( همیشه 
مورد توجه مسلمانان بوده است. امام حسن)ع( از شخصیت ها و اسوه های مشهور اخلاقی 
است که شخصیت انسان کریم و رفتار کریمانه را براساس سیره رفتاری آن حضرت)ع( می توان 
ترسیم کرد. شخصیت کریمانه ای که تجلی اخلاق قرآنی را در سیره اجتماعی نسبت به دوست 
و دشمن نمایان می کند و مبتنی بر حلم و عقل سلیم است. عقل سلیم و طهارت تکوینی 
و نفسانی و شرافت نسب از عوامل موثر برگزیدگی امام مجتبی)ع( در میان برگزیدگان الهی 
است زیرا وی شبیه ترین مردم در خلق، خوی و خلقت به پیامبر اکرم)ص( و نخستین ثمره 
شجره بوستان نبوی محسوب می شود. به مناسبت سالروز شهادت امام حسن مجتبی)ع( به 
گفت وگو با حجت الاسلام »مجید سروستانی« کارشناس امور دینی و استاد حوزه پرداخت ایم.

 رفتارشناسی  سیاسی امام حسن مجتبی)ع( بعد از صلح
حجت الاسلام مجید سروستانی، با اشاره به این موضوع که بعد از شهادت حضرت علی)ع(، 
مردم با امام حسن)ع( بیعت کردند، گفت: امامت حضرت)ع(6ماه و سه روز به طول انجامید 
و میان امام و معاویه صلح نامه امضاء شد. پس از اجرای صلح، امام)ع( به مدینه مراجعت 
کرد و مدت 10 سال آخر عمر خود را در آن جا ساکن بود. در این مدت همچون پدر و جد 
بزرگوارش، طبیب و معلمی دلسوز و پناهگاهی مطمئن برای مردم مدینه  و مظلومان  عالم بود 
و خورشیدگونه بر همه زوایای تاریک عالم اسلام می تابید و با سخنان  زیبای علی گونه و رفـتار 
حکیمانه مسلمانان  جهان را رهبری می کرد. در مقابل جبهه کفر و همه اندیشه های شیطانی  
آنان در راستای مبارزه با باطل ، راست قامتانه ایستادگی کرد و به  نـور الهـی درخششی دیگر 

داد.
وی ادامه داد: صلح امام حسن)ع( و قیام امام حسین)ع( 2حادثه تاریخی هستند که مـعلول 
شـرایط و اوضاع سیاسی و اجتماعی زمان خود هستند و این  2 واقعه را باید با در نظر گرفتن 
اوضاع واحوال زمان خودشان بررسی کرد. امام)ع( با معاویه، با توجه به  شرایط  و اوضاع  جامعه 
و بررسی همه جانبه مسایل جهان اسلام و با در نظر گرفتن توان و قدرت نظامی حکومتش در 
مقابل معاویه و این که ادامه جنگ با این شرایط به صلاح نبود، تن  به  صلح داد و از ادامه درگیری 
پرهیز کرد. آن چه در تاریخ مسلم است، این است که معاویه  سیاست  مدار ماهر و شخص حیله 
گری بوده است و ظاهر اسلامی را در مجامع عمومی رعایت می  کرده  اما در نهاد خود با اسلام 
دشمنی داشت و به هیچ یک از مقدسات اسلامی پایبند نبود. به همین جهت بود که امام 
حسین)ع( در زمان حیات معاویه با آن  که  نامه  هایی از اهل عراق برای دعوت به قیام علیه معاویه 
داشتند، دست به این  کار نزد و فرمود: »امروز، روز قیام نیست. پیدا شدن نیروهای خوارج 

و نبود یاران مخلص  و فرماندهان  فـداکار و ضـعف داخلی، کراهت مردم از شرکت در نبرد با 
معاویه، نیز از شرایط زمانه امام  حسن )ع( بود که توان و قدرت نظامی امام حسن)ع( را ضعیف 

کرده بود و این شرایط  به صلح منجر شد.«  
پایبندی به پیمان صلح

این استاد حوزه با بیان اینکه یکی از نخستین رفتارهای سیاسی و نـیز اخلاقی امام)ع( 
پایبندی به پیمان صلح بود، اظهار داشت: هنگامی که صلح تحمیلی  میان امام حسن)ع( و 
معاویه برقرار شد، امام)ع( به این پیمان و قرارداد پایبند و وفادار بود. تاریخ گواهی می دهد که 
معاویه نه تنها به هیچ کدام از مواد پیمان نامه عـمل  نکرد، بلکه در نقض هر یک  از مواد آن، از 
هیچ کوششی فروگذاری نکرد؛ چنان که خود قبل از عمل به مـواد پیمان نامه، از نقض آن خبر 
داد. یکی دیگر از رفتارهای امام)ع(، حفظ جان یاران و شیعیان بود. اگرچه حفظ شیعیان از 
مصادیق مصالح  عمومی است، اما ازآنجایی که شیعیان، حافظان و پاسداران دین و موالی اهل 
بیت)ع( بودند، حفظ آنان از اهمیت ویژه ای برخوردار بود. ادامه نبرد امام حسن)ع( با معاویه 
و احتمال پیروزی سپاهیان  شام  بر سپاهیان عراق، آرزوی دیرینه معاویه را برآورده می کرد و او 
با این بهانه شیطانی، ریشه  اسلام  ناب محمدی را می خشکانید و به جای آن، اسلام تحریف و 

تـفسیر  شـده امویان را ترویج  می کرد.
نشر فرهنگ اصیل اسلام

پژوهشگر امور دینی، از امور اساسی  دیگری که امام مجتبی)ع( آن را به بهترین وجه انجام داد 
و بدان  اهمیت  فراوان می داد، نشر فرهنگ اصیل اسلام را در برابر تحریفات و تهاجم فرهنگی 
حاکمان اموی به ویژه معاویه دانست و گفت: این خاندان بیش ترین دشمنی ها را در مقابل 
اسلام و رسول خدا)ص(  روا داشتند. معاویه پس از پیروزی نظامی عـلیه حکومت عراق و اهل 
بیت عصمت و طهارت)ع(، تهاجمی را برای  نابودی فرهنگ رسالت و امامت امامان راستین 

شـیعه آغاز کرد.
بدعت  گذاری  در دین، تشویق جاعلان حدیث و علنی کردن منکرات از مصادیق تهاجم 
فرهنگی و بدعت های معاویه به شمار می رفت. البته معاویه با همه کوششی که  در از میان بردن 
سیره رسول خدا)ص( و منزوی کردن اهل بیت)ع( داشت، موفقیت چندانی به دست نیاورد، 
زیرا امام مجتبی)ع( شیوه ای را که در تربیت مردان صالح و فدایی برای  اسلام  و معرفی فرهنگ 
اصیل و صحیح امامت راستین در مدینه  جدش  رسول خدا)ص(  انتخاب  کرده  بود، اثری ژرف 
در دل های  مردم  و مسلمانان گذاشت. آنان دانستند که احکام شرعی و مـسایل روزمره خود را 
باید از مدینه دریافت کنند. امام مجتبی)ع( نامه  هایی را به بعضی  از افراد مؤثر و ناآگاه به صورت  
پنهانی ارسال می داشت و در آن، انحرافات هـیأت حاکم را از سیره جدش  رسول  خدا)ص( 

بـیان می کرد و نیز مردانی  را آموزش و تعلیم می  داد و به شهرهای مختلف می  فرستاد.
نشر فرهنگ اصیل اسلام توسط حسن بن علی)ع( در دوره 10 ساله، موجب احیای مجدد 
اسلام و یادآور گفتار و کردار و نظریات پیامبر)ص( بود و اگر نرمش قهرمانانه سبط اکبر رسول 
خدا)ص( آن هم از پایگاه وحی و حرم پیامـبر)ص( نبود، معاویه و اطرافیانش اثری از اسلام و 

اهل بیت)ع( باقی نمی گذاشتند.
درس هایی از کرامت حضرت امام حسن)ع(

حجت الاسلام مجید سروستانی در پایان الگوگیری از کریم بودن امام حسن)ع( را در این 
دوران مهم دانست و گفت: تمام اهل بیت)ع( کرامات خاصی دارند اما این صفت برای امام 
حسن)ع( جلوه خاصی دارد. آن هم به خاطر انفاق ها و بذل و بخشش هایی که داشتند. 
حضرت مجتبی)ع( دوبار همه دارایی خویش و سه بار نصف مال خود را در راه خدا انفاق و 
احسان کردند. علمای شیعه و اهل سنت آن را در کتاب های خود نقل کرده  اند. نخستین 
کرامت حضرت، در مقابل دشمنان است. شواهد فراوانی در زندگی امام حسن مجتبی)ع( 
وجود دارد که افزون بر دوستان، نسبت به دشمنانشان که بیشتر نادان و جاهل بودند، رفتار 
کریمانه اش باعث تغییر و منقلب شدن آنها می شد. کریم بودن حضرت)ع( به قدری بود که 
حتی با دشمنان شان هم کریمانه برخورد می کردند. آنها هر آنچه را که داشتند، می بخشیدند 

یعنی ایثار می کردند. از کرامات امام حسن)ع( باید همدلی و مواصات را یاد بگیریم.

به مناسبت سالروز شهادت دومین پیشوای شعیان ؛

امام حسن مجتبی)ع(، پیشوای کرامت و پرچمدار صلح و آزادی
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رئیس سازمان امور مالیاتی:

مالیات بر تراکنش بانکی نداریم
رئیس کل سازمان امور مالیاتی کشور گفت: مالیات بر تراکنش بانکی نداریم و مواردی 
مانند حقوق، دریافت وام، تبدیل شکلی از دارایی به شکل دیگر و مواردی که جنس 

درآمدی ندارند، مشمول اخذ مالیات نیستند.
امیدعلی پارسا با بیان اینکه توانسته ایم با جلوگیری از فرار های مالیاتی به درآمد تعیین 
شده در بودجه سال جاری در خصوص درآمد های مالیاتی دست یابیم، افزود: یکی 
از راه های تشخیص فرار مالیاتی بررسی تراکنش های بانکی افرادی است که دارای 
گردش مالی بالایی هستند، یعنی گردش مالی تراکنش های بانکی بالای 5 میلیارد 

تومان مبنای کار قرار دارد.
رئیس کل سازمان امور مالیاتی کشور ادامه داد: بانک مرکزی تمامی اطلاعات 
مربوط به این اشخاص را در اختیار سازمان امور مالیاتی قرار می دهد، البته مواردی 
مانند حقوق، دریافت وام، تبدیل شکلی از دارایی به شکل دیگر و مواردی که جنس 
درآمدی ندارند را کنار می گذاریم، اما نسبت به موارد دیگر از مودیان سوال می شود که 
آیا فعالیتی بوده که مالیات آن پرداخت نشده باشد. پارسا با تاکید براینکه ما مالیات 
بر تراکنش بانکی نداریم، اظهار کرد: براین اساس سازمان امور مالیاتی با بررسی 
تراکنش های بانکی اشخاص از فعالیت هایی که مالیات آن ها پرداخت نشده، مالیات را 
مطالبه کرده و این کار با قوت در دست اقدام است. طی 5 ماه گذشته نسبت به مدت 
زمان مشابه در سال های گذشته حدود 62 درصد رشد درآمد مالیاتی داشته ایم که این 
درصد بدون فشار به مودیان و بیشتر از طریق جلوگیری از فرار مالیاتی بدست آمده 
است. رئیس سازمان امور مالیاتی کشور تاکید کرد: اطلاعات مربوط به اشخاصی که 
فرار مالیاتی دارند از طریق سازمان امور مالیاتی شناسایی شده و یا اطلاعات مربوط به 
فعالیت های اقتصادی توسط دستگاه های نظارتی و اجرایی برای ما ارسال می شود و ما 
براساس آن اقدام می کنیم. پارسا با اشاره به اینکه فرار مالیاتی انواع مختلفی دارد و ما 
بدون هیاهو و جار و جنجال موارد مالیاتی را عالمانه بررسی و اطلاع رسانی های لازم را 
انجام می دهیم، گفت: این سیاست قطعی و محکم سازمان امور مالیاتی بوده و هست.

دبیرکل انجمن صنفی کارفرمایی صنعت پتروشیمی ایران :

صنعت پتروشیمی می تواند اقتصاد ایران 
را احیا کند

دبیرکل انجمن صنفی کارفرمایی صنعت پتروشیمی ایران گفت: این صنعت نعمتی 
است که خدا به این کشور داده و می تواند اقتصاد ایران را احیا کند.

اسلامی  اعضای کمیسیون صنایع مجلس شورای  با  در نشست  احمد مهدوی 
و مدیرعامل و جمعی از مدیران پتروشیمی جم اعلام کرد: ما کمیسیون صنایع را به 
خودمان خیلی نزدیک می دانیم و احساس می کنیم که مشکلات را درک می کند، توقع 

این است که به ما کمک شود چون اگر پشتیبانی نشویم با مشکل روبرو خواخیم شد.
وی ضمن تشکر از اعضای کمیسیون صنایع، هیات رئیسه مجلس و فراکسیون 
توسعه صادرات گفت: راه اندازی واحد PDH پتروشیمی جم از طرح های پیشران با 
ارزش افزوده است که  به تولید خاویار پتروشیمی کمک می کند. دبیرکل انجمن صنفی 
کارفرمایی صنعت پتروشیمی بیان کرد: در صورت حمایت از صنعت پتروشیمی تا 10 
سال دیگر نیازی به ارز نفت وجود ندارد چون ارز پتروشیمی ها حداقل 60 تا 70 درصد 
نیاز کشور را تامین می کند و  به این صورت مشکلات تحریم به کمترین میزان خود 
می رسد. مهدوی یادآور شد: صنعت پتروشیمی به عنوان راه نجات و لوکوموتیو حرکت 
اقتصادی کشور می تواند نقش ایفا کند به شرطی که حرف ها و نیازهای ما رادرک کنند.

وزارت صنعت: 

هیچ گونه ثبت سفارش واردات لوازم 
خانگی خارجی نداشته ایم

شایعات  برخی  انتشار  صنعت  وزارت  واردات  و  صادرات  مقررات  دفتر  مدیرکل 
درخصوص ثبت سفارش و به دنبال آن واردات لوازم خانگی خارجی را تکذیب کرد 
و گفت: از سال 1397 هیچ گونه ثبت سفارشی در لوازم خانگی کره ای و خارجی 

نداشته ایم.
»سعید عباسپور« افزود: دولت دوازدهم در سال 97 بمنظور حمایت از تولید کالای 
داخلی، جلوگیری از تشدید قیمت ارز و تعادل بخشی و کنترل مصارف ارزی نسبت 
به گروه بندی کالاهای وارداتی اقدام کرد و ثبت سفارش بسیاری از این اقلام و کالاها 
ممنوع اعلام شد. وی در این خصوص اضافه کرد: بر اساس همین تصمیمات گرفته 
شده، ثبت سفارش لوازم خانگی از جمله انواع یخچال، ماشین لباسشویی و...  از سال 

1397 تاکنون ممنوع بوده است.
مدیرکل دفتر مقررات صادرات و واردات وزارت صمت همچنین تأکید کرد: ممنوعیت 
واردات لوازم خانگی خارجی از جمله کره ای در جهت حمایت حداکثری از تولید 
داخل مورد تاکید حاکمیت بوده و بر همین اساس این محدودیت ها در حوزه ثبت 

سفارش گروه کالاهای مورد نظر همچنان تداوم دارد.

 بازار اجاره مسکن در سال های اخیر به ویژه پس از شیوع ویروس کرونا 
در سایه نبود سیاست واحد و مشخص برای کنترل این بازار لجام گسیخته، 
رشد سرسام آوری را تجربه کرد و علی رغم اجرای طرح های مختلف هنوز 
نابسامان و بی ثبات است در همین راستا به بررسی دو مورد از عوامل موثر 
بر این افزایش قیمت نظیر تعیین نرخ های دستوری برای کنترل بازار اجاره 

مسکن و سوداگری برخی دفاتر مشاوران املاک می پردازیم.
شکست طرح های قیمت گذاری  دستوری برای کنترل بازار اجاره بها

ستاد ملی مقابله با کرونا به منظور حمایت از مستاجران دو مصوبه مهم 
شامل تعیین سقف 25 درصدی اجاره بها برای شهر تهران و اعطای وام 
ودیعه مسکن تصویب کرده است اما با توجه به بررسی های میدانی خبرنگار 
خانه ملت، اجرای این مصوبات و سیاست های دستوری شکست خورده و 
نه تنها تاثیر مثبتی بر کنترل اجاره بها نداشته بلکه موجب شده موجران با 
سوءاستفاده از این بحث، تا 70 میلیون تومان به رقم ودیعه مسکن واحدهای 
مسکونی مصرفی و کوچک متراژ خود، اضافه کنند.  از طرفی مستاجران نیز 
به ناچار برای فرار از شرایط کرونایی تمایلی به جابه جایی نداشته و به ناچار 
با قیمت های پیشنهادی موجران که اغلب بیش از 25 درصد مصوب کنار 

می آیند.
دست اندازسازی بانک ها برای پرداخت وام ودیعه مسکن

از سوی دیگر هم دریافت وام ودیعه مسکن به دلیل موانع مختلفی که 
بانک ها در برابر متقاضیان قرار می دهند، از سختگیری  در شراط ضامنین تا 
نبود سیاست واحد در اعطای وام، مستاجران را با مشکل جدی روبرو کرده 

است.
بر اساس اعلام بانک مرکزی، شهریور 1400 نرخ رشد سالیانه اجاره بها در 
تهران 42.8 درصد و در کل کشور 45.7 درصد بوده است؛ در حالی که ستاد 
کرونا امسال نیز مانند سال گذشته سقف مجاز افزایش در تهران را 25 درصد، 

در دیگر کلانشهرها 20 درصد و در سایر شهرها 15 درصد تعیین کرده بود. 
این افزایش قیمت نشان دهنده عدم تاثیر مصوبه ستاد ملی مقابله با کرونا 
برای کنترل بازار بوده است. بی تردید رکود در بازار مسکن در قالب جهش نرخ 
اجاره بها بروز پیدا کرد به نحوی که مالکانی هم که از قبل واحدهای خود را 

اجاره داده بودند اجاره ها را بعضا تا دو برابر سال قبل تعیین کردند.
به عنوان مثال در منطقه تهران نو پایتخت، مالک واحد 72 متری در طبقه 
چهارم، که از آسانسور و پارکینگ برخوردار نیست و از عمر بنا نیز  20 سال می 
گذرد، نرخ اجاره بها سال آتی  را به میزان 100 میلیون تومان ودیعه با 3.5 
میلیون تومان اجاره تعیین کرده است در حالی که اجاره این واحد مسکونی 
سال گذشته به میزان 60 میلیون ودیعه و 2میلیون تومان اجاره بوده است. 
همچنین در منطقه تهرانپارس برای واحد 85 متری، 7 ساله دارای پارکینگ 
و آسانسور 200 میلیون ودیعه با اجاره ماهانه 5 میلیون تومان تعیین شده که 

رشدی بیش از 40 درصد نسبت به سال گذشته داشته است.
از طرفی ستاد ملی مقابله با کرونا طی مصوبه تعیین کرده است که اجاره 
نامه های به صورت خودکار یک سال تمدید شود و در صورتی که مستاجران 
به وظایف خود عمل کرده باشند شورای حل اختلاف حکم تخلیه به مالک 
نیز دور زده و  را  به بهانه های مختلف این مصوبه  اما مالکان  نخواهد داد 
از اجرای  آن طفره می  روند. به عنوان مثال اکثر موجران ادعا می کنند که 
خودشان می خواهند ساکن شوند تا با این ترفند مانع از مقاومت مستاجران 

برای تمدید قرار داد خود شوند.
شرایط وام ودیعه مسکن باید تسهیل شود

به  اشاره  با  نیز  ایری، سخنگوی کمیسیون عمران مجلس  عبدالجلال 
مشکلات متعدد مردم برای دریافت وام ودیعه مسکن، گفـت: مشمولان وام 
ودیعه مسکن عموما از اقشار کم درآمد جامعه بوده که متاسفانه برای دریافت 
این وام با مشکلات مختلفی رو برو می شوند. یکی از این مشکلات که به گفته 

بسیاری از مدیران عامل بانک ها؛ 90 درصد متقاضیان با آن دست و پنجه نرم 
می کنند معرفی دو ضامن رسمی است که بالای 10 سال سابقه کار داشته 
باشند و 5 سال هم از موعد بازنشستگی وی باقی مانده باشد لذا لازم است با 
رایزنی وزارت راه این مورد اصلاح شده و شرایط دریافت وام برای مردم تسهیل 

شود.
وی اضافه کرد: یکی دیگر از مشکلات متقاضیان دریافت وام ودیعه مسکن 
نبود رویه یکسان در بانک های عامل است به عنوان مثال علی رغم اینکه 
در سامانه ثبت نام برای وام ودیعه، ذکر شده که تاریخ انعقاد اجاره نامه واحد 
مسکونی باید بعد از تاریخ یکم مهرماه سال گذشته باشد اما اکثر بانک ها تنها 
اجاره نامه هایی را معتبر و مناسب دریافت وام می دانند که در نیمه اول سال 
ثبت شده باشد و با این روش بخش عمده از متقاضیان را از چرخه دریافت وام 
حذف می کنند. وام ودیعه مسکن برای کاهش مشکلات مردم در نظر گرفته 
شده اما در سایه خلاء نظارتی و نبود دستور عمل واحد اجرایی برای بانک ها، 
مستاجران با گرفتاری جدیدی رو برو شدند و به ناچار در شرایط شیوع ویروس 

کرونا باید از بانکی به بانک دیگر مراجعه کنند.
طمع کسب سود؛ عامل محرکه بنگاه ها برای دامن زدن به افزایش 

قیمت مسکن
 یکی دیگر از عوامل اصلی نابسامانی در بازار اجاره نحوه فعالیت دفاتر 
مشاوران املاک است، با توجه به اینکه سود مشاوران املاک از درصدِ حق 
کمیسیون اجاره نامه هاست، لذا آنها تمایل دارند تا قیمت ها را افزایش دهند 
از این رو برای کنترل بازار اجاره باید ساختار عملکرد مشاوران املاک مورد 
بازبینی قرار گرفته و نقش مشاوران املاک را در قیمت سازی و دامن زدن به 
افزایش قیمت ها حذف شود.  زمانی که مشاوران املاک از افزایش قیمت، 
سود نبرند و به گونه ای برنامه ریزی شود تا از ثبات قیمت و افزایش معاملات 
سود ببرند، واسطه گری و دلالی کاذب کاهش یافته و بازار اجاره نیز کنترل 
می شود، در همین راستا کمیسیون عمران مجلس برای ساماندهی به 
فعالیت مشاوران املاک طرحی را در دستورکار خود قرار داده تا ضمن کاهش 
تعرفه بنگاه های معاملاتی، شیوه دریافت حقِ کمیسیون آنها را نیز تغییر داده 

تا به نرخ مسکن وابسته نباشد.
اقبال شاکری عضو کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی معتقد است 
وابسته بودن تعرفه بنگاه های معاملات ملکی به نرخ مسکن موجب شده 
برخی از بنگاه  ها با فعالیت غیر مسئولانه، سفته بازی و دریافت مبالغی مازاد بر 
حق کمیسیون به افزایش کاذب قیمت مسکن در محله ها دامن می زنند و این 

افزایش علاوه بر رشد قیمتی بوده که در سراسر کشور رخ می دهد.
این نماینده مردم در مجلس شورای اسلامی، با اشاره به ضرورت ساماندهی 
نحوه فعالیت بنگاه های معاملاتی و نظارت بر آنها تصریح کرد: هیچ مسئولیتی 
برای بنگاه های معاملاتی در قبال دریافت حق الزحمه تعیین نشده و آنها تنها 
ثبت کننده معاملات هستند که در دفاتر ثبت اسناد هم امکان پذیر بوده و 
هیچ نقش و مسئولیتی در اختلافات میان موجر و مستاجر، احراز هویت 

مالکان، خریداران، وضعیت و کیفیت ملک و زمین ندارند.
حال با توجه به اقدامات مجلس شورای اسلامی در زمینه تصویب قانون 
از خانه های خالی و عرضه واحدهای خالی از سکنه  جهت اخذ مالیات 
به بازار، قانون جهش تولید و تامین مسکن برای تولید سالانه یک میلیون 
واحد مسکونی و آغاز بررسی طرح هایی در خصوص ساماندهی بنگاه های 
مشاوران املاک و ساخت خانه های ارزان قیمت توسط شهرداری ها تمامی 
شرایط فراهم شده تا دولت این وضعیت را سامان دهد، البته اهتمام رئیس 
دولت و وزیر راه و شهرسازی برای جبران عقب ماندگی های حوزه مسکن، 
روزنه  امیدی را در دل مستاجران و اقشار کم درآمد فاقد مسکن ایجاد کرده که 

با عملیاتی شدن برنامه ها و تاثیر آن در بازار روز به روز بیشتر می شود.

لزوم تسریع در اجرای مصوبات مجلس ؛

تداوم نابسامانی در بازار اجاره مسکن 

هیأت حل اختلاف مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک منطقه دو قم تصرفات مالکانه مفروزی متقاضیان پرونده های 
تشکیلی طبق قانون مذکور را براساس گزارش کارشناسان و به استناد مدارک موجود در پرونده به شرح ذیل تأیید نموده اند:

1-رأی اصلاحی شماره 140060330002004592 مربوط به پرونده کلاسه 1399114430002002659 مربوط به 
تقاضای آقای محمد محمدی فرزند قربانعلی در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 
133مترمربع پلاک شماره فرعی از 2172 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی و خریداری 

مع الواسطه از علی بیگدلی آذری از ورثه رضا بیگدلی )م الف10576(
2-رأی شماره 140060330002008152 مربوط به پرونده کلاسه 1399114430002002762 مربوط به تقاضای 
آقای محمد صادق زاده دهبارزی فرزند غلام درقسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 
105مترمربع پلاک شماره فرعی از 2601/91 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مالکیت متقاضی طی 

سند قطعی صفحه 496 دفتر 313)م الف11204(
3-رأی شماره 140060330002007193 مربوط به پرونده کلاسه 1399114430002001268 مربوط به تقاضای 
آقای علی اکبر دادمهر فرزند محمد علی درقسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 65 مترمربع 
پلاک شماره فرعی از 1943/82 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی و خریداری مع 

الواسطه از محمدخلیلی راد صفحه 306 دفتر 165 )م الف11205(
4-رأی شماره 140060330002007616 مربوط به پرونده کلاسه 1399114430002000272 مربوط به تقاضای 
آقای بهمن اوروجی فرزند ید اله در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 113/49 مترمربع 
پلاک شماره فرعی از 1978اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی و خریداری مع الواسطه از 

سیف اله فرمانی خواجوی صفحه 438 دفتر 534)م الف11207(
 5-رأی شماره 140060330002008046 مربوط به پرونده کلاسه 1399114430002002966 مربوط به تقاضای 
آقای سیدمحمدنیازی زواره فرزند سیدحسن در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 71 
مترمربع پلاک شماره فرعی از 2603/34 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مالکیت متقاضی طی سند 

قطعی صفحه 178 دفتر 225)م الف11208(
6-رأی شماره 140060330002007304 مربوط به پرونده کلاسه 1396114430002001032 مربوط به تقاضای 
آقای عزت میرزائی ندوشن فرزند حسین درقسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 83/40 
مترمربع پلاک شماره 15 فرعی از 1902 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی و خریداری 

مع الواسطه از حسن بیگی بندرآبادی صفحه 260 دفتر25)م الف11212(
7-رأی شماره 139960330002015543 مربوط به پرونده کلاسه 1397114430002000200 مربوط به تقاضای 
آقای حسن جمالی زاده فرزند مهدی درقسمتی از سه دانگ مشاع از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به 
مساحت75/05مترمربع پلاک شماره 16 فرعی از 1902صلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مالکیت 

متقاضی طی سند قطعی صفحه 474 دفتر 468 ) الف11213(
8-رأی شماره 140060330002009012 مربوط به پرونده کلاسه 1398114430002000010 مربوط به تقاضای 
خانم زهرا جمالی زاده فرزند حسن درقسمتی از سه دانگ مشاع از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به 
مساحت75/05مترمربع پلاک شماره 16 فرعی از 1902صلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه 

عادی و خریداری مع الواسطه از حسن جمالی زاده صفحه 474 دفتر 468)م الف11214(
9-رأی شماره 140060330002007302 مربوط به پرونده کلاسه 1399114430002001823 مربوط به تقاضای 
خانم زهرا زارعی فرزند جوادعلی در قسمتی از سه دانگ مشاع از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 
85مترمربع پلاک شماره فرعی از 1902/15 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مالکیت متقاضی طی سند 

قطعی صفحه 571 دفتر 155)م الف11215(
10-رأی شماره 140060330002007298 مربوط به پرونده کلاسه 1399114430002001822 مربوط به تقاضای 
آقای ابوالفضل بهشتی نژاد فرزند حسین در قسمتی از سه دانگ مشاع از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به 
مساحت 85مترمربع پلاک شماره فرعی از 1902/15 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مالکیت متقاضی 

طی سند قطعی صفحه 571 دفتر 155)م الف11216(
11-رأی شماره 140060330002008525 مربوط به پرونده کلاسه 1400114430002000434 مربوط به تقاضای 
آقای سیدسیف اله عباسی فرزند ذبیح اله در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 121/66 
مترمربع پلاک شماره فرعی از 2283 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی و خریداری مع 

الواسطه از حسن بیگدلی آذری صفحه 85 دفتر 123 وصفحه 28 دفتر90 )م الف11217(
12-رأی اصلاحی شماره 140060330002009001 مربوط به پرونده کلاسه 1399114430002003084 مربوط به 
تقاضای خانم کبرا پناهی فرزند داودعلی در قسمتی از 25 سهم مشاع از 240 سهم ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا 
شده به مساحت 113/70مترمربع باستثناء ثمینه اعیانی پلاک شماره فرعی از 2601/105 اصلی واقع در قم بخش حوزه 

ثبت ملک اداره دو قم موروثی از داودعلی پناهی صفحه 22 و25 دفتر 218 وصفحه 223 و226 دفتر249 )م الف11218(

13- رأی اصلاحی شماره 140060330002009000 مربوط به پرونده کلاسه 1399114430002003083 مربوط 
به تقاضای خانم زهرا پناهی فرزند داودعلی در قسمتی از 25 سهم مشاع از 240 سهم ششدانگ قطعه زمین که در آن 
احداث بنا شده به مساحت 113/70مترمربع باستثناء ثمینه اعیانی پلاک شماره فرعی از 2601/105 اصلی واقع در قم 
بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم موروثی از داودعلی پناهی صفحه 22 و25 دفتر 218 وصفحه 223 و226 دفتر249 )م 

الف11219(
14- رأی اصلاحی شماره 140060330002008998 مربوط به پرونده کلاسه 1399114430002003078 مربوط 
به تقاضای خانم مریم پناهی فرزند داودعلی در قسمتی از 65 سهم مشاع از 240 سهم ششدانگ قطعه زمین که در آن 
احداث بنا شده به مساحت 113/70مترمربع باستثناء ثمینه اعیانی پلاک شماره فرعی از 2601/105 اصلی واقع در قم 
بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم موروثی از داودعلی پناهی ومالکیت رسمی صفحه 22 و25 دفتر 218 وصفحه 223 و226 

دفتر249 )م الف11220(
15- رأی اصلاحی شماره 140060330002008997 مربوط به پرونده کلاسه 1399114430002003077 مربوط 
به تقاضای آقای حسین پناهی فرزند داودعلی در قسمتی از 50سهم مشاع از 240 سهم ششدانگ قطعه زمین که در آن 
احداث بنا شده به مساحت 113/70مترمربع باستثناء ثمینه اعیانی پلاک شماره فرعی از 2601/105 اصلی واقع در قم 
بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم موروثی از داودعلی پناهی صفحه 22 و25 دفتر 218 وصفحه 223 و226 دفتر249 )م 

الف11221(
16- رأی اصلاحی شماره 140060330002008996 مربوط به پرونده کلاسه 1399114430002002587 مربوط 
به تقاضای آقای حسن پناهی فرزند داودعلی در قسمتی از 75 سهم مشاع از 240 سهم ششدانگ قطعه زمین که در آن 
احداث بنا شده به مساحت 113/70مترمربع باستثناء ثمینه اعیانی پلاک شماره فرعی از 2601/105 اصلی واقع در قم 
بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم موروثی ومبایعه نامه عادی از ورثه داودعلی پناهی صفحه 22 و25 دفتر 218 وصفحه 223 

و226 دفتر249 )م الف11222(
17-رأی شماره 140060330002007975 مربوط به پرونده کلاسه 1400114430002000250 مربوط به تقاضای 
آقای مهدی محمدی فرزند غلامعلی در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 60مترمربع 
پلاک شماره فرعی از 1876 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی و خریداری مع الواسطه از 

حسین شاطر کاظمی ورثه مرحوم کاظم شاطرکاظمی )م الف11223(
18-رأی شماره 140060330002004580 مربوط به پرونده کلاسه 1399114430002001951 مربوط به تقاضای 
آقای صادق صفر فرزند محمد در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 92/31 مترمربع 
پلاک شماره 1 فرعی از 1745 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی و خریداری مع الواسطه 

از حسنعلی چراغی صفحه 477 دفتر 530)م الف11224(
19-رأی شماره 140060330002008082 مربوط به پرونده کلاسه 1399114430002000572 مربوط به تقاضای 
خانم فاطمه خسروی مهوار فرزند احمدعلی در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 
43/38مترمربع پلاک شماره فرعی از2277/246اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی و 

خریداری مع الواسطه از محمد ابراهیم قربانی وکلثوم منوچهری صفحه 44 دفتر 538)م الف11225(
20-رأی شماره 140060330002008097 مربوط به پرونده کلاسه 1400114430002000197 مربوط به تقاضای 
آقای مجید جواهری فرزند ابراهیم در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 74/50 مترمربع 
پلاک شماره 12 فرعی از 1010 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی و خریداری مع 

الواسطه از اعظم جوهری علی آبادی وباقر جوهری علی آبادی صفحه 528 دفتر 273 )م الف11226(
21-رأی شماره 140060330002008528 مربوط به پرونده کلاسه 1400114430002000019 مربوط به تقاضای 
خانم کبری مودب فرزند علی احمد  در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 120 مترمربع 
پلاک شماره فرعی از 1772 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه نامه عادی و خریداری مع الواسطه از 

نقی صادقی ورثه عبداله صادقی)م الف11227(
مورد تأیید قرار گرفته و از آنجائیکه مقرر گردیده است پس از نشر آگهی و انقضاء موعد مقرر سند مالکیت رسمی صادر گردد 
با توجه به عدم دسترسی به مالکین مشاعی مراتب در دونوبت به فاصله 15 روز آگهی تا چنانچه اشخاص ذینفع اعتراضی 
داشته باشند ظرف مدت 2 ماه از تاریخ انتشار آگهی نوبت اول اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد منطقه ی دو قم تسلیم 
و رسید آن را اخذ و ظرف یکماه پس از تسلیم اعتراض به اداره ثبت به دادگاه مراجعه و دادخواست خود را به مرجع قضائی 
تقدیم و گواهی آن را به این اداره تحویل نمایند لازم به توضیح است که صدور سند براساس قانون مذکور مانع از مراجعه متضرر 

به دادگاه نخواهد بود. 
)ایمان و آسیا(
تاریخ انتشار نوبت اول:1۴۰۰/۰۶/28 
تاریخ انتشارنوبت دوم:1۴۰۰/۰۷/12
عباس پورحسنی حجت آبادی - رئیس ثبت اسناد منطقه دو قم

آگهی ماده سه قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی و مشاعی

    آگهی ماده 3 قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمان های 
فاقد سند رسمی و مشاعی 

و املاک منطقه یک قم  اداره ثبت اسناد  هیأت حل اختلاف مستقر در 
تصرفات مالکانه مفروزی متقاضیان پرونده تشکیلی طبق قانون مذکور را 
براساس گزارش کارشناسان و به استناد مدارک موجود در پرونده به شرح ذیل 

تأیید نموده اند.
کلاسه  پرونده  به  مربوط   140060330001003836 شماره  1-رای 
1400114430001000091 مربوط به تقاضای آقای محسن طراوتی پاک 
فرزند سلطانعلی در ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت 442 مترمربع 
پلاک باقیمانده 11297 اصلی واقع در قم بخش یک حوزه ثبت ملک اداره 
یک قم سندقطعی به شماره 57943 مورخ 96/11/18 دفترخانه 23 قم)م 

الف 11206(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   140060330001004146 شماره  رای   -2
1400114430001000109 مربوط به تقاضای آقای سعید بیگ محمدی 
فرزند ذبیح اله در ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت 48/50 مترمربع 
پلاک شماره 200 فرعی از 11578 اصلی واقع در قم بخش یک حوزه ثبت 
ملک اداره یک قم مبایعه نامه عادی مع الواسطه از محمد تقی ادیبی گرکانی به 

موجب سند مشاعی صادره در دفتر 672 صفحه 103 )م الف 11209(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   140060330001004055 شماره  رای   -3
بیطرفان  نفیسه  خانم  تقاضای  به  مربوط   1399114430001001736
فرزند رمضان در سه دانگ مشاع از ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت 
ششدانگ85 مترمربع پلاک شماره 11002اصلی واقع در قم بخش یک حوزه 
ثبت ملک اداره یک قم مبایعه نامه عادی خریداری مع الواسطه از محمد-علی-

احمد-مهدی همگی ولی وراث غلامرضا ولی )م الف 11210(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   140060330001004053 شماره  رای   -4
محمدمهدی  آقای  تقاضای  به  1399114430001001735مربوط 
اسماعیلی ورجانی فرزند مرتضی در سه دانگ مشاع از ششدانگ یک باب 
ساختمان به مساحت ششدانگ85 مترمربع پلاک شماره 11002اصلی واقع 
در قم بخش یک حوزه ثبت ملک اداره یک قم مبایعه نامه عادی خریداری مع 
الواسطه از محمد-علی-احمد-مهدی همگی ولی وراث غلامرضا ولی )م الف 

)11211
مورد تأیید قرار گرفته و از آنجائیکه مقرر گردیده است پس از نشر آگهی و 
انقضاء موعد مقرر سند مالکیت رسمی صادر گردد با توجه به عدم دسترسی به 
مالکین مشاعی مراتب در دونوبت به فاصله 15 روز آگهی تا چنانچه اشخاص 
ذینفع اعتراضی داشته باشند ظرف مدت 2 ماه از تاریخ انتشار آگهی نوبت اول 
اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد منطقه یک قم تسلیم و رسید آن را اخذ و 
ظرف یکماه پس از تسلیم اعتراض به اداره ثبت به دادگاه مراجعه و دادخواست 
خود را به مرجع قضائی تقدیم و گواهی آن را به این اداره تحویل نمایند لازم 
به توضیح است که صدور سند براساس قانون مذکور مانع از مراجعه متضرر به 

دادگاه نخواهد بود.
)ایمان و آسیا(
نوبت اول:1۴۰۰/۰۶/28
نوبت دوم: 1۴۰۰/۰۷/12
رضا حسینخانی- رئیس ثبت اسناد منطقه یک قم
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رئیس فدراسیون فوتبال گفت: طبق قدم های برداشته شده و جمع بندی های 
صورت گرفته در بازی ایران و کره تماشاگر حضور دارد.

شهاب عزیزی خادم در جمع خبرنگاران درباره حضورش در کلاس توجیهی 
داوران فوتبال اظهار داشت:نشست امروز از جلسات مهم در بحث داوری بود و این 
موضوع هم از مراحل نگاه توسعه ای فدراسیون فوتبال است که این داوران برای 

حضور در آنها انتخاب شدند. 
وی افزود: داوری از حوزه های مهم در حوزه ورزش و فوتبال است همچنین در 
حوزه دستمزدی هم قرار شد حقوق داوران 400 درصد افزایش پیدا کند. فدارسیون 
فوتبال برای عزیزان جامعه داوری برنامه ریزی زیادی انجام داده است. امروز گلاره 
ناظمی در سطح یک فوتسال جهان داوری می کند این نکات بسیار حائز اهمیت 

است. فدراسیون فوتبال نگاه تحولی و توسعه ای به جامعه داوری دارد.
وی ادامه داد: جلسه توجیهی امروز بسیار خوب بود جامعه داوری دانش زایی 
شده و با انگیزه بالای به دنبال کسب کرسی های بین المللی است به همین دلیل 
فدراسیون فوتبال خود را مکلف می داند از لحاظ معیشتی، شأن و اعتباری به داوری 
کمک و خدمت کند و به شأن و منزلت و جایگاه داوری اعتبار بدهد هر چه جامعه 
داوری به عنوان بخشی از جامعه فوتبال شأن و منزلت بگیرد به معنی اعتبار گرفتن 
فوتبال ملی است. رئیس فدراسیون فوتبال خاطرنشان کرد: همه باید بیاموزیم با 
هم و در کنار هم با حمایت های مناسب بتوانیم نگاه هدایتی برای آینده فوتبال که 
بخشی از آن جامعه داوری است داشته باشیم. از زحمات افشاریان در کمیته داوران 
تشکر می کنم همچنین کامرانی فر هم برنامه ریزی بسیار مناسبی انجام داده و از 

سال آینده قطعا افزایش دستمزد را برای داوران خواهیم داشت.
در پرونده ویلموتس یک سِنت هم نباید از جیب مردم خرج شود 

عزیزی خادم در مورد وضعیت حضور بانوان برای تماشای دیدار ایران و کره جنوبی 
و همچنین پیگیری های فدراسیون فوتبال در خصوص حکم پرونده مارک ویلموتس 
توضیح داد: در سخنرانی امروز خود به شکل مبسوط این مسائل را بیان کردم. تا 7 
آبان درباره پرونده ویلموتس زمان داریم و ان شاءالله آنچه به نفع فوتبال ملی است 
رقم بخورد. هیچ ایرانی حاضر نیست حتی یک سنت از جیب مردم در قراردادی که 
فدراسیون فعلی هم در آن دخیل نبوده خارج شود و امیدواریم این پرونده سبب زیان 

فوتبال ایران نباشد.
در پرونده ویلموتس یک سِنت هم نباید از جیب مردم خرج شود 

وی درباره وضعیت ورود سیستم VAR به کشورمان برای دیدار ایران و کره جنوبی 
برای  مربوطه  شرکت  مدیران  امشب  دادند  من  به  که  خبری  طبق  داد:  پاسخ 

برنامه ریزی وارد ایران می شوند باید از یکی از شرکت های اسپانسر فدراسیون فوتبال 
هم تشکر کنم که در این مدت در حوزه هایی که باید برنامه ریزی می کردند کارها را 
انجام دادند. ان شاءالله این مدیران 10، 12 روز در ایران هستند برای 4 بازی توافق 
کردیم به سازمان لیگ هم ابلاغیه ای صادر شده تا در همین یکی دو روز لیست 
ورزشگاه ها گرفته شود. کاملًا حرفه ای این موضوع را برنامه ریزی کرده اند که باید 
تشکر کنم. اقدامی بسیار تاریخی برای فوتبال ملی، باشگاهی و جامعه داوری ما 
خیلی  آینده ای  در  بتوانیم  داد: ان شاءالله  ادامه  فوتبال  فدراسیون  است.رئیس 
 VAR نزدیک با برنامه ریزی انجام شده فوتبال باشگاهی کشورمان هم از سیستم
منتفع شود اقدامات اولیه برای 4 بازی مقدماتی جام جهانی و به ویژه دیدار ایران 

و کره جنوبی است.
نگاه توزیع عادلانه و نگاه به فوتبال استان ها است 

عزیزی خادم درباره حضور بانوان در ورزشگاه آزادی برای تماشای دیدار ایران و 
کره جنوبی گفت:  من در حوزه حضور تماشاگران صحبت کردم، اقداماتی انجام 
شده و ان شاءالله بتوانیم با نگاه مشارکتی و حفظ و رعایت پروتکل های بهداشتی 
طبق برنامه ریزی هایی که با ستاد ملی مبارزه با کرونا شده است گزارش مبسوطی 
از حضور تماشاگران در ورزشگاه را ظرف یکی دو روز آینده ارائه کنیم. برگزاری 
دیدار ایران و کره جنوبی با حضور تماشاگران اقدام مهمی برای فوتبال ما است. 
را  و گزارش  مأموریت دادیم در جلسه ای شرکت کند  به حسن کامرانی فر  امروز 
هم اعلام خواهد کرد تا مشخص شود چه تعداد تماشاگر روز بازی ایران و کره در 
ورزشگاه حضور دارند. وی عنوان کرد: مهم این است طبق قدم های برداشته شده 
البته  ایران و کره تماشاگر حضور دارد  بازی  و جمع بندی های صورت گرفته در 
کمیسیون ها و کارگروه های موجود در یکی دو روز اخیر مبسوط گزارش های لازم را 

ارائه خواهند داد.
رئیس فدراسیون فوتبال در مورد برگزاری جلسه با رؤسای هیأت های استانی 
قبل از بازی ایران مقابل کره جنوبی توضیح داد:  فاز و خیز دوم فدراسیون و یکی از 
برنامه های اصلی ما نگاه توزیع عادلانه و نگاه به فوتبال استان ها است در آن جلسه 
برای برنامه ریزی در راستای نگاه و توزیع عادلانه برنامه ریزی خواهد شد. استان ها از 

شاخه های اصلی فوتبال کشور هستند.

رئیس فدراسیون فوتبال:

ایران و کره با حضور تماشاگران برگزار می شود عروج ناباورانه مرد بلند بالای توپ وسبد؛

محسن نادری گوهری ناب درورزش قم
ایمان /رضا ملکی

عصرسه شنبه ششم مهرماه خبر 
به سرعت در شهر پیچید.گروهای 
مختلف فضای مجازی وتلفنهای 
خانواده  میان  در  شده  بدل  و  رد 
ورزش خبر از حادثه ای غم انگیز 

و تلخ میداد.
عنوان این خبر این بود:محسن 
نادری پیشکسوت ارزنده بسکتبال 
قم به دیار باقی شتافته است.غمی 
بزرگ بردلهای دوستدارانش حاکم 
دیدگان  از  اشک  گردید.سیلاب 
جاری شد تا عروج ناباورانه محسن نادری عزیز به دیار ملکوت درراس اخبار ورزشی 

قم قرار گیرد.
عصرچهارشنبه هفتم مهرماه مسجد شهید مصطفی خمینی )ره( پذیرای خیل 
دوستداران سیاه پوشی بود که از تمامی  رشته های ورزشی برای آخرین دیدار با 

وی گرد آمده بودند.
قامت بلند و پهلوانانه وی که درجامعه سپید پوشیده شده بود در ارابه مرگ نهاده 
شد.دستان پرتوان مردان بلند وبالای بسکتبال زیرتابوت او قرارگرفت تا وی را به 

آخرین مقصد زندگی اش رهنمون سازند.
مقصد آخرین وی گلزارشهدا و همنشینی با شهدای گرانقدر دوران دفاع مقدس 
بود.عقبه سفینه حامل پیکرپاک وی که طول خیابان را به وسعت بیش از یک 
کیلومتر در چشم انداز مردان و زنان سیاه پوش نشان از ارادتی بود که همه حاضران 
در مراسم تشییع به ساحت پاک و دوست داشتنی محسن عزیز داشتند گویی که 
عالمی بزرگ از دنیا رفته است و سیل جمعیت دیده شده در این مراسم حکایتی گویا 

از این مثال را نشان میداد.
پیکر نازنین وی به درون آرامگاه ابدی هدایت شد.قامت رعنا و رشیدش در میان 
خروارها خاکی جای گرفت که خاک نیز از پذیرش انسانی بزرگ و وارسته بر خود 
گریست. سیلاب اشک ها و نوای ملکوتی قرآن و صوت دلنشین زیارت عاشورا پایان 
راهی بود که محسن نادری با افتخار مسیرزندگی را آغاز و در پایانی شکوهمند دردل 
خاک پایان یافت. محسن نادری سجایای برجسته ای در طول زندگی  پر خیر و برکت 
اش داشت.با 55 سالی که از خداوند عمر گرفته بود چنان خدماتش درصحنه های 
ورزشی و مردم شریف قم هویدا بود که غم رفتنش جانها را سوزاند و اشکها را سرازیر 
ساخت. ویژگی بزرگ وی خدمت عاشقانه به پدرومادر بزرگوارش بود،هر بامداد نان 
سنگک در دست به منزل پدر میرفت و سفره پررنگ صبحانه ما در پذیرای پسری 
گرانقدر بود که احترام و بزرگی را در مکتب نادری بزرگ آموخته بود و چه سعادت 
بزرگی که او در طول زندگی پرافتخارش درصحنه زندگی اول در مسیر خدمت به پدرو 
مادر،دوم خیر بودن و کمک به نیازمندان و سوم دریاری رساندن به ورزشکاران سایر 

رشته ها خصوصا بسکتبال بود که شخصیت وی را ممتاز و ویژه نشان میداد.
در آخرین مصاحبه که با وی داشتم در صفحه وزین روزنامه ایمان به چاپ رسید دل 
پر دردی داشت از کسانی که بعنوان مسئول در ورزش هستند و هیچگونه برکتی از 
آنها در خصوص ورزشکاران دیده نمی شود. او در این مصاحبه  گفت ازورزش خیری 
ندیدم 40 سال مداوم در خدمت بسکتبال شهرم بود به رشته های مختلف ورزشی 
بعنوان اسپانسر کمک کردم اما با وجود خیر ندیدن در ورزشی که عمرم را مصروف آن 
نمودم اما در سایه ورزش دوستان گرانقدری پیدا کردم که وجودشان در سالها با هم 
بودن گوهر بود و خوشحالم از اینکه پولم را صرف ورزش و خدمت به جوانان شهرم 

کردم و از این بابت خداوند بزرگ را شکر می گویم.
خاندان معزز نادری و پدر گرانقدر محسن نادری که سالها در ساخت و ساز های 
امکان ورزشی قم در تلاش بود و حسن نادری عزیز برادر بزرگوارش که در مسیر 
علم و تربیت و ریاست هیئت بسکتبال خدمات شایانی را به این رشته در قم نمود 
و مادر فداکارش که عاشقانه محسن را می پرستید و دوستش داشت و خانواده 
گرامی  که  هماره یارو یاور وی بودند درغم بزرگ انسانی  به سوگ نشسته اند که 
مایه فخر و مباهات جامعه ورزش بود. محسن عزیزی که نیازمندان بسیاری در سایه 
محبتهای او نیازشان برطرف گردید ،در کنار آن حتی حیوانات هم از خان نعمت او 
در طول زندگی بهره مند بودند از خداوند متعال همنشینی با ائمه اطهار و شادی روح 

جاویدش را در سرزمین بهشت مسئلت می نمائیم.

رئیس هیات تکواندو استان قم خبرداد:

پاراتکواندوکار قم در اردوی
 بازی های پاراآسیایی 

رئیس هیات تکواندو استان قم از حضور پاراتکواندوکار پرافتخار قم در اردوی جدید 
تیم ملی ایران برای حضور در مسابقات پاراآسیایی خبر داد. 

محمد جمشیدی اظهارکرد: دور جدید تمرینات تیم ملی پاراتکواندو به منظور 
کسب آمادگی لازم برای حضور در چهارمین دوره بازی های پارآسیایی 2021 بحرین 
بز اساس برنامه فدراسیون در مرکز جهانی تکواندو آغاز شده و نماینده قم نیز در این 

اردو حضور دارد.
وی ادامه داد: مهدی دانائیان در وزن منهای 75 کیلوگرم تنها نماینده هیات 
اردو است، در حالی که محمدجواد اسلامی در وزن  این  تکواندو استان قم در 
منهای 61 کیلوگرم نیز دیگر نماینده تکواندو قم در اردوی تیم ملی بود اما به دلیل 

آسیب دیدگی از حضور در این اردو ناچار به انصراف شد.
رئیس هیات تکواندو استان قم از قضاوت داور با تجربه تکواندو قم در یک رقابت 
بزرگ تکواندو نیز خبر داد و ابراز کرد: به دعوت کمیته داوران فدراسیون تکواندو 
روح الله رضاپور داور درجه یک هیات تکواندو قم مسابقات گرامیداشت روز جهانی 
قبولی  از  ادامه  در  وی  کرد.  قضاوت  را  تکواندو  بزرگ  چالش  عنوان  با  تکواندو 
تکواندوکاران استان قم در آزمون کمربند پوم سه تا مشکی دان پنج این رشته خبر 
داد و افزود: آزمون ارتقاء کمربند پوم سه تا مشکی دان چهار دوره 68 دختران و 
کمربند مشکی دان پنج دوره 65 پسران به شکل غیر حضوری از طریق اپلیکیشن 
تخصصی تکواندو برگزار شد و با اعلام نتیجه از سوی کمیته آزمون فدراسیون به 
پایان رسید. جمشیدی یادآور شد: بر همین  اساس زکیه نوری، حدیثه صادقی، 
نرگس کاظمی به کمربند پوم و مشکی دان سه ارتقاء یافتند و جایگاه خانم ها ریحانه 
علی کوهی و لیلا سیفی نیز به کمربند پوم و مشکی دان چهار و علی چهرقانی به 

کمربند مشکی دان پنج ارتقاء پیدا کرد که این اتفاق مهم در تکواندو قم است.

با معرفی نفرات برتر ؛

رقابت های پینگ پنگ منطقه ۶ کشور
 در قم پایان رسید 

تور رقابت های پینگ پنگ منطقه 6 کشور با معرفی افراد برتر و درخشش 2 ورزشکار 
قمی به کار خود پایان داد و نفرات برتر برای اعزام به تور ایرانی بزرگسالان کشور 

مشخص شدند. 
در این رقابت ها محمد جواد سهرابی از استان همدان با شکست حریفان خود 
مقام نخست مسابقات را کسب کرد و محمد حسن حبیبی و محمد امین منتظری از 
قم نیز به ترتیب در جایگاه دوم و سوم مشترک قرار گرفتند، همچنین محمد مهدی 

عرب از استان مرکزی نیز به جایگاه سوم مشترک تکیه زد.
این چهار بازیکن، به مسابقات تور ایرانی بزرگسالان کشور که طی روز های 26 و 28 

آبان ماه امسال برگزار خواهد شد راه یافتند.
گفتنی است در این رقابت ها محمد امین منتظری ورزشکار قمی که پس از سه برد 
در مرحله مقدماتی در جدول حذفی 16 نفره، با برد سه بر صفر در برابر علی اخوان، 
بازیکن قدرتمند قمی و یک برد دیگر در برابر عزیزیان بازیکن خوشنام همدان، در 

نیمه نهایی به مصاف سهرابی رفته و در یک رقابت زیبا نتیجه را واگذار کرد.

کیلوگرم کشورمان  وزن 86  آزادکار  یزدانی  حسن 
در مبارزه فینال این وزن در پیکارهای جهانی موفق 
شد دیوید تیلور آمریکایی را شکست دهد و انتقام سه 
شکست قبلی را از او بگیرد و تیم ملی را به نخستین 

طلا در اسلو برساند. 
سال  قهرمانی  فرنگی  و  آزاد  کشتی  رقابت های 
2021 جهان روزهای 10 تا 18 مهر در شهر اسلو 

پایتخت نروژ برگزار خواهد شد. 
یکشنبه شب دیدارهای فینال و رده بندی چهار وزن 

نخست از ساعت 19:30 به وقت ایران آغاز شد.
حسن یزدانی در مبارزه فینال وزن 86 کیلوگرم به 
مصاف دیوید تیلور دارنده طلای المپیک و جهان 
از آمریکا رفت. این مبارزه تقریبا 2 ماه بعد از فینال 
المپیک برگزار شد. یزدانی که بعد از سه شکست 
این  پیروزی مقابل  برای  زیادی  انگیزه  تیلور  مقابل 
جادوگر آمریکایی داشت، با بستن کشتی و از کار 
آغاز  ثانیه های  انداختن دستان حریفش در همان 
مبارزه، حریفش را به بیرون برد و یک امتیاز گرفت. 
یزدانی در ادامه با زدن زیر بغل و غوص دادن حریف 
سعی بر اداره کردن کشتی داشت که با همین روش 
یکبار دیگر امتیاز از حریف گرفت و وقت نخست را 2 

بر صفر به سود خود پایان برد.
تیلور سه دقیقه دوم را پرکارتر شروع کرد و سعی 
برسد  امتیاز  به  یزدانی  پاهای  به  رسیدن  با  داشت 
که در ادامه یزدانی با پیش انداختن تیلور و رسیدن 
به پشت حریف 2 امتیاز دیگر گرفت. چند ثانیه بعد 
تیلور به پاهای یزدانی رسید اما نماینده کشورمان 

با بدلکاری قهرمان المپیک را دوباره خاک کرد که 
داوران امتیازی به نماینده کشورمان ندادند. در یک 
دقیقه به پایان کشتی تیلور به راحتی به پاهای یزدانی 

رسید و 2 امتیاز گرفت. تیلور که بی محابا به پاهای 
یزدانی حمله می کرد با خیمه های سنگین و خوفناک 
یزدانی مواجه می شد و با اداره کشتی و در ثانیه های 

پایانی کشتی یک مرتبه دیگر حریفش را خاک کرد و 
در نهایت این مبارزه را 6 بر 2 به سود خود پایان داد و 
حریفش را شکست داد و به سیطره شکست ناپذیری 

تیلور پایان داد.
شکست  سه  انتقام  ضمن  پیروزی  این  با  یزدانی 
قبلی، به سومین طلای جهانی خود دست یافت. 
تیلور طی سال های اخیر هیچ شکستی را در کارنامه 
نداشت. این چهارمین مبارزه حساس این 2 آزادکار 
بود که تیلور در سه مبارزه قبلی موفق به شکست 
یزدانی شد. تیلور در جام جهانی 2018 کرمانشاه، 
پیکارهای جهانی 2018 مجارستان و فینال المپیک 

توکیو موفق به شکست نماینده کشورمان شده بود.
یزدانی: 

امیدوارم کام تلخ مردم شیرین شده باشد
حسن یزدانی پس از کسب مدال طلای مسابقات 
جهانی نروژ با غلبه بر دیوید تیلور عنوان کرد: با دعای 
خیر مردم و پدر و مادرم توانستم این مسابقه را پیروز 

شوم. امیدوارم دل مردم را شاد کرده باشم.
وی افزود:مردم بدانند کم فروشی نمی کنم و سعی 
و تلاش خودم را در همه مسابقات می کنم. من همه 
تلاشم را برای شادی دل مردم انجام دادم. در چند 
این  با  امیدوارم  بود  مسابقه که کام مردم تلخ شده 

پیروزی از بین رفته و این برتری ها ادامه دار باشد
یزدانی 2 مدال طلا، یک نقره و یک برنز پیکارهای 
جهانی و یک طلا و یک نقره المپیک، یک طلای 
جوانان جهان و نقره نوجوانان جهان را در کارنامه 

دارد.

سومین طلای جهان بر گردن یوزپلنگ ایرانی ؛
یزدانی تیلور را به زانو درآورد

آگهی فقدان سند مالکیت
آقای میکائیل نصیری با ارائه دو برگ استشهادیه شهود مصدق در دفترخانه 
73 قم اعلام داشته که سند مالکیت مربوط به ششدانگ پلاک 2145/6/30  
اصلی واقع در بخش دو ثبت قم در دفترالکترونیک 139820330002002303 
ثبت وسند صادره مفقود گردیده وتقاضای صدور سند مالکیت المثنی را نموده اند.
لذا مراتب باستناد تبصره یک اصلاحی ماده 120 آیین نامه قانون ثبت در یک نوبت 
به تاریخ ذیل آگهی می گردد تا چنانچه کسی مدعی وجود سند مالکیت نزد خود و 
یا انجام معامله باشند مراتب را همراه با مدارک خود پس از انتشار آگهی ظرف مدت 
10 روز کتبا به این اداره اعلام و ارسال و رسید اخذ نمایند تا مورد رسیدگی قرار 
گیرد.بدیهی است پس از انقضای مهلت مقرر نسبت به صدور سند مالکیت المثنی 

برابر مقررات اقدام خواهد شد./ )م الف 14517(
رونوشت:ستاد اجرائی فرمان حضرت امام)ره(
عباس پور حسنی–رئیس ثبت اسناد منطقه دو قم
تاریخ چاپ:1۴۰۰/۰۷/12

---------------------------------------
آگهی فقدان سند مالکیت

مورخه   58465 وکالتنامه  موجب  به  مقدم  بختیاری  ابوالفضل  آقای 
25/09/1399 دفترخانه 29 قم از طرف جواد کرمانی با ارائه دو برگ استشهاد 
شهود مصدق اعلام داشته که سند مالکیت ششدانگ پلاک 1464 فرعی از 44 
اصلی واقع در بخش چهار قم در صفحه 420 دفتر 125ذیل ثبت 68372 به نام 
خانم اکرم سعادتمندی ثبت وسند مالکیت0675436ب 85 صادر گردیده است 
سپس مقدار دو دانگ مشاع از ششدانگ پلاک مذکور به موجب سند قطعی 

6318 مورخه05/09/1393 دفترخانه 68 قم به جواد کرمانی منتقل شده است 
که سند مالکیت به علت جابجائی و سهل انگاری مفقود گردیده وتقاضای صدور 
سند مالکیت المثنی را نموده اند.لذا مراتب باستناد تبصره یک اصلاحی ماده 120 
آیین نامه قانون ثبت در یک نوبت به تاریخ ذیل آگهی می گردد تا چنانچه کسی 
مدعی وجود سند مالکیت نزد خود و یا انجام معامله باشند مراتب را همراه با مدارک 
خود پس از انتشار آگهی ظرف مدت 10 روز کتبا به این اداره اعلام و ارسال و رسید 
اخذ تا مورد رسیدگی قرار گیرد.بدیهی است پس از انقضای مهلت مقرر نسبت به 

صدور سند مالکیت المثنی برابر مقررات اقدام خواهد شد. )م الف 14518(
رونوشت:ستاد اجرائی فرمان حضرت امام)ره(
رضا حسین خانی–سرپرست اداره ثبت اسناد منطقه یک قم
تاریخ چاپ:1۴۰۰/۰۷/12

---------------------------------------
آگهی مزایده تلفن همراه

مزایده خط کارکرده تلفن همراه اول به شماره 09125531497مربوط به پرونده 
کلاسه 139904030011004194 )با شماره بایگانی 9904490(

بموجب پرونده اجرائی کلاسه 9904490 له: بانک شهر و علیه: مریم ولی و سید 
مصطفی اسداللهی و جواد ورمزیار وغنی الله حیدریان، و بنا به درخواست وارده  به 
شماره 13080 مورخ 1400/06/01 بستانکار پرونده، خط همراه اول به شماره 
09125531497 متعلق به آقای جواد ورمزیار  بازداشت گردیده است و از طریق 

مزایده بفروش میرسد:
خط کارکرده همراه اول به شماره 09125531497 که قیمت آن توسط اتحادیه 
صنف تعمیرکاران و فروشندگان تلفن ثابت و همراه قم به مبلغ 65/000/000 ریال 

)شصت و پنج میلیون ریال( ارزیابی شده است و از طریق مزایده به فروش میرسد. 
مورخه  چهارشنبه  ظهر   12 الی  صبح   9 ساعت  از  مذکور  خط  مزایده 

ساحلی  خیابان  در  واقع  قم  رسمی  اسناد  اجرای  اداره  در   1400/07/28
)لواسانی( نبش کوچه 7-طبقه فوقانی اداره ثبت اسناد و املاک بخش یک قم- 
اداره اجرای اسناد رسمی قم انجام می شود. مزایده از مبلغ پایه65/000/000 
ریال )شصت و پنج میلیون ریال( شروع و به بالاترین قیمت پیشنهادی فروخته 
خواهد شد.حق الحراج و نیم عشر دولتی مازاد بر مبلغ ارزیابی به عهده برنده 
مزایده خواهد بود. شرکت در مزایده منوط به پرداخت ده درصد از مبلغ کارشناسی 
به حساب سپرده ثبت به شماره شبا IR 980100004076013207895693 با 
شناسه واریز 965108576100000002171323512006 می باشد و حضور 
خریدار یا نماینده قانونی او در جلسه مزایده الزامی است و برنده مزایده مکلف است 
مابه التفاوت مبلغ فروش را ظرف 5 روز ازتاریخ برگزاری مزایده به حساب صندوق 
ثبت به شماره حساب شبای مذکور تودیع نماید و در صورتی که ظرف مهلت مقرر، 
مانده فروش را به حساب سپرده ثبت واریز نکند، مبلغ مذکور قابل استرداد نمی 
باشد و به حساب خزانه واریز خواهد شد و در این صورت عملیات فروش از درجه 
اعتبار ساقط و مزایده تجدید می گردد. حق الحراج مازاد بر مبلغ ارزیابی به عهده 
برنده مزایده خواهد بود. در صورت توافق بر واریز غیرنقدی با بستانکار و نسبت 
به مازاد با بدهکار براساس توافق کتبی اقدام خواهد شد و کلیه بدهی های خط 
مذکور بر عهده برنده مزایده خواهد بود.حقوق دولتی و حق مزایده طبق مقررات 

وصول خواهد شد. )م الف 14524(
تاریخ انتشار الکترونیک آگهی مزایده:1۴۰۰/۰۷/12
رئیس اداره اجرای اسناد رسمی قم-مهدی روزخوش

  

 با جدی شدن بازگشت روزبه چشمی به جمع آبی پوشان، این سئوال پیش می آید که این بازیکن باتجربه و دو پُسته، قرار است 
در کدام پست برای استقلال بازی کند.

بازگشت روزبه چشمی بازیکن باتجربه استقلال پس از یک فصل حضور در لیگ ستارگان قطر به جمع آبی پوشان قطعی شده 
و حالا مسئولان این باشگاه به منظور نهایی کردن توافق با این بازیکن باتجربه، مترصد حضور وی در تهران هستند.

باتوجه به ترافیک بالا در قلب دفاعی آبی پوشان با حضور بازیکنانی مثل سیاوش یزدانی، محمد حسین مرادمند، محمد 
دانشگر و عارف آقاسی که بعد از چند هفته عارف غلامی هم به این جمع اضافه می شود، بعید به نظر می رسد فرهاد برای 

استفاده در قلب دفاعی قصد به خدمت گرفتن چشمی را داشته باشد.
پس از جدایی مسعود ریگی که یکی از کلیدی ترین بازیکنان استقلال بود، با اینکه آنها بازیکنانی را هم در این منطقه از زمین 
جذب کردند، اما باز هم به نظر می رسد خلاء حضور این بازیکن باتجربه در بین آبی ها احساس شود. لذا احتمال اینکه قرار 
باشد روزبه چشمی در فصل جدید برای آبی پوشان در مرکز خط میانی به میدان رفته تا کمتر جای خالی ریگی احساس شود، 

وجود دارد.
در تیم تحت رهبری مجیدی بازیکنانی مثل زبیر نیک نفس، مهدی مهدی پور، سعید مهری و حتی آرش رضاوند نفراتی 
هستند که می توانند در پست هافبک دفاعی به میدان روند؛ که قطعاً حضور چشمی می تواند بر استحکام خط میانی این تیم 

در فصل بیست و یکم لیگ برتر بیفزاید.

سرمربی تیم فوتبال امید گفت: من ترسی ندارم زیرا بازیکنان خیلی خوبی در تیم داریم و برای رسیدن به هدف مان 
هم سخت تلاش خواهیم کرد.

مهدی مهدوی کیا سرمربی تیم فوتبال زیر 23 سال ایران در گفت وگو  با نشریه معتبر بیلد آلمان درباره حضورش در 
پست جدید اظهار داشت: به نظرم ما شانس خوبی برای رسیدن به هدف بزرگ مان داریم. ما در حال آزمایش 60 

بازیکن بااستعداد هستیم که از بین آنها یک تیم 23 نفره تشکیل می دهیم.
و ی درباره نقش مهم زمان خاطرنشان کرد: بازی های انتخابی آسیا به زودی آغاز خواهد شد و نپال، لبنان و تاجیکستان 
رقبای ما هستند. تیم های بزرگی همچون ژاپن، کره جنوبی یا استرالیا در این رقابت ها هستند و در نهایت تنها سه تیم 
مجوز حضور در بازی های المپیک 2024 پاریس را دریافت خواهند کرد، اما من ترسی ندارم. ما بازیکنان خیلی خوبی 

داریم و برای رسیدن به هدف مان هم سخت تلاش خواهیم کرد.
سرمربی تیم فوتبال امید بیان داشت: دستیار من در تیم زیر 23 سال ایران، جان لامرز عموی سم لامرز مهاجم تیم 
اینتراخت فرانکفورت است. تیمو روزنبرگ )مربی ورزشی پیشین سن پائولی و هانوفر( هم به عنوان مربی ورزشی )مربی 

که به صورت انفرادی با بازیکنان کار می کند تا آنها را آماده مسابقه کند( کنار ماست.
مهدوی کیا در پایان گفت: هر موقع که در هامبورگ باشم، به کارم به عنوان مربی تمرین دهنده انفرادی در آکادمی 

باشگاه ادامه خواهم داد.

نقشه مجیدی برای استفاده از چشمی؛

 روزبه جانشین ریگی می شود؟
مهدی مهدوی کیا: 

برای رسیدن به هدفمان سخت تلاش می کنیم
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پژوهشگر ارشد مرکز بررسی های استراتژیک خاورمیانه:

ایران و آذربایجان خواستار بالا بردن 
سطح تنش نیستند

پژوهشگر ارشد مرکز بررسی های استراتژیک خاورمیانه گفت: اگر ترکیه 
و آذربایجان بخواهند ایران را از ترتیبات امنیتی قفقاز حذف کرده و منافع 
حیاتی تهران را نادیده بگیرند، در این صورت باید منتظر پیامدهای آن باشند 
که ابعاد مختلفی مانند بالا بردن آمادگی رزمی ایران در مرزها و تقویت روابط 

نظامی ایران و ارمنستان از جمله آنهاست. 
دیاکو حسینی در خصوص تحولات اخیر در روابط تهران و باکو و در پاسخ به 
این سوال که اساسا تا چه میزان شکل گیری تنش در روابط دو کشور از اراده 
آنکارا و جنگ افروزی تل آویو نشات می گیرد، گفت: موضوع مجادلاتی که در 
قفقاز میان آذربایجان و ارمنستان حول قره باغ وجود دارد  از ابتدای فروپاشی 
شوروی برای ایران اهمیت داشت و به دلیل روابط عمیق و تاریخی میان ایران 
و ارمنستان و همچنین به دلیل پیچیدگی هایی که در روابط ایران و جمهوری 
آذربایجان وجود داشته علاوه بر حساسیت هایی که به طور طبیعی تهران در 
روابط خارجی خود در این حوزه دارد، این موضوع به امنیت داخلی ایران 

هم مرتبط است.
وی ادامه داد:  در جنگ اخیر قره باغ که در شهریورماه سال گذشته اتفاق 
افتاد، به رغم اختلاف نظرهایی که در ایران به نحوه مدیریت این بحران 
وجود داشت، در نهایت نظام تصمیم گرفت که در این رابطه براساس حقوق 
بین الملل و تفسیری از آن که تماما به نفع جمهوری آذربایجان هست، موضع 
بگیریم. با این حال به جای آنکه باکو حسن نیت خود را در برابر ایران و این 
اقدام نشان دهد، عملا رفتارهایی را دنبال کرد که به سوءظن طرف ایرانی 
اضافه شد که از جمله این اقدامات می توان به مانور سه جانبه آذربایجان، 

ترکیه و پاکستان و همچنین تعمیق مشکوک روابط با اسرائیل اشاره کرد.
وی گفت: به رغم اینکه آقای الهام علی اف اعلام کرد که مساله استفاده از 
جاده ایران به سمت قره باغ را با سفارت ایران در باکو هماهنگ کرده و پیش 
از این نیز به ایران اطلاع داده، پیگیری کرده و به نتیجه نرسیده اما باز هم 
راه های بهتری برای بیان آن وجود داشت و می توانست با حسن نیست به این 
مساله نگاه کند اما به جای این کار آن چه ما دیدیم این بود که روش برخورد 
با ایرانیان را به شکلی کاملا متفاوت دنبال کرد که به بازداشت دو ایرانی منجر 

شد که این مساله سوءظن در تهران را هم بیشتر کرد.
استراتژیکی  بازی  در یک  آذربایجان  دولت  فکر می کنم  افزود: من  وی 
ایجاد کرده باشد؛   را  او سوءتفاهم هایی  قرار گرفته که ممکن است برای 
این واقعیت را هم نمی توان نادیده گرفت که ترکیه به عنوان حامی اصلی 
جمهوری آذربایجان در جنگ قره باغ و پیش از آن به دنبال این جاه طلبی 
ژئوپلیتیکی است تا نقش آنکارا را در کریدور غرب به شرق،  دسترسی به 
دریای خزر و خطوط مواصلاتی انرژی برجسته کند. همین طور جمهوری 
آذربایجان از نگاه ترکیه دروازه ای برای نقش آفرینی بزرگ تر ترکیه در آنچه آن ها 
»جهان ترکی« می نامند، است که تا آسیای مرکزی و تا سین کیانگ گسترده 
شده. معتقدم این بلندپروازی ترکیه یکی از مشکلاتی است که ما با جمهوری 
آذربایجان داریم چرا که طبیعتا پیامدهایی از این نوع نگاه آنکارا متوجه ایران 

خواهد بود.
تلاش تل آویو برای جنگ افروزی در منطقه است

با   پژوهشگر ارشد مرکز بررسی های استراتژیک خاورمیانه در گفت وگو 
ایلنا،  گفت: تلاش قدیمی برخی همسایگان در تقویت پان ترکیسم و تبلیغ 
این موضوع در مجاورت و درون مرزهای ایران یک مساله امنیتی و غیر قابل 
تحمل برای ایران است. البته ایران به طور بلندمدت و جدی نگران تاثیرگذاری 
این اقدامات در بخش آذری نشین کشور نیست ولی این مساله نمی تواند به 

این معنا باشد که ما باید از چنین مساله ای چشم پوشی کنیم. 
وی ادامه داد: همزمان با این موضوع و در اهداف جداگانه ای می دانیم 
اسرائیل هم نیاتی مبنی بر استفاده از جمهوری آذربایجان برای فشار بر ایران 
به ویژه در ناحیه مسائل قومی دارد و همچنین استقرار تجهیزات نظامی و 
جاسوسی این رژیم در منطقه مرزهای شمال غرب کشور علاوه بر آنچه پیش 

از این گفتیم موضوعی امنیتی برای ایران است.
وی تاکید کرد: به دلیل میزان خصومتی که میان ایران و اسرائیل وجود 
دارد، موضوع همکاری عمیق اطلاعاتی و سیاسی باکو و تل آویو اولویت اول 
در مهار تهدید از نگاه ایران است ولی در کنار این موضوع نحوه همکاری های 
جمهوری آذربایجان و ترکیه  و همکاری های مشکوکی که به نظر می رسد 
هدف از آن ها کنار گذاشتن ایران از ترتیبات مختلف امنیتی و اقتصادی است 
هم در میان مدت موجب نگرانی است و من فکر می کنم مجموعه این عوامل 
باعث شده که روابط ایران و جمهوری آذربایجان در این مقطع به سمت تنش 

حرکت کند.
وی یادآر شد: به نظر من، نه ایران و نه آذربایجان خواستار بالا بردن سطح 
تنش نیستند؛ با این حال ضروری است که راهی پیدا کنیم تا به این نگرانی ها 
رسیدگی شود. باید انتظار داشت که در آینده نزدیک این نگرانی ها در اشکال 
و صورت های دیگری در آینده نزدیک ممکن است خودش را نشان دهد که 

می تواند باز هم منجر به بالا رفتن تنش ها شود.
منافع ملی ایران ایجاب می کند که توازن قدرت

 در منطقه قفقاز حفظ شود
حسینی همچنین در پاسخ به این سوال که تا چه میزان ضرورت دارد تهران 
و ایروان نیز در جهت حفظ موازنه قوا همکاری امنیتی خود را تقویت کنند، 
گفت: سیاست سنتی جمهوری اسلامی ایران پس از فروپاشی شوروی در 
رابطه با بحران قره باغ و منازعات ارمنستان و جمهوری آذربایجان این بوده که 
در یک بی طرفی تلاش کند نقش میانجی گرایانه خودش را در صورت امکان 

برای حل و فصل اختلافات دنبال کند.
وی تصریح کرد: این سیاست همواره از طرف ایران نشان دهنده حسن 
نیت و بی طرفی تهران بوده ولی در سال های اخیر به واسطه تغییری که در 
موازنه قدرت از جمله نزدیکی روابط اسرائیل و جمهوری آذربایجان و همچنین 
پیوستن آذربایجان به پروژه های بلندپروازانه ترکیه شکل گرفته طبیعتا در حال 
افزایش سطح نگرانی است از این جهت نظر شخصی من این است که منافع 
ملی ایران ایجاب می کند که توازن قدرت در منطقه قفقاز حفظ شود و برای 
این کار البته با در نظر گرفتن اینکه ما روابط عمیقی با ارمنستان داریم این 

موضوع اهمیت پیدا می کند.
در  کشور  این  حضور  و  اسرائیل  با  آذربایجان  روابط  اگر  داد:  ادامه  وی 
پروژه های جاه طلبانه ترکیه ادامه پیدا کند، در آن صورت ضرورت دارد که ما 
به شیوه ای کاملا منطقی به دنبال روش های بازدارنده باشیم و یکی از این 

روش های بازدارنده، تعمیق روابط ایران با ارمنستان است.
وی ادامه داد: بنابراین من فکر می کنم اگر ترکیه، اسرائیل و جمهوری 
آذربایجان مصمم هستند که ایران را از ترتیبات امنیتی قفقاز حذف کرده و 
منافع حیاتی تهران را نادیده بگیرند، در این صورت باید منتظر پیامدهای آن 
و پاسخ جمهوری اسلامی ایران باشند که ابعاد مختلفی از جمله بالا بردن 
توان آمادگی رزمی ایران در مرزها تا تقویت روابط نظامی ایران و ارمنستان 

می تواند داشته باشد.

 وزیر امور خارجه گفت: هرگز حضور رژیم جعلی صهیونیستی و اقدامات تحریک 
آمیزش را در نزدیک مرز با جمهوری اسلامی ایران و تغییر ژئوپولتیک منطقه و مرزها 

را تحمل نمی کنیم و نسبت به آن تحفظ جدی داریم. 
حسین امیرعبداللهیان شنبه شب در برنامه تلویزیون "نگاه یک" گفت: در ارتباط 
ایران و جمهوری  اخیر در مناسبات جمهوری اسلامی  اتفاقاتی که روزهای  با 
آذربایجان رخ داد، روابط مردمی بین دو کشور در عالی ترین وضعیت قرار دارد و 

سیاسی مناسباتی متین و روبه رشد بین دو کشور حاکم است.
 وی اضافه کرد: اما اتفاقاتی ماه های گذشته به ویژه پس از آزادسازی مناطق 
اشغال شده قره باغ روی داد و جمهوری اسلامی ایران هم در عالی ترین سطح از 
آزادسازی این مناطق اشغالی حمایت کرد و در سطوح مختلف به حمایت های خود 

از این موضوع تمرکز کرد.
امیر عبداللهیان اضافه کرد: در جریان آزادسازی قره باغ اتفاقات ناگواری هم 
روی داد و جریانات تروریستی از منطقه به این منطقه بحرانی منتقل شده اند و این 
گروه ها منتظر و به دنبال سوء استفاده خود بوده اند از سوی دیگر رژیم صهیونیستی 
تلاش کرد از این فرصت به وجود آمده حداکثر سوء استفاده را بکند و در راستای 
تلاش ناموفقی که برای نزدیک کردن خود به مرزهای جمهوری اسلامی ایران دارد 

در بخش هایی از آذربایجان حضور پیدا کردند.
وزیر امور خارجه اظهار کرد: در همان زمان در سطح سیاسی- نظامی و امنیتی 
در کانال های دیپلماتیک نگرانی خود را اعلام کردیم و به طور جدی به مقامات عالی 
رتبه جمهوری آذربایجان گفته شد بحث حمایت ما از آزادسازی مناطق اشغالی یک 
موضوع است؛ مناسبات خوب و رو به رشد مورد توجه ماست اما هرگز حضور رژیم 
جعلی صهیونیستی و اقدامات تحریک آمیزش را در نزدیک مرز با جمهوری اسلامی 
ایران و تغییر ژئوپولتیک در منطقه و تغییر در مرزها را تحمل نمی کنیم و نسبت به 

آن تحفظ جدی داریم.
رییس دستگاه دیپلماسی ادامه داد: در یک هفته گذشته درباره ترانزیت کامیون 
های ما از دو بخش هایی از جمهوری آذربایجان به سمت مرز ارمنستان مشکلاتی 
ایجاد شد و دو راننده تریلر ایرانی در جمهوری آذربایجان بازداشت شده اند به دلیل 

اینکه بخشی از منطقه در اختیار جمهوری آذربایجان قرار گرفته است.
امیرعبداللهیان اضافه کرد: جاده ای که پیشتر در اختیار و اشغال ارمنستان بود 
در یک مسیر پر پیچ و خم کامیوندار ما به ارمنستان می رسید و اکنون که بخشی از 
منطقه در اختیار جمهوری آذبایجان قرار گرفته است این جاده پر پیچ و  خم سه بار 
وارد خاک جمهوری آذربایجان و سپس وارد خاک ارمنستان می شود و این موجب 
ایجاد ناهماهنگی شده است و طرف آذربایجان عوارضی اختصاص داد و هم 

محدودیت هایی برای این کار ایجاد کرد.
نگاه ما به توسعه همکاری با کشورهای همسایه است 

وزیر امور خارجه گفت: در نیویورک با وزیر خارجه جمهوری آذربایجان ملاقات 
کردم و در مسیر دیپلماتیک به صراحت نگرانی خود را اعلام کردم و گفتم اگر قرار 
است عوارضی و محدودیتی باشد از عرف دیپلماتیک و از مسیر سفارت اطلاع 
دهید که مثلًا طبق قوانین تا 40 روز  دیگر این ضوابط جدید اعمال خواهد شد 

و این بازداشت ها از نظر ما  هیچ توجیهی ندارد و این رفتار مثبتی تلقی نمی شود.
وی با بیان اینکه در دولت سیزدهم نگاه ما به توسعه همکاری با کشورهای همسایه 
برخی مداخلات  و  را درک می کنیم  آذربایجان  است، گفت: شرایط جمهوری 
خارجی در این کشور هم کاملا برای ما روشن است از جمله بازی و دست های 
کثیف صهیونیست ها و تروریست ها که به نوعی در منطقه لینک هستند و واقعا 
نگرانیم در آینده ای نه چندان دور این ها برای حکومت جمهوری آذربایجان دچار 

مشکل می کنند.
رییس دستگاه دیپلماسی افزود: در روزهای اخیر با برگزاری یک مانور در مقابل 
اقداماتی که صهیونیست ها و تروریست ها در منطقه انجام داده اند پیامی برای 
آنان ارسال کرده ایم البته الهام علی اف رئیس جمهور آذربایجان برای نخستین بار 
در 12 سال گذشته سه روز قبل اظهارات منفی علیه ایران اعلام کرد که از مسیر 

دیپلماتیک اعتراضات خود را بیان کردیم.
امیرعبداللهیان یادآور شد: روز پنجشنبه سفیر جدید جمهوری آذربایجان برای 
تقدیم رونوشت استوارنامه آمده بود در ادامه نکات مثبت به ایشان گفتم ما شرایط 
شما و خطر صهیونیسم و تروریسم در خاک شما علیه کشورتان و حتی کشورهای 
همسایه را درک می کنیم و انتظار داریم این اظهارات توسط مقامات جمهوری 
آذربایجان اصلاح شود دو ملت روابط دیرینه و عمیق دارند و اجازه ندهیم بازیگران 

خارجی روابط دو کشور را تحت تاثیر قرار دهند.
وی افزود: درحال عبور از  این مسئله هستیم و به زودی نسبت به حل مشکلات 

ترانزیت هم گفت وگوهایی دو طرف خواهیم داشت.
درخصوص تغییر ژئوپلتیک در منطقه حساسیت جدی داریم

وزیر امور خارجه تصریح کرد: درخصوص تغییر ژئوپلتیک در منطقه حساسیت 
جدی داریم و در این زمینه به صراحت به جمهوری آذربایجان گفتیم جمهوری 
اسلامی به دقت این تحرکات را رصد می کند و تغییر در مرزهای منطقه از نظر ما 

پذیرفته شده نیست.
خارجی،  بازیگران  تحرکات  این  پشت  که  است  این  واقعیت  داد:  ادامه  وی   
صهیونیستها و تروریست هایی قرار دارند که به دنبال ناامن سازی منطقه هستند 
و ما حداکثر کمک خود را خواهیم کرد تا آذربایجانی که همسایه  خوب جمهوری 
اسلامی است در این تله قرار نگرفته و به کشوری برای  جولانگاه رژیم صهیونیستی 
تبدیل نشود و شاهد تغییر در مرزهای بین المللی نباشیم.  جمهوری اسلامی 
همسایه بزرگ جمهوری آذربایجان است و ما در مسیر دیپلماتیک پیام هایی رد و 

بدل کردیم و خیلی خوشبین هستیم.
جمهوری  مقامات  گفت:  اف  علی  امروز  نظر   اظهار  درباره  امیرعبداللهیان   
آذربایجان تحت تاثیر برخی تحرکات دشمنان در منطقه ممکن است قرار گرفته 
باشند و برخی از اظهارات  ریشه در این مسئله دارد اما با قاطعیت و حساسیت و در 
عین حال با نگاهی دوستانه به همسایگان و نگاه همسایگی به جمهوری آذربایجان 
این موضوع را داریم مدیریت می کنیم و به زودی موانع موجود در مسیر ترانزیت با 

تدابیر اندیشیده شده برطرف خواهد شد.
امیرعبداللهیان در بخش دیگری درباره رژیم صهیونیستی و حمایت برخی حکام 
عرب از این رژیم جعلی گفت: حاکمان بحرین به جای برقراری با مردم خود به دنبال 
رابطه با یک رژیم جعلی هستند. در حالی که عادی سازی به وضعیت حکومت آل 

خلیفه کمکی نمی کند.
وی با نمایشی خواندن اتفاقاتی که در برخی کشورهای همسایه در مقایسه با 
وضعیت صهیونیست ها می افتد ، ادامه داد: واقعیت رژیم صهیونسیتی این است 
که در مقاومت اخیر غزه نمایان شد. نسل سوم و چهارم فلسطینیان در حمایت از 
مسجدالاقصی حرکت کردند و رژیم صهیونسیتی مجبور به درخواست آتش بس 

شد.
وزیر امور خارجه تصریح کرد: صهیونیست ها بدنبال این هستند با حرکات 
نمایشی این بحران را پوشش دهند و آنها نشان دادند هر جایی که ورود کردند جز 

ناامنی چیزی به همراه نداشتند.
وی تاکید کرد: ما یک کشور به نام فلسطین با پایتختی به نام قدس شریف 
می شناسیم و رژیم صهیونسیتی به دلایل متعدد در آینده منطقه جایی نخواهد 

داشت.
امیرعبداللهیان با بیان اینکه مردم اراضی اشغالی خودشان باید سرنوشت خود 
را تعیین کنند و باید همه مردم این منطقه با هر قومیت و ملیت در رفراندوم شرکت 
کنند، گفت: صهیونیست ها حتی یهودیان را هم در سرزمین های اشغالی به 

اسارت گرفتند.
وی سفر وزیرخارجه صهیونیست ها و تاسیس سفارت آن ها در یک کشور، را  
سیرک صهیونیست ها دانست و اظهار کرد: جمهوری اسلامی ایران همواره موضع 

خود را در عدم مشروع خواندن رژیم صهیونسیتی اعلام کرده است.
وی افزود: خرده اقدامات صهیونیست ها در سطح منطقه با پاسخ گروه های 
مختلف همراه است. پاسخ صهیونیست ها را همیشه در زمان و مکان مناسب داده 

ایم.
وزیر امور خارجه همچنین با اشاره به موضوع افغانستان گفت: در ملاقات با 
مقامات مختلف در سازمان ملل، تحولات افغانستان یکی از موضوعات اصلی ما 
بود. البته در ملاقات های سازمان ملل سعی کردیم همه جوانب و موضوعات را 

در نظر بگیریم.
 وی ادامه داد: نمی توانیم در حلقه واکسیناسیون، اتباع افغانستانی را نادیده 

بگیریم .
به زودی به مذاکره برخواهیم گشت

وزیر امور خارجه همچنین در ادامه توضیحات خود از حضور در مجمع عمومی 
سازمان ملل متحد گفت: در حاشیه این مجمع، 18 ملاقات با کشورهای اروپایی 
داشتیم که در محل اقامت من انجام می شد و این کشورها در ملاقات های خود از 
اقتصاد و تبادل و تعامل و توسعه همکاری ها صحبت می کردند. توافقات خوبی در 

مجموع دیدارها دست پیدا کردیم.
وی افزود: در اجلاس سازمان ملل همه با دقت به صحبت های رییس جمهور 
گوش می کردند و این سخنان براساس خروجی های دریافت شده، یکی از منطقی 
ترین، صریح ترین و قوی ترین سخنرانی هایی بود که در سازمان ملل انجام شده 

است.
با  هم  جلساتی  ملل  سازمان  اجلاس  حاشیه  در  داد:  ادامه  امیرعبداللهیان 
آمریکایی ها داشتیم و یکی از سوالات آمریکایی ها از ایران درباره مسائل هسته 
ای بود. با این همه، منطق ما منطق مذاکره و گفت وگو است و به زودی به مذاکره 

بازخواهیم گشت.
وی تاکید کرد: البته مذاکره باید  برای ما دستاورد داشته باشد.

وزیر امور خارجه با اشاره به درخواست جلسه جمعی اعضای 4+1 در بدو ورود به 

آمریکا  و پاسخ منفی ایران به این نشست جمعی گفت: فعلا در حال بررسی پرونده 
ها هستیم. نشست وزرای خارجه امسال موضوع عادی نبود و به مقامات خارجی 

گفتم از میز مذاکره فرار نمی کنیم ولی دنبال زمان مناسب برای آن می گردیم.
وی با بیان اینکه دولت جدید ایران به هیچ وجه به 8 یا 5 یا 1 سال قبل برنخواهد 
گشت، گفت: آمریکایی ها مدام به دنبال ارتباط و پیغام رسانی بودند. اگر آمریکایی 

ها نیت واقعی دارند بخشی از اموال بلوکه شده ایران را آزاد کنند.
همه منافع برجام باید ترجمه و عملی شود

امیرعبداللهیان اظهار کرد: در نیویورک به گوترش دبیرکل سازمان ملل و جوزپ 
بورل مسئول سیاست خارجی اتحادیه اروپا گفتم به جای این که اینقدر به ما فشار 
بیاورید ، به آمریکا بگویید به تعهداتش در برجام برگردد. از زمان توافق برجام تا امروز 
در نیویورک دائم مصاحبه می کنید یک بار می گویید اینستکس و غیره و هیچ کار 

موثری انجام ندادید. سیاست هایتان را تنظیم کنید.
وی افزود: به آنان گفتیم نمی آییم پای میز مذاکره که با شما قهوه بنوشیم. شما 

باید اراده واقعی خود را نشان دهید.
وزیر خارجه ادامه داد: به همه اروپایی ها و دبیرکل سازمان ملل گفتم این نمی شود 
که بایدن صحبت از این کند که روش ترامپ را قبول نداریم ولی همان گونه عمل 
کند. ترور ژنرال سلیمانی پیگیری حقوقی و بین المللی دارد و ما کوتاه نمی آییم. به 
طرف های مقابل گفتیم نیت ما جدی است و ما مرد مذاکره و مرد عمل هستیم و 
دولت جدید ایران عملگراست و از مذاکره ای که فنجان قهوه در بیاید ملت ما سود 
نمی برد. باید تمام منافع برجام ترجمه و عملی و همچنین نشانه جدی باید پیدا 

شود.
سیاست خارجی و اقتصاد کشور را به مذاکرات گره نخواهیم زد

وزیر امور خارجه با تاکید بر اینکه  سیاست خارجی و اقتصاد کشور را به مذاکرات 
و برجام محض گره نخواهیم زد، گفت: دولت یک برنامه توسعه اقتصادی دارد که به 

سرعت پیش می رود و قرار نیست وزارت خارجه را معطل برجام کنیم. 
وین  در  اینکه مذاکرات  روی اصل  داد:  ادامه  امیرعبداللهیان  ایرنا  به گزارش 
بوده و فرمت وین را می خواهیم ادامه دهیم، اتفاق نظر وجود دارد. درحال نهایی 
کردن ترکیب تیم هستیم. وزارت خارجه مذاکره را دنبال خواهد کرد و مذاکرات در 
چارچوب معاونت سیاسی وزارت خارجه دنبال خواهد شد و طرف های مذاکراتی 
و توافقی که انجام می شود در سطح وزرای خارجه کشورهای مذاکره کننده تایید و 

جمع بندی نهایی خواهد شد. 
وی اضافه کرد: اما وزارت خارجه در چارچوب نهادهای بالادستی نظام وظیفه 

ذاتی مذاکراتی را انجام خواهد داد.
وزیر خارجه خاطرنشان کرد: ملت ما باید از منافع برجام بهره مند شود. این که 
یک جز را بگیریم و یک جز را نگیریم در تضاد با نیت آنهاست که می گویند جدی 

هستیم.
رئیس دستگاه دیپلماسی اذعان کرد: این اطمینان را به ملت بزرگ ایران می دهیم 
که قدم هایی که برداشته می شود مبتنی بر فرهیختگی ایرانیان و منطق مذاکراتی 
ایرانیان و تامین حداکثری حقوق و منافع ملت ایران است.  حتما روش و رفتار طرف 

مقابل می تواند در خروجی و نتیجه تعیین کننده باشد. 
وی افزود: در مذاکره باید متانت، منطق و اقتدار حاکم باشد. توافق و تعهدات 

طرفینی است و سندی هم هست که راجع به آن بحث می شود.
وزیر امور خارجه درباره طرح عنوان شده از سوی آمریکایی ها گفت: در دل این 
حرفشان یک جور تهدید هم وجود دارد. این که با ما می گویند چه زمانی پای میز 
مذاکره می آیید. ما در فناوری هسته ای به پیشرفت قابل توجهی رسیدیم. در بحث 
لغو تحریم ها چیزی عاید ما نشد. آمریکایی ها حاضر نیستند بخشی از پول ملت 
ایران را به مردم ما برگردانند. بلوف هایی که می زنند می خواهند ما را وادار کنند که 
ما هر چه زودتر به میز مذاکره برگردیم به آنها گفتم به جای طرح این مباحث، مردم 

ایران را از طرح ها نترسانید. 
وی با اشاره به اینکه به میز مذاکره برمی گردیم، خاطرنشان کرد: اما به طرف 
مقابل گفتیم اقدامات خود را انجام دهید و از قبل میز مذاکره اقداماتی را انجام 

دهید و سیگنال مثبتی بدهید. ترجمان آن را باید مردم روی زمین ببینند.
ایران سازنده ترین طرف و کنشگر در منطقه است

امیرعبداللهیان با اشاره به توصیه مقام معظم رهبری در سال 1386 در موضوع 
مذاکرات با آمریکا درباره عراق، گفت: رهبری گفتند که شما صرفا در موضوع عراق و 
امنیت عراق می روید و مذاکره می کنید. آمریکایی ها قطعا تمایل دارند پرونده هایی 
را باز کنند ولی فقط یک پرونده آن هم راجع به عراق صحبت می کنید. البته در این 

یک پرونده دستمان باز بود. 
وی  ایران را  سازنده ترین طرف و کنشگر در منطقه دانست و بیان کرد:  ایران 
در عراق سازنده ترین نقش را ایفا کرد. اکنون نزدیک 2 هزار مگاوات برق به عراق 
صادر و البته پول آن را دریافت می کنیم. ایران نفوذ بالایی در منطقه دارد ولی هیچ 
دخالتی در امور منطقه نداشته و نداریم. بحث موشکی مربوط به حوزه دفاعی و 

اقتدار ایران است.
این گونه نیست که کشور را به چین و روسیه گره بزنیم

 امیرعبداللهیان درباره بحث عضویت دائم ایران در سازمان همکاری شانگهای و 
نگاه ایران به شرق که خلاف شعار نه شرقی نه غربی است، اظهار کرد:  کشورهای 
جهان برمبنای منافع متقابل حرکت می کنند و نظام به شعار سر در وزارت خارجه 
پایبند بوده است. همانقدر که کشور را به غرب و آمریکا گره نمی زنیم به چین و 

روسیه هم گره نمی زنیم.
وزیر خارجه با تاکید بر دنبال کردن سیاست متوازن ادامه داد: ملاک برای ما تغییر 
رفتار عملی آمریکاست. اگر آمریکا رفتار خود را تغییر دهد با او هم تعامل خواهیم  
داشت. در مورد چین و روسیه این طور نیست که کشور را به چین و روسیه گره بزنیم. 
ما منافع متقابلی داریم که براساس آن با کشورهای مختلف برخورد می کنیم. چین 

و روسیه هم بر اساس همین منافع با ما تعامل دارند.
رییس دستگاه دیپلماسی تاکید کرد: نباید خدشه ای به استقلال کشور وارد شود. 

وظیفه ما صیانت از شعار نه شرقی، نه غربی و جمهوری اسلامی است.

امیرعبداللهیان وزیر امور خارجه:

حضور رژیم صهیونیستی را در نزدیک مرز ایران تحمل نمی کنیم
جمهوری آذربایجان در تله صهیونیس تها نیفتد 

مورد  نباید  دولت  گفت:  اصلاح طلب  سیاسی  فعال  یک   
باید  تا دچار مشکل شود،  قرار گیرد  سیاست های موسمی 
از این فضای اولیه ماه عسلی زودتر خارج شود و به سمت 

سیاست های اطمینان خیز حرکت کند. 
غلامرضا ظریفیان در گفت وگو با خبرنگار ایلنا، درباره هشدار 
کارشناسان و متخصصان در خصوص این که از اگر گرانی و 
مشکلات معیشتی که در این چند وقت اخیر شاهدش هستیم 
از  اعتراضات مردمی  با  ما  آینده  ماه های  پیدا کند در  ادامه 
جنس معیشتی و اقتصادی روبه رو خواهیم بود، ابتدا دولت چه 
برنامه ای در کوتاه و میان مدت برای حل این معضلات داشته 
باشد؛ سپس این که جریان های سیاسی چه کمکی می توانند 
به دولت در این زمینه انجام دهند، گفت: ابتدا باید خاطرنشان 
کرد که این دولت تازه کار را تحویل گرفته است، البته امیدی هم 
در بین کسانی که نیاز بیشتری به مسائل معیشتی دارند ایجاد 

کرده است اما اعلام می کند تورم وجود دارد. 
این فعال سیاسی اصلاح طلب خاطرنشان کرد: همه این را 
می دانند که مسئله اقتصاد کشور یک مسئله در هم پیچیده با 
مسائل داخلی و خارجی است و اگر این 2 معقوله را نتوانیم به 
یک توزانی برسانیم، صرف امکانات داخلی در شرایط کنونی 
نمی شود برخی از انتظارات را پاسخ دهیم. وقتی فضای روانی 
اقتصاد کشور را مشاهده کنیم، می بینیم با برخی از تلاطمات 
چگونه قیمت ارز بالا می رود! در این شرایط به نظر می رسد 

با  بدون نگاه به تجارت و سیاست خارجی، صرفاً نمی توان 
امکانات داخلی در شرایط کنونی مشکلات کوتاه و میان مدت 

را حل کرد. 
وی با اشاره به اینکه مشکلات درازمدت را هم نمی شود بدون 
اظهار  و سیاست داخلی حل کرد،  توازن سیاست خارجی 
داشت: به اعتقاد من اگر دولتمردان به این امر توجه نکنند و 
یک توازنی بین سیاست داخلی و خارجی ایجاد نکنند، حتما 
ما در آینده نزدیک با مشکلات تورم و سطح انتظار بیشتر رو 
به رو خواهیم شد و در عین حال این امید که در سطح اقشار 
محروم تر جامعه ایجاد شده است که می تواند فرصت خوبی 
برای دولت باشد و برخی از مشکلات را حل کند هم فی الواقع 

آسیب می بیند. 
انسجامی در بازیگران اقتصادی دولت دیده نمی شود

 ظریفیان یادآور شد: مسئله بعدی انسجام دولت در مسائل 
اقتصادی است، امیدوارم این گونه نباشد اما خبرهایی که وجود 
دارد حکایت از این دارد که این انسجام یا هنوز حاصل نشده 
یا به دلیل نوع متفاوت دیدگاه های دولت در عرصه اقتصادی، 
اگر  اقتصادی وجود دارد که  بازیگران  شکاف هایی در میان 
توجه نکند، خود آن هم می تواند یک شکاف جدی برای اعمال 
درون  بتواند  باید  دولت  و  باشد  درست  سیاست گذاری های 

خودش این مشکل را برطرف کند.
دچار  ناحیه  همین  از  هم  روحانی  آقای  داد:  ادامه  وی 

مشکل شد و رنج می برد و در درون دولت از یک سیاست واحد 
اقتصادی برخوردار نبود که این امر مشکلاتی هم ایجاد کرد. 
این دولت شعارش انسجام است و من فکر می کنم حداقل در 
عرصه اقتصادی به نظر می رسد فعلا آن انسجام لازم را ندارد و 

بیشتر در سطح پیام و شعارها سیر می کند.
من  اعتقاد  به  کرد:  بیان  اصلاح طلب  سیاسی  فعال  این 
دولت به عنوان اولویت بعد از کرونا باید تکلیف سیاست هایش 
برای بحث کوتاه و میان مدت برای مقابله با تورم، جبران بحث 
اشتغال و تولید و این که چه می خواهد انجام دهد را روشن کند؛ 

چراکه زمان به سرعت می گذرد.
وی اظهار داشت: امروز نزدیک به 2 ماه از روی کار آمدن 
دولت گذشته است و اگر برنامه ها و سیاست هایش را تدوین 
و مشخص نکند و بخواهد در حد پیام ها با مردم رو به رو شود، 
می کنم  فکر  من  شد.  خواهیم  مواجه  مشکلاتی  با  طبیعتا 
باتوجه به اینکه واقعا مردم در تنگنا هستند، هم دولت باید 
خودش را منسجم کند و هم همه جناح ها؛ به شرط آن که 
دولت این فرصت را ایجاد کند که جناح ها کمک کنند و تا حدی 

آن رنج سنگین مردم را کاهش دهند.
ظریفیان خاطرنشان کرد: همه اقتصادانان و کسانی که نقش 
اجرایی در اقتصاد کشور داشتند با هر ایده و فکری می توانند 
کمک کنند که دولت از این مسیر به سلامت عبور کند تا بعد 

یک فرصتی پیدا شود.

دولت باید زودتر از فضای ماه عسل خارج شود
وی ادامه داد: چه بخواهیم و چه نخواهیم علیرغم اینکه 
هر  به  ولی  شود  محدود  نباید  اقتصاد  می کند  اظهار  دولت 
حال اساساً علم اقتصاد امروز یک علم مشروط است، امروز 
هیچ کشوری حتی آمریکا و چین نمی توانند با اتکاء به اقتصاد 
صرفاً درون زا،  مسائل اقتصادی را حل کنند. روابط بین الملل 
چه بخواهیم و چه نخواهیم قیمت دلار، قیمت طلا، قیمت 
بسیاری از محصولات استراتژیک که در دنیا تکان می خورد، 
تاقیرگذار است و ما هم جزئی از این جامعه جهانی هستیم و به 
شدت ما را هم متاثر می کند به هر حال دولت باید هم تکلیفش 
روانی جامعه  نظر  از  تا  برجام حل کند  با مسئله  را سریع تر 

احساس اطمینان کند.
این فعال سیاسی اصلاح طلب گفت: دولت غیر از انسجام 
درونی اقتصادی و کمک گرفتن از همه کسانی که در عرصه 
اقتصاد می توانند کمکش کنند باید گام جدی تری بردارد تا هم 
فضای روانی کشور و هم سرمایه های ایران که در خارج از کشور 
است را بتواند بازگرداند که با برنامه بتواند درست مورد مصرف 

قرار گیرد.
وی در پایان بیان کرد: دولت نباید مورد سیاست های موسمی 
قرار گیرد تا دچار مشکل  شود، باید از این فضای اولیه ماه 
عسلی زودتر خارج شود و به سمت سیاست های اطمینان خیز 

و نه موسمی و بعضاً نمایشی حرکت کند.

غلامرضا ظریفیان :
فضا برای کمک جناح های سیاسی به دولت باز شود 
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دوشنبه -دوازدهم مهرماه 1400 - سال بیست وچهارم- شماره 5363

غرر الحکم : ح 5592

 آخرین وضعیت کرونایی استان قم 
رییس دانشگاه علوم پزشکی قم با اشاره به بستری بودن 126 بیمار بدحال کرونایی، گفت: در 24 
ساعت منتهی به یازدهم مهرماه سالجاری 11 بیمار جان خود را از دست دادند. به گزارش روز یکشنبه 
دانشگاه علوم پزشکی قم، محمدرضا قدیر در گفت و گویی اضافه کرد: در این مدت 84 بیمار با علائم 
مشکوک به کرونا پذیرش و 73 نفر بستری شدند.وی با بیان اینکه 71 بیمار طی شبانه روز گذشته از مراکز 
درمانی قم ترخیص شدند، ادامه داد: هم اکنون 470 بیمار کرونایی در این استان بستری هستند.قدیر 
عنوان کرد: در این مدت 503 تست کرونا انجام شد که 203 مورد مثبت گزارش  و  همچنین تاکنون 786 
هزار و 368 دُز واکسن کرونا در استان قم تزریق شده است.وضعیت کرونایی قم که از 23 تیرماه امسال در 
وضعیت قرمز از نظر شیوع کرونا قرار گرفته بود، براساس رنگ بندی اپلیکیشن ماسک، از بیستم شهریورماه 

جاری وارد مناطق پرخطر و نارنجی کرونایی شده  است.

 یک حاشیه دیگر برای عنابستانی 
 علی اصغر عنابستانی در مطلبی در استوری صفحه اینستاگرام خود نوشت: »شنیده ام رسانه ای محلی 
در سبزوار گفته خواهر من که در حال ساخت و ساز در سبزوار است تخفیف میلیونی از کمیسیون ماده صد 
گرفته!هر چند دفتر ما تکذیبیه رسمی را منتشر کرده اما خوب است خودم هم تاکید کنم که؛ این تهمت 
ها و دروغ پراکنی های پیاپی و مکرر و تمام نشدنی خللی در عزم ما برای خدمت به مردم و مقابله قاطع با 
فساد ایجاد نخواهد کرد!همه بدانند که هیچ یک از بستگان درجه یک و دو من در سبزوار ساکن نیستند 
و اگر هم باشند هیچگاه از هیچ رانتی بهره مند نخواهند شد!عزم ما برای ساختن ایران عزیز در سلامت و 

شفافیت همچنان مستحکم خواهد بود.«

 اسکان ساکنین حلبی آباد اطراف جمکران 
با همت خیرین قمی 19 خانوار ساکن در منطقه موسوم به حلبی آباد اطراف جمکران، اسکان داده 
شدند.به گزارش روابط عمومی فرمانداری قم ، در این طرح که با محوریت فرمانداری قم و همکاری 
دستگاه ها انجام شد تعداد 19 سکونت گاه در منطقه موسوم به حلبی آباد جمکران تخریب و خانوار ها با 
همت خیرین در سکونت گاه های رسمی سطح شهر مستقر شدند.حلبی آباد محله ای در نزدیکی جمکران 

با خانه هایی از کاه گل، حلب و تیر های چوبی بود که 19 خانوار در این منطقه ساکن شده بودند. 

 ادعای تازه برادر و خواهر قاضی منصوری 
 سید محمود علیزاده طباطبایی در گفت وگو با ایلنا، در خصوص آخرین وضعیت پرونده قاضی منصوری، 
اظهار کرد: پرونده کیفری متوقف شده است چون تنها ورثه قاضی منصوری دخترشان است و دخترشان 
نیز پیگیر نبوده است البته الآن برادر و خواهر قاضی منصوری دادخواست نفی نسب داده اند چون مدعی 
هستند که ورثه، دختر واقعی قاضی منصوری نیست.وکیل خانواده منصوری افزود: جلسه رسیدگی 
12 مهر ماه تعیین وقت شده است تا در دادگاه مشهد به این دادخواست نفی نسب رسیدگی شود و اگر 

مشخص شود که ورثه برادر است، برادرشان پرونده کیفری را با وکالت من پیگیری می کنند.

 6 فوتی در طوفان سیستان و بلوچستان 
 علی نیکزاد نایب رئیس مجلس شورای اسلامی گفت: علیرغم تمهیدات بسیار ارزشمندی که دولت در 
مهار طوفان در استان سیستان و بلوچستان انجام داده، اما در بندر چابهار ظاهرا 6 نفر از هموطنانمان را 
از دست دادیم که امیدوارم رسیدگی عاجل توسط دولت برای موضوع مقابله با طوفان در استان سیستان 

و بلوچستان انجام بپذیرد.

 حمید صفت از زندان آزاد شد
وکلای حمید صفت از آزادی موکلشان در روز جاری خبر دادند. حسین  شاهرخی و ایوب میلکی در 
گفت وگو با ایسنا اعلام کردند: موکل ما  راس ساعت 17  روزیکشنبه با  قید وثیقه یک میلیارد تومانی و به 

دستور قاضی  رحمانی ریاست شعبه 8 دادگاه کیفری یک استان تهران از زندان اوین آزاد شد.

 سلاجقه، رئیس سازمان حفاظت محیط زیست شد
حجت الاسلام و المسلمین سید ابراهیم رئیسی رئیس جمهور با صدور حکمی دکتر علی سلاجقه را به 

سمت "معاون رئیس جمهور و رئیس سازمان حفاظت محیط زیست" منصوب کرد. 

 انتصاب معاونت مطبوعاتی وزارت ارشاد 
 در حکمی از سوی وزیر فرهنگ و ارشاد دولت سیزدهم، فرشاد مهدی پور به عنوان معاونت مطبوعاتی 
وزارت ارشاد منصوب شد.وزیر فرهنگ و ارشاد دولت سیزدهم در حکمی، فرشاد مهدی پور را به سمت 

معاونت مطبوعاتی وزارت ارشاد و با مأموریت اصلی »بازآرایی ساختار رسانه ای کشور« منصوب کرد.

 نخستین دلیل مرگ در ایران و دنیا چیست؟
 دکتر افشین استوار مدیرکل دفتر مدیریت بیماری های غیرواگیر وزارت بهداشت، بیماری های قلبی، 
عروقی را اولین علت مرگ در دنیا و ایران دانست و شعار ملی روز قلب را »قلب هایمان را با سلامتی پیوند 

بزنیم« اعلام کرد. 

 رئیس جدید سازمان نظام پزشکی منصوب شد
 حجت الاسلام سیدابراهیم رئیسی، رئیس جمهور با صدور حکمی محمد رئیس زاده را برای مدت چهار 

سال به عنوان »رئیس کل سازمان نظام پزشکی جمهوری اسلامی ایران« منصوب کرد. 

 واگذاری پروژه های شهرداری تهران به سپاه 
 مهدی چمران رئیس شورای اسلامی شهر تهران از واگذاری پروژه های شهر تهران به قرارگاه خاتم خبر 

داد و گفت: تلاش ما این است که پروژه های نیمه تمام را تمام کنیم و اعتبارات لازم آن را نیز تأمین کنیم.

معاون مالی و اقتصادی شهرداری قم :

اتمام کامل پروژه مترو قم نیازمند
 عزم ملی است

معاون مالی و اقتصادی شهرداری قم گفت: پروژه قطار شهری قم یک 
طرح کلان و پرهزینه است که اجرای آن از توان استان و شهرداری قم 
به تنهایی خارج است و رایزنی های همزمانی با هیئت دولت برای تأمین 

بخشی از هزینه های اجرایی آن در حال انجام است.
سیدمرتضی حسام نژاد با اشاره به تخصیص اوراق مشارکت به شهرداری 
اهداف  پیشبرد  برای  قم  شهرداری  داشت:  اظهار  جاری  سال  در  قم 
چشم انداز خود طی سال جاری درخواست یک هزار میلیارد تومان اوراق 
مشارکت کرده بود که در نهایت 650 میلیارد تومان مصوب شد. معاون 
مالی و اقتصادی شهرداری قم یادآور شد: ازاین بین 450 میلیارد تومان 
برای توسعه و بهره برداری از پروژه قطار شهری و 200 میلیارد تومان نیز 
برای نوسازی و بهسازی ناوگان حمل ونقل عمومی قم هزینه می شود. 
وی با بیان اینکه پروژه قطار شهری قم به صورت متمرکز توسط قرارگاه 
خاتم الانبیاء)ص( در حال انجام است تصریح کرد: بخشی از هزینه های 
این طرح که زیرساخت های آن در شهر قم موجود است از طریق تهاتر و 

سایر مباحث غیر نقدی در حال انجام است.
رایزنی با دولت برای تأمین بخشی از هزینه های اجرایی 

حسام نژاد با تأکید بر اینکه بخش دیگری از پروژه قطار شهری قم که 
مربوط به بخش تجهیزات و ناوگان است نیازمند وجه نقد است عنوان کرد: 
بخشی از این تجهیزات توسط شرکت های داخلی و بخش دیگر نیز از خارج 
باید وارد شود که امکان تهاتر و معوض در آن ها ممکن نیست. وی اضافه 
کرد: امسال 450 میلیارد تومان، سال گذشته 300 میلیارد تومان و سال 
98 نیز 320 میلیارد تومان اوراق مشارکت برای اجرای پروژه قطار شهری 

قم وصول شده است. 
معاون مالی و اقتصادی شهرداری قم اظهار داشت: پروژه قطار شهری 
قم یک طرح های کلان و پرهزینه است که اجرای آن از توان استان و 
شهرداری قم به تنهایی خارج است و رایزنی های همزمانی با هیئت دولت 
برای تأمین بخشی از هزینه های اجرایی آن در حال انجام است و در این 
بین شهرداری قم با انتشار اوراق مشارکت بخشی از هزینه های مربوط 
تجهیزات مانند کنترل و سرعت که حدود 40 درصد کل هزینه ها بوده 

را تأمین کند.

مدیر منطقه هفت شهرداری قم :

حفظ فضای قدسی اطراف حرم مطهر 
اولویت مدیریت شهری است

مدیر منطقه هفت شهرداری قم گفت: یکی از سیاست های مدیریت 
شهری حفظ فضای قدسی حرم مطهر حضرت معصومه)س( است و تمام 

سیاست ها حول این موضوع مهم دنبال می شود.
، مجید متین فر در بازدید نرجس نیازمند عضو هیئت رئیسه شورای اسلامی 
شهر قم از منطقه هفت شهرداری، به بیان مسائل و مشکلات این منطقه در 
حوزه شهرسازی پرداخت و اظهار داشت: بافت فرسوده در حال حاضر با 
محدودیت هایی برای ساخت وساز روبرو بوده و به یکی از دغدغه های اصلی 
شهروندان تبدیل شده است. وی با بیان اینکه اصلاح طرح تفصیلی یکی 
از درخواست های به حق شهروندان است، تصریح کرد: در طرح تفصیلی 
موجود تراکم و تعداد طبقات کاهش یافته و در برخی از موارد این موضوع 
نارضایتی شهروندان را به دنبال داشته است. مدیر منطقه هفت شهرداری 
قم خاطرنشان کرد: در بافت فرسوده برخی کوچه ها ازجمله کوچه معروف به 
یزدی ها با مشکلات زیادی در عبور و مرور خودروهای امدادرسان مواجه است 

که اگر به آن رسیدگی نشود در زمان بروز حادثه با مشکلاتی روبرو می شویم. 
وی با اشاره به اینکه منطقه هفت سالانه پذیران میلیون ها زائر در شهر 
کریمه اهل بیت)س( است، ابراز کرد: این منطقه شهری با توجه به زائرپذیر 
بودن آن، نیازمند توجه ویژه بوده و نحوه خدمات رسانی در آن مورد قضاوت 
قرار می گیرد. متین فر با تأکید بر اینکه حدود 500 واحد اقامتی، سوئیت 
مسافرتی، مهمان پذیر و هتل در منطقه هفت شهرداری قم فعال و مشغول ارائه 
خدمات هستند یادآور شد: بازارهای اصلی شهر نیز در این منطقه واقع شده 

که باید بیش ازپیش در خدمات به آن توجه شود. 
وی ادامه داد: یکی از سیاست های مدیریت شهری حفظ فضای قدسی 
حرم مطهر حضرت معصومه)س( است و تمام سیاست ها حول این موضوع 
مهم دنبال می شود. مدیر منطقه هفت شهرداری قم یکی از طرح های موفق 
در اطراف حرم مطهر را اجرای پیاده راه ها دانست و گفت: این طرح فضای 
مناسبی برای خانواده ها و کسبه ایجاد کرده و خوشبختانه از این طرح و ادامه 

آن مردم و کسبه رضایت دارند. 

طرح:مهدی عزیزی

 پشت پرده بازگشت فردوسی پور به تلویزیون!

مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان قم گفت: 
10 اثر جشنواره بین المللی فیلم کودکان و نوجوانان 
از 16 تا 20 مهر در پردیس سینمایی ونوس در قم 

اکران می شود.
سیدموسی حسینی کاشانی  روز یکشنبه در گفتگو 
اینکه قم جزء 10 شهر مجاز  بیان  با  با خبرنگاران 
کشور برای اکران حضوری 10 اثر سی و چهارمین 
جشنواره بین المللی فیلم های کودکان و نوجوانان 
با هفته ملی  این جشنواره همزمان  است، گفت: 
کودک و نوجوان از 16 مهرماه به مدت 5 روز در سالن 

سینما ونوس برگزار می شود.
پسران  شامل،  اثر   10 روز   5 این  در  افزود:  وی 
یدو،  ها،  صخره  میان  بلیط،  بالا،  بام  لیپار،  دریا، 
داستان های هزار و یک شب، برزنگی، شهرگربه ها و 
ترانه های پدرانه در 2 سانس ساعت های 14 و 16 به 

روی پرده می روند.
حضور محدود کودکان و نوجوانان شرط رعایت 

کامل شیوه نامه های بهداشتی
به شرایط  باتوجه  حسینی کاشانی تصریح کرد: 
ابتلا بیماری کرونا، شرایط  نارنجی کرونا و کاهش 
برای حضور محدود کودکان و نوجوانان در سینما 
ونوس به شرط رعایت کامل شیوه نامه های بهداشتی 
به صورت رایگان مهیا شده است، اما امکان حضور 

والدین در سالن جود ندارد.
مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی با اشاره به اینکه 
ملیت های  در  کودکان  داریم شراط حضور  نظر  در 
مختلف و ناشنوایان را هم فراهم کنیم، گفت: بخشی 
و  کودکان  از  نظرسنجی  با  جشنواره  این  داوری  از 

نوجوانان حاضر در سالن سینما انجام می شود.
کاشانی همچنین بیان کرد: این جشنواره در روز 
21 مهرماه با تجلیل از نویسندگان حوزه کودک و 

نوجوان و همچنین قرائت رای داوران پایان می یابد. 
اینکه شرایط کرونا نقش بسیاری در  بیان  با  وی 
کاهش اکران فیلم در 2 سال گذشته داشته است، 
فعالیت های  مدت  این  طول  در  چند  هر  گفت: 
فرهنگی تعطیل نبوده، اما حفظ سلامتی مردم در 

اولویت بوده است.
توزیع امکانات فرهنگی در شهر قم نامناسب است 

حسینی کاشانی با اشاره به اینکه در حال حاضر 9 
سالن فعال سینما در قم داریم، گفت: پروژه های بازار 

سلام و بازار شهر هم با تحویل به بخش خصوصی به 
مجموعه های فرهنگی شهر افزوده شود.

ریال  میلیارد  پرداخت 30  تحقق  به  اشاره  با  وی 
تسهیلات به مجموعه هنرمندان استان با نرخ چهار 
درصد، گفت: در دوران کرونا پیگیری هایی زیادی 
داشتیم، و کمک های خوبی به هنرمندان قم صورت 
گرفته، هزار و 400 تَن عضو صندوق اعتباری هنر 
استان هستند، غیر از واریزی های بلاعوض، سهم 
توسط  امسال  و  گذشته  سال  نیز  هنرمندان  بیمه 
اداره کل ارشاد پرداخت شد، و این نوید را می دهیم 
که کمک های خوبی را در موضوع معیشت هنرمندان 

داشته باشیم. 
مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان با تایید 
این مطلب که توزیع امکانات فرهنگی در شهر قم 
در  امکانات  عادلانه  توزیع  گفت:  است  نامناسب 
بخش های مختلف شهر از برنامه های اصلی اداره 

فرهنگ و ارشاد اسلامی در سال های آینده است.
در  دقیقه  و 961  هزار  تولید 7  از  همچنین  وی 
موسسات مختلف استان در قالب فیلم کوتاه، بلند، 

مستند در 6 ماهه نخست امسال خبر داد.
قم جزء ۵ استان اول کشور در خصوص 

استقبال مردم از سینما 
جزء  قم  استان  اینکه  بیان  با  کاشانی  حسینی 

از  استقبال مردم  اول کشور در خصوص  استان   5
سینما است، افزود: درحال حاضر 300 فیلم آماده 
اکران داریم که با ثابت شدن وضعیت بیماری کرونا 
رفت.  خواهند  پرده  روی  واکسیناسیون  افزایش  و 
مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان همچنین 
از صدور 183 مجوز در بخش های مختلف در اداره 
فرهنگ و ارشاد اسلامی استان در سال 99 خبر داد 
و گفت: این میزان صدور مجوز نسبت به سال 83 
دوبرابر شده است. وی با بیان اینکه ظرفیت صندلی 
سینما در حال حاضر در قم هزار و 850 نفر است، 
تصریح کرد: این میزان در سال 95 تقریبا 905 نفر 
بوده است که افزایش خوبی را شاهد هستیم و تلاش 

داریم این تعداد همچنان افزایش یابد.
حامد حجتی مدیر کانون پرورش فکری کودکان و 
نوجوانان استان قم  نیز گفت: می بایست همزمانی 
هفته کودک با آغاز ماه ربیع الاول و جشنواره فیلم 
کودک و نوجوان را به فال نیک گرفته و همه با هم بر 

افزایش کیفیت این جشنواره بپردازیم.
وی افزود: آنچه برای ما مهم است ایجاد فضایی با 

نشاط برای کودکان و نوجوانان می باشد.
و  سی  پوستر  از  خبری  نشست  این  پایان  در   
چهارمین جشنواره بین المللی فیلم های کودکان و 

نوجوانان هم رونمایی شد.

مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان قم:

۱۰ فیلم جشنواره کودکان و نوجوانان درقم اکران می شود 

رئیس جدید رسانه ملی گفته که عادل فردوسی پور می تواند 
دوباره در تلویزیون فعالیت کند و از نظر ما منعی ندارد!

بنیاد مسکن انقلاب اسلامی استان قمشرکت سهامی آب منطقه ای قم 
بدینوسیله به اطلاع عموم مردم بزرگوار شهرها و روستاها و همچنین 

کلیه مسئولین محترم ادارات و سازمان های استان قم می رساند:
این شرکت در راستای عمل به وظایف قانونی مقرر در قانون توزیع 
عادلانه آب و اجرای ماده 3 آیین نامه مربوط به نحوه تعیین بستر و 
حریم رودخانه ها، انهار، مسیل ها و ... مصوب سال 1379، مبادرت 
به تعیین حد بستر و حریم های رودخانه سلمان و سرشاخه های آن 
شامل مروار، گاودوشان، مربیان، یوردعلی خان، خشکه رود، باده 
چشم، دمنه، پروند، جنداب، اسلام آباد و فرودگاه به طول تقریبی 
144 کیلومتر )مطابق کروکی محدوده تقریبی( در بخش سلفچگان 
نموده است. لذا بدینوسیله به اطلاع کلیه اشخاص ذینفع می رساند 
یاد شده  و حریم رودخانه های  از حد بستر  برای کسب اطلاع  که 
به مدیریت منابع آب شهرستان قم واقع در خیابان شهید فاطمی 
)دورشهر( کوی شماره یک پلاک 3، شرکت سهامی آب منطقه ای 
قم مراجعه نمایند و چنانچه اعتراضی نسبت به میزان بستر و حریم 
رودخانه های مذکور داشته باشند، می توانند حداکثر ظرف مدت 
اعتراض   1400/07/30 تا   1400/07/01 تاریخ  از  ماه   )1( یک 
احتمالی خود را به دبیرخانه آن مدیریت به نشانی فوق الذکر تسلیم 

و رسید دریافت دارند .
بدیهی است به اعتراضات واصله پس از انقضاء مهلت قانونی به هیچ 

وجه ترتیب اثر داده نخواهد شد.

 در نظر دارد بر اساس قانون برگزاری مناقصات نسبت به فراخوان مناقصه یک مرحله ای به شرح زیر اقدام نماید. 
1- موضوع مناقصه: اجرای دستمزدی نمای پروژه های زیتون 7 و 8 طرح مسکن اقدام ملّی 

2- صلاحیت مورد نیاز شامل رتبه/ پایه و رشته
1-2- گواهی صلاحیت معتبر پیمانکاری شخص حقوقی صادره از سازمان برنامه و بودجه حداقل رتبه 5 رشته ابنیه و شخص حقیقیفقط رتبه 

1 رشته ابنیه صادره از سازمان برنامه و بودجه 
2-2- گواهینامه صلاحیت ایمنی پیمانکاران صادر شده توسط وزارت تعاون، کارو رفاه اجتماعی

3- نحوه و مهلت دریافت وتحویل اسناد

۴- هزینه خرید اسناد:مبلغ 500/000 ریال می باشد که به حساب شماره 1536076200 بانک تجارت شعبة صفاشهر بنام بنیاد مسکن 
انقلاب اسلامی استان قم واریز گردد.

۵- مدت اعتبار پیشنهادها : سه ماه
۶- نوعومبلغ تضمین شرکت درمناقصه:طبق آیین نامه تضمین معاملات دولتی :991/۰۰۰/۰۰۰ ریال )نهصد و نود و یک میلیون ریال( 

است که  باید به  یکی  از صورت های  مشروحه  زیر،همراه  با اسناد مناقصه  در پاکت  )) الف  (( به  دستگاه  مناقصه  گزار تسلیم شود:
الف ( ضمانت  نامه  بانکی  به  نفع  کارفرما. 

ب( اصل فیش واریز وجه نقد به حساب شماره 1536076200 بانک تجارت شعبه صفاشهر بنام بنیادمسکن انقلاب اسلامی استانقم
1۴۰۰/11/۰3معتبر باشد و برای  سه  ماه  دیگر نیز قابل تمدید  مدت  اعتبار تضمین  فوق 3 ماه  بوده و باید تا پایان ساعت اداریتاریخ 

باشد.
۷- نام و نشانی مناقصه گزار: قم، انتهای بلوار امین، ابتدای بلوار غدیر، کوچه شماره 11 ، بنیاد مسکن انقلاب اسلامی استان قم

تلفن های تماس : 15-02532856612 بنیاد مسکن انقلاب اسلامی قم -معاونت مسکن شهری

شناسه آگهی   1201451شناسه آگهی   1201482روابط عمومی شرکت سهامی آب منطقه ای قم

آگهی فراخوان مناقصه یک مرحله ای )نوبت اول(اطلاعیه مهم


